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2022 YILI EYLÜL AYI TOPLANTISI II. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠNE ĠLĠġKĠN TOPLANTI TUTANAĞI 

 

                                                           1. BÖLÜM 

                  MECLĠS GÜNDEMĠ 

  

Gündem No   : 97509404-301.03-9/2                                           Toplantı Tarihi   : 14/09/2022  

Toplantı Yeri : Ġzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No‟lu Hol                      Toplantı Saati      : 18.00 

                          Konak/ĠZMĠR   

                         (ĠzBB Meclis Toplantı Salonu)                         

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 

 II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. 10-13 Ekim 2022 tarihleri arasında Belçika‟nın Brüksel kentinde gerçekleĢecek olan                                     

"20. Avrupa Bölgeler ve ġehirler Haftası" kapsamında Avrupa Parlamentosu, Bölgeler Komitesi ve 

Diplomatların da bulunduğu oturumda Ġzmir'deki dirençli gıda stratejilerimizi ve özellikle Ģehrimizde 

baĢlatılan anaokulu çocukları ile gıda eğitimi ve bölgeye özgü gıda üretimi ile kombinasyonu 

hakkında yapılan çalıĢmalar kapsamında görüĢmelerde bulunmak üzere 10-12 Ekim 2022 tarihleri 

arasında düzenlenecek Oturuma Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkan DanıĢmanları Güven EKEN ve Onur Kadir ERYÜCE'nin katılması, 

görevli-izinli sayılmaları, yapılacak olan seyahatte Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç 

SOYER ve BaĢkan DanıĢmanı Onur Kadir ERYÜCE'ye ait ulaĢım (hava yolu ile) giderlerinin ilgili 

firmaya ödenmesi, günlük harcırah giderleri, Ģehir içi ulaĢım giderleri ile seyahate katılan BaĢkan 

DanıĢmanı Güven EKEN'e ait ulaĢım (hava yolu ile) giderleri, günlük harcırah giderleri, Ģehir içi 

ulaĢım giderleri ve (pasaport harcı, yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan vergisi, seyahat sigortası, vize ücretleri, 

Covid-19 PCR testleri vb.) diğer yasal giderler Özel Kalem Müdürlüğü Bütçesinin YurtdıĢı Geçici 

Görev Yolluğu Harcama Kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (Özel Kalem 

Md.E.945213) 

 

 2. Almanya'nın Hamburg kentinde her yıl düzenlenen Uluslararası Rüzgar Enerjisi Teknolojileri               

(Wind Energy) Fuarı bu yıl 27-30 Eylül 2022 tarihleri arasında gerçekleĢecek olup; alternatif enerji 

kaynaklarından biri olan rüzgar enerjisine iliĢkin dünyadaki teknolojik geliĢmelerin izlenmesi ve 

yenilenebilir enerjileri uygulamaları kapsamında çalıĢmalar gerçekleĢtirmek ve ikili görüĢmelerde 

bulunmak üzere Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkan DanıĢmanı Ruhisu Can AL'ın görevlendirilmesi, 

26 Eylül 2022 - 01 Ekim 2022 tarihleri arasında görevli-izinli sayılması, söz konusu seyahat ile ilgili 

gri pasaport iĢlemleri, ulaĢım (hava yolu ile), konaklama, Ģehir içi ulaĢım, harcırah, yurt dıĢı çıkıĢ 

harcı, seyahat sigortası, alan vergisi, Covid-19 PCR testleri v.b. diğer yasal giderlerin Özel Kalem 

Müdürlüğü Bütçesinin YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu harcama kaleminden karĢılanması hususlarının 

görüĢülmesi. (Özel Kalem Md.E.945979) 

 

 3.  25-28 Eylül 2022 tarihlerinde Hollanda‟da gerçekleĢtirilecek olan EXPO 2022 etkinliğinde EXPO 

2026 ĠZMĠR Almere Floriade'da Dünya EXPOları GeliĢim Raporlarının sunulacağı AIPH 

Konferansına katılmak ve teknik incelemelerde bulunmak üzere Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanı 

Vahyettin AKYOL, Proje Yönetim ve Koordinasyon ġube Müdür V. Berna ATAMAN OFLAS, 

Kentsel Tasarım ve Kent Estetiği ġube Müdür V. Hasibe VELĠBEYOĞLU ve Mimar Miray KAHYA 

katılım sağlamaları, 25/09/2022-28/09/2022 tarihlerinde görevli-izinli sayılmaları, personellerin 

uçakla gidiĢ-dönüĢ ulaĢım masraflarının, Ģehir içi ulaĢım, konaklama, iaĢe, müze konferans ve teknik 

gezi katılım ücretleri ile diğer tüm giderlerin (yurtdıĢı seyahat sigortası, yurtdıĢı geçerli PCR test 

ücreti, yurtdıĢı çıkıĢ harcı vb.) Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanı Vahyettin AKYOL, Proje Yönetim ve 

Koordinasyon ġube Müdür V. Berna ATAMAN OFLAS ve Mimar Miray KAHYA için Proje Yönetim 

ve Koordinasyon ġube Müdürlüğünün YurtdıĢı Geçici Görev Yollukları Harcama Kaleminden, 
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Kentsel Tasarım ve Kent Estetiği ġube Müdür V. Hasibe VELĠBEYOĞLU için Kentsel Tasarım ve 

Kent Estetiği ġube Müdürlüğünün YurtdıĢı Geçici Görev Yollukları Harcama Kaleminden 

karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (Etüd ve Prj.Dai.BĢk.E.936855) 

 

 4. 19-20 Ekim 2022 tarihinde Ġspanya'nın Madrid Ģehrinde düzenlenecek olan "UITP Otobüs Bölümü 

Toplantısı"na ESHOT Genel Müdürlüğünden Genel Müdür Yardımcısı Eser ATAK, Araç Bakım 

Onarım Dairesi BaĢkanı Kadir YILDIZ, UlaĢım Yatırımları Dairesi BaĢkanlığı Karoser ve Oto Boya 

ġube Müdürü Ersel ÇETĠN, Otobüs ĠĢletme Dairesi BaĢkanlığı Mali ve Ġdari ĠĢler ġube Müdürü Ercan 

DENĠZLĠOĞLU ve Güney Otobüs ĠĢletme ġube Müdürü Haydar ARAN'ın katılması, toplantıya 

katılacak personelin 18-21 Ekim 2022 tarihleri arasında görevli-izinli sayılmaları, ulaĢım (hava yolu 

ile), günlük harcırah giderleri, Ģehir içi ulaĢım giderleri ve seyahatle ilgili yapılacak olan (pasaport 

harcı, yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan vergisi, Covid-19 PCR testleri vb.) tüm yasal giderlerin ESHOT Genel 

Müdürlüğü Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinin YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu 

Harcama Kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve 

Eğt.Dai.BĢk.E.94123/E.945729) 

 

 5. Uluslararası Toplu TaĢımacılar Birliği (UITP), Singapur Karayolu TaĢımacılığı Dairesi ve MSI 

Global LTD tarafından 02-04 Kasım 2022 tarihleri arasında Singapur'da dördüncüsü düzenlenecek 

olan "Singapur Uluslararası TaĢımacılık Kongresi ve Fuarı"na, ESHOT Genel Müdürlüğünden Genel 

Müdür Yardımcısı Kader SERTPOYRAZ, Genel Müdür Yardımcısı Kerim ÖZER ve Hizmet 

ĠyileĢtirme Dairesi BaĢkanı Dr. Pınar MERĠÇ'in katılması, toplantıya katılacak personelin 31 Ekim – 

06 Kasım 2022 tarihleri arasında görevli-izinli sayılmaları, ulaĢım (hava yolu ile), günlük harcırah 

giderleri, Ģehir içi ulaĢım giderleri ve seyahatle ilgili yapılacak olan (pasaport harcı, yurtdıĢı çıkıĢ 

harcı, alan vergisi, Covid-19 PCR testleri vb.) tüm yasal giderlerin ESHOT Genel Müdürlüğü Ġnsan 

Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinin YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu Harcama 

Kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve 

Eğt.Dai.BĢk.E.94169/E.945738) 

 

 6. 15/09/2022-31/12/2022 döneminde ihtiyaç nedeniyle Meclis Karar tarihinden sonra göreve yeni 

baĢlayacak olan SözleĢmeli Personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2022 tarihine kadar ödenmek 

üzere, adedi ile birlikte unvanı belirtilen kadrolar karĢılık gösterilerek Hazine ve Maliye Bakanlığı 

Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel Müdürlüğünün 2022-11 sayılı Genelgenin 2. maddesi 

doğrultusunda; 1 adet Sosyolag‟a 7.183,68-TL, 4 adet Mühendis‟e her biri için 9.133,34-TL, 1 adet 

Teknisyen‟e 5.990,65-TL, 1 adet Tekniker‟e 7.425,97-TL, 1 adet Eğitmen‟e 6.468,15-TL tespit edilen 

net ücretler ile söz konusu Genelgenin 3. maddesinde belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılabilmesi 

hususlarının görüĢülmesi. (Ġnsan Kaynakları ve Eği.Dai.BĢk.E.940796) 

 

 7. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında yer alan ve önerge eki Teknik Raporda 

durumu belirtilen 35 Y 2416 plakalı, 2003 model, BMC 260 CB marka otobüsün Ġzmit Belediye 

BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım 

Yat.Dai.BĢk.E.94876/E.945733) 

 

 8. Belediye Meclisimizin 13/09/2021 tarihli ve 05.1019 sayılı Kararı ile kabul edilen Sosyal Yardım 

Yönetmeliğinin 1. ve 4. maddeleri gereğince değiĢiklikler yapılarak yeniden hazırlanan “T.C. Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Sosyal Yardım Yönetmeliği”nin görüĢülmesi. (Sosyal 

Hiz.Dai.BĢk.E.907389) 

 

 9. Zabıta Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Belediye 

Emir ve Yasakları Yönetmeliği Taslağı”nın görüĢülmesi. (Zabıta Dai.BĢk.E.925101) 

 

 10. UlaĢım Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “UlaĢım Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve 

Esasları  Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.932952) 
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11. Kültür ve Sanat Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Kültür ve Sanat Dairesi BaĢkanlığı 

Yönetmeliği Taslağı”nın görüĢülmesi. (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.880985) 

 

 12. Ġzmir‟de ikamet eden ġehit Annesi Hanife ASLAN‟ın dilekçesine konu; Konak ilçesi, Ġnönü 

Caddesi Dere Sokağı giriĢinde bulunan üst geçide ġehit Er Serhat ASLAN isminin verilmesi 

talebinin görüĢülmesi. (Sosyal Hiz.Dai.BĢk.E.902155) 

 

  13. 2022 yılının Türkiye ile Pakistan arasındaki diplomatik iliĢkilerin tesisinin 75. yıldönümü olması 

sebebiyle düzenlenecek etkinlikler çerçevesinde Pakistan'la aramızdaki dostluk ve kardeĢlik 

bağlarının ilerletilmesi kapsamında, Pakistan'ın kurucusu Muhammed Ali Cinnah'ın büstünün 

Ġzmir‟de uygun bulunacak bir yere dikilmesi ve açılıĢının yapılması hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ 

ĠliĢ. ve Turizm Dai.BĢk.E.925704) 

 

 14. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Buca ve KemalpaĢa 

ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 54 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 9.754 

metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırına iliĢkin Buca Belediye 

Meclisinin 04/08/2022 tarihli ve 130 sayılı Kararı ile KemalpaĢa Belediye Meclisinin 01/08/2022 

tarihli ve 135 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı 

doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.931587) 

 

 15. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Karabağlar ve Narlıdere 

ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 178 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 11.105 

metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırına iliĢkin Karabağlar 

Belediye Meclisinin 01/08/2022 tarihli ve 93 sayılı Kararı ile Narlıdere Belediye Meclisinin 

01/07/2022 tarihli ve 60 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı 

Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.910759) 

 

 16. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Menderes ve Torbalı  

ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 713 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 48.262 

metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırına iliĢkin Menderes Belediye 

Meclisinin 06/06/2022 tarihli ve 142 sayılı Kararı ile Torbalı Belediye Meclisinin 05/08/2022 tarihli 

ve 86 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı 

doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.911024) 

 

 17. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Balçova ve Narlıdere 

ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 189 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 5.487 

metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırına iliĢkin Balçova Belediye 

Meclisinin 05/08/2022 tarihli ve 50 sayılı Kararı ile Narlıdere Belediye Meclisinin 01/07/2022 tarihli 

ve 59 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı 

doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.903603) 

 

 18. KesinleĢen ilçe sınırları ile komĢuluk iliĢkisi olan Kiraz ilçesine ait Arkacılar, Dokuzlar, Gedik, 

Haliller, Karaman, Kırköy, Mavidere, Mersinlidere, Yağlar, YeniĢehir ve YeĢildere Mahallelerinin  

sayısal mahalle sınırlarına iliĢkin Kiraz Belediye Meclisinin 05/08/2022 tarihli ve 75/8 sayılı 

Kararının Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda 

görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.926100) 

  

19. Kemerhisar Belediye BaĢkanlığı, 5.942.244,00-TL (KDV Dâhil) SözleĢme Bedelli "Katyonik 

Asfalt Emülsiyonu (CRS-2) Ġle Sathi Kaplama Yapılması ĠĢinin sözleĢme tutarının %90'ı olan KDV 

dahil 5.348.019,60-TL tutar karĢılığı yapılacak yardıma yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

BaĢkanlığı ile  Kemerhisar Belediyesi BaĢkanlığı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 
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ekinde yer alan Protokolün görüĢülmesi. (Fen ĠĢl.Dai.BĢk.E.937144) 

 

 20. Menderes ilçesi Karakuyu Mahallesinde, mülkiyeti Ġlçe Belediyesine ait 101 ada, 38 parselde 

tapuya kayıtlı taĢınmaz üzerine, "Ġzmir ilinde üreticilerin ürünlerine katmadeğer kazandırmak 

amacıyla üretici örgütleriyle ve Ġlçe Belediyeleri ile ĠĢleme, Boylama, Paketleme, Depolama Tesisleri 

Kurulması ile Teknolojik Tarım Alet ve Makine Parkının Kurulması Projesi'' kapsamında bölgedeki 

üreticilerin tarımsal ürünlerinin pazara ulaĢması öncesinde doğru Ģekilde tartılması için 3 m x 16 m 60 

tonluk zemin üstü kantar yapılması amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Menderes Belediyesi 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün görüĢülmesi. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk.E.941094) 

 

 21. “Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi” kapsamında Karaburun ilçesi Salman 

Mahallesinde Narenciye ĠĢleme Tesisinin kurulması amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı 

ile Karaburun Belediyesi ve Karaburun Batı Mahalleri Tarımsal Kalkınma Kooperatifi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün görüĢülmesi. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk.E.934880) 

 

 22. Çukurköy YAS Damla Sulama Tesisi iĢletilmesinin S.S.Menemen Çukurköy Sulama 

Kooperatifine devredilmesi amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile S.S. Çukurköy 

Sulama Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün 

görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.925169) 

 

 23. Tire ilçesi, Cumhuriyet Mahallesi 636 ada, 1 parselde yapılacak olan KDV dâhil 7.764.435,40-TL 

ihale bedelli "Tire Cumhuriyet Meydanı Düzenlemesi ĠĢi"nin yapımı için sözleĢme tutarının %80'i 

olan KDV dâhil 6.211.548,32-TL tutar karĢılığı yapılacak yardıma yönelik, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Tire Belediyesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

Protokolün görüĢülmesi. (Yapı Kont.Dai.BĢk.E.940219) 

 

 24. Ġzmir Kalkınma Ajansı Kamuda Dijital DönüĢüm Mali Destek Programına Belediyemiz tarafından 

"Dirençli Ġzmir: Dijital Kent Tasarım ve Yönetim Sistemi" baĢlıklı proje teklifi sunulması ve söz 

konusu projenin mali destek almaya hak kazanması halinde hibe sözleĢmesinin imzalanarak ilgili 

birimlerce uygulanması hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ ĠliĢkiler ve Turizm Dai.BĢk.E.941165) 

 

 25. Belediyemiz birimlerinin hizmetlerinde kullanılmak üzere talep ettikleri sürücülü ve sürücüsüz 

taĢıtların kiralama hizmeti alımı Makine Ġkmal Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanlığına bağlı Makine 

ĠĢletme ġube Müdürlüğü tarafından yürütülmekte olup, Belediyemiz birimlerinin sürücülü ve 

sürücüsüz kiralık taĢıt ihtiyaçlarının 01/01/2023-30/09/2024 tarihleri arasında 21 aylık olacak Ģekilde, 

Makine Ġkmal Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanlığına bağlı Makine ĠĢletme ġube Müdürlüğünce 

yerine getirilmesi hususunun görüĢülmesi. (Makine Ġkmal Bak. ve Ona.Dai.BĢk.E.939973) 

 

 26. Kent ArĢivi ve Müzeler ġube Müdürlüğümüzce bastırılmıĢ olan ve önerge ekinde yer alan ismi 

yazılı kitapların maliyetleri ile kitabevlerine satılırken uygulanacak %25 indirimi ve kitabın BaĢkanlık 

Makamı Olur'u ile ücretsiz dağıtımı göz önüne alınarak oluĢturulan satıĢ fiyatları teklifi önerge ekinde 

belirtilmiĢ olup, söz konusu kitaplardan ''ĠĢgalden KurtuluĢa Ġzmir Albümü'' kitabının ücretsiz 

dağıtımının yapılabilmesi, önerge ekinde ismi sunulan kitabın satıĢının, Kitap Yayın vb. SatıĢ Gelirleri 

tertibine gelir kaydedilmek üzere yapılabilmesi ve satıĢ fiyatının belirlenmesi hususlarının 

görüĢülmesi. (Kent Tar. ve Tan.Dai.BĢk.E.902050) 

 

 27. Karabağlar ilçesi, Bozyaka Mahallesi, 43658 ada, 2 no‟lu (662,00 m²) taĢınmazdaki Belediyemize 

ait 42/662 (42,00 m²) hissenin, imar planındaki amacı doğrultusunda kullanılmak üzere, Karabağlar 

Ġlçe Müftülüğü adına 25 yıl süre ile bedelsiz tahsisi hususunun görüĢülmesi. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.894952) 

 

 28. Çamkule Mahallesi 4712 Sokak No:44/4 Bornova/ĠZMĠR, Ege Mahallesi 1244/1 Sokak No:34 

önü Konak/ĠZMĠR ve Hürriyet Mahallesi Ziya Gökalp Caddesi No:26/2 Menderes/ĠZMĠR adresindeki 
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3 adet Ekmek SatıĢ Büfesinin iĢletme hakkının Belediye Meclisimizce belirlenecek süre ve bedel ile 

Grand Plaza A.ġ'ye devri ile konuya iliĢkin hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün 

görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.937691) 

 

 29. Belediye Meclisimizin 14/09/2020 tarihli ve 05.720 sayılı Kararı ile onaylanan, KarĢıyaka ilçesi 

Cumhuriyet, Ġnönü ve Örnekköy Mahallerinde, yaklaĢık 137 ha‟lık alanda hazırlanan ''1/1000 ölçekli 

Cumhuriyet ile Ġnönü ve Örnekköy Mahallelerinin Bir Kısmını Kapsayan Uygulama Ġmar Planı'' ile 

Belediye Meclisimizin 15/02/2022 tarihli ve 05.222 sayılı Kararı ile onaylanan, KarĢıyaka ilçesi 

Cumhuriyet Mahallesinin bir kısmını kapsayan "1. Etap 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama Ġmar 

Planı" doğrultusunda, KarĢıyaka ilçesi, KY-6 ve KY-7 no‟lu bölgesel otopark alan sınırlarına isabet 

eden bölge ve genel otopark alanları dikkate alınarak; söz konusu bölgelerin birim otopark bedelleri 

yürürlükteki Otopark Yönetmeliğinin 12‟nci maddesi hükümleri gereği hesaplanmıĢ ve söz konusu 

bölgesel otopark bedellerine iliĢkin mevcut durum ve gruplama oranları tabloları ile otopark 

bölgeleme haritasının görüĢülmesi. (Yapı Kont.Dai.BĢk.E.933286) 

 

 30. Bayraklı ilçesi, Adalet ve Manavkuyu Mahalleleri 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

Revizyonunda BY-16 no‟lu Bölgesel Otopark Alanında yapılan değiĢiklik nedeniyle söz konusu 

bölgede uygulanacak birim otopark bedeli yürürlükteki Otopark Yönetmeliğinin 12‟nci maddesi 

hükümleri gereği hesaplanmıĢ ve söz konusu bölgesel otopark bedeline iliĢkin mevcut durum ve 

gruplama oranları tablosu ile otopark bölgeleme haritasının görüĢülmesi. (Yapı 

Kont.Dai.BĢk.E.933266) 

 

 31. Torbalı ilçesi, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonunda TB-12 no‟lu Bölgesel Otopark 

Alanında yapılan değiĢiklik nedeniyle söz konusu bölgede uygulanacak birim otopark bedeli 

yürürlükteki Otopark Yönetmeliğinin 12‟nci maddesi hükümleri gereği hesaplanmıĢ ve söz konusu 

bölgesel otopark bedeline iliĢkin mevcut durum ve gruplama oranları tablosu ile otopark bölgeleme 

haritasının görüĢülmesi. (Yapı Kont.Dai.BĢk.E.934781) 

 

 32. Karabağlar Belediye Meclisinin; Karabağlar Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesine önerge eki 

listede yer alan ödenek miktarları kadar toplamda 60.000.000,00-TL Ek ödenek verilmesi, bu 

ödeneklerin önerge ekinde yer alan Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırılması tablosunda gösterilen 

kaynaklar ile karĢılanmasına yönelik, 02/09/2022 tarihli ve 101 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı 

ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.937357) 

 

 33. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesine Spor ĠĢleri 

Müdürlüğü ve Etüt ve Proje Müdürlüğüne ait yeni tarifelerin eklenmesi ve revize edilerek önergede 

yer alan listede belirtildiği Ģekliyle uygulanmasına yönelik, 02/08/2022 tarihli ve 230 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.935310) 

 

 34. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi Sağlık ĠĢleri Müdürlüğü bünyesinde hizmet 

vermekte olan Ġlk Yardım Eğitim Merkezinde verilen Temel Ġlk Yardım ve Güncelleme Eğitimleri ile 

sınav ve sınav gözetmenlik ücretlerinin Ġl Sağlık Müdürlüğünün belirlediği 2022 fiyat tarifesine göre 

kiĢi baĢına düĢen maliyetlerin (kitap, eğitim, sınav, gözetmenlik, ilk yardımcı kart vs.'nin) 

karĢılanabilmesi için 300,00-TL‟ye çıkarılmasına yönelik, 05/08/2022 tarihli ve 219 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.935127) 

 

 35.  KarĢıyaka Belediye Meclisinin; 2022 yılı için gelir tarifelerinde "Zemin Açım Birim Fiyatları”na 

ait güncellenen tarife cetvelinin önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekliyle uygulanmasına yönelik, 

05/08/2022 tarihli ve 220 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.935204) 

 

 36. Çiğli Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılı Gelir ve Gider Bütçesinin revize edilerek 2022 Mali 

Yılı Gelir ve Gider Ek Bütçesinin toplam 154.087.000,00-TL olarak önerge ekinde yer alan tablolarda 

belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 04/08/2022 tarihli ve 69 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.929366) 
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 37. Torbalı Belediye Meclisinin; Torbalı Belediyesinin 2022 Mali Yılında uygulanacak Belediye 

Bütçe Tarifesinde belirlenen Arazi Sulama Ücret Tarifesinin önergede yer alan tabloda belirtildiği 

Ģekliyle yeniden belirlenmesine yönelik, 05/08/2022 tarihli ve 8/94 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.931109) 

 

 38. KemalpaĢa Belediye Meclisinin; KemalpaĢa Belediyesinin önerge ekinde belirtildiği Ģekilde 2022 

Mali Yılı Ödenek (A) Cetveline 92.500.000,00-TL ve Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırması (B) 

Cetveline 92.500.000,00-TL ek ödenek olarak eklenmesine yönelik, 05/08/2022 tarihli ve 144 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.929403) 

 

 39. Bergama Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılı Bütçesindeki fonksiyonel, ekonomik kodlarına 

önerge ekinde belirtilen tutarlar kadar toplam 133.500.000,00-TL ek ödenek verilmesine yönelik, 

03/08/2022 tarihli ve 88 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.929352) 

 

 40. Kiraz Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılı Bütçe Harcamalarında kullanılmak üzere önerge ekinde  

belirtildiği Ģekilde toplam 45.000.000,00-TL ek ödenek verilmesine yönelik, 05/08/2022 tarihli ve 78 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.929339) 

 

 41. Seferihisar Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılı Bütçe Gelir Tarifesinde bulunan ruhsat 

taleplerinde kullanılmak üzere belirlenen Zemin Açım Birim Bedelleri Tablosunda önergede 

belirtildiği Ģekilde değiĢiklik yapılmasına yönelik, 05/09/2022 tarihli ve 90 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.943271) 

 

 42. ÇeĢme Belediye Meclisinin; ÇeĢme Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesinde yer alan Tarife 

Cetvellerine önergede belirtilen kalemlerin eklenmesine yönelik, 06/09/2022 tarihli ve 107 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.945028) 

 

 43. Bayındır Belediye Meclisinin; önerge eki listede yer alan ek ödenek ihtiyaçları bulunan gelir ve 

finansman kaynakları ile karĢılanarak toplamda 73.900.000,00-TL olarak hazırlanmıĢ olan 2022 Mali 

Yılı Ek Bütçesinin kabul edilmesine yönelik, 05/08/2022 tarihli ve 140 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.931042) 

 44. Beydağ Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılında uygulanacak olan tarifelerin Beydağ 

Belediyesince önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 07/09/2022 

tarihli ve 39 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.943298) 

 45. Belediye Meclisimizin 12/05/2022 tarihli ve 05.605 sayılı Kararı ile uygun görülerek onaylanan 

ve 20/07/2022-18/08/2022 tarihlerinde askıya çıkarılan Belediye Meclisimizin 13/12/2021 tarihli ve 

05.1406 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek onaylanan; Bornova ilçesi, Kazımdirik 

Mahallesinde, 2 ada, 20 parselin "Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı (LPG Ġstasyonu yer alabilir)" 

olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine yapılan itirazlar 

kapsamında plan notlarına "2 ada, 145 parsel ile 20 parsel birlikte uygulama yapacak olup, yol ve 

yeşil alanlar bedelsiz olarak kamu eline geçmeden uygulama yapılamaz." Ģeklinde plan notu ilave 

edilmesine iliĢkin hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Notu Ġlavesi DeğiĢikliğine vekaleten 

Av. Mustafa DEMĠR tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.935479) 

 

 46.  Belediye Meclisimizin 12/05/2022 tarihli ve 05.605 sayılı Kararı ile uygun görülerek onaylanan 

ve 20/07/2022-18/08/2022 tarihlerinde askıya çıkarılan Belediye Meclisimizin 13/12/2021 tarihli ve 

05.1406 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek onaylanan; Bornova ilçesi, Kazımdirik 

Mahallesinde, 2 ada, 20 parselin "Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı (LPG Ġstasyonu yer alabilir)" 

olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine yapılan itirazlar 

kapsamında plan notlarına "2 ada, 145 parsel ile 20 parsel birlikte uygulama yapacak olup, yol ve 

yeşil alanlar bedelsiz olarak kamu eline geçmeden uygulama yapılamaz." Ģeklinde plan notu ilave 

edilmesine iliĢkin hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Notu Ġlavesi DeğiĢikliğine Safiye 
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ÇARPAN tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.935448) 

 

 47. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022 –17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan, Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; KemalpaĢa 

Mahallesinde yer alan 23051 ada, 47 parsel ve 23056 ada 1 parsel maliki Demirören Ağır Metal 

Sanayi Anonim ġirketi vekili Burak ġAHĠN tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın 

incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942882) 

 

 48. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; KemalpaĢa 

Mahallesinde yer alan 23016 ada, 2 parselin maliki Saffet EYGĠ tarafından askı süresi içerisinde 

yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942831) 

 

 49. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; KemalpaĢa 

Mahallesi'nde yer alan 23037 ada 24 ve 25 parselin maliklerinden Mürevvet NOYANER ile Ġbrahim 

ZEYTĠNCĠ tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.942827) 

 

 50. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; Gürpınar 

Mahallesi'nde yer alan 22617 ada 166 parselin maliki Fatma Meral GEDĠK ile 22617 ada, 156 ve 171 

parselin maliki ġenay TANRIKULU DEMĠRÖZ vekili Serkan EKĠNCĠ tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942795) 

 

 51. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; KemalpaĢa 

Mahallesi'nde yer alan 23024 ada, 18 parsel, 23020 ada, 12 parsel ve 23031 ada 3 parselin maliki 

Mustafa Murat DAġDELEN, Gürpınar Mahallesi'nde yer alan 22636 ada, 67 parselin maliklerinden 

Ali ÜSTÜN ile KemalpaĢa Mahallesinde yer alan 23026 ada, 3 parselin maliki Niğdesan Hurdacılık 

Döküm ve Metal SAN. ve TĠC. LTD. ġTĠ. adına temsilen Erdal TEMURTAġ tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942824) 

  

52. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; önerge eki listede 

yer alan dilekçeler ile askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.942809) 

 

 53. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; önerge eki listede 

yer alan dilekçeler ile askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.942779) 

 

 54. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; önerge eki listede 

yer alan dilekçeler ile askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik 
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Dai.BĢk.E.942820) 

 

 55. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; önerge eki listede 

yer alan dilekçeler ile askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.942927) 

 

 56. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; Egemenlik 

Mahallesinde yer alan 10927 ada, 4 ve 37 parsel, 22799 ada, 3 parsel ile 620 parselin malikleri Halit 

KAYA, Ġsmail KAYA, Yusuf YEġĠLÇINAR ve Ali YEġĠLÇINAR vekili Ömer Talha OĞAN 

tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942895) 

 

 57. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi,  KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; KemalpaĢa 

Mahallesinde yer alan 23057 ada, 2 parsel, 23051 ada, 4 parsel, 23050 ada, 5, 6, 7, 8, 9, 12, 13, 14, 15, 

16, 17, 18 parseller, 23041 ada, 3 parsel ve 23032 ada, 5 parselin maliki Alaettin ORHAN tarafından 

askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942853) 

 

 58. Belediye Meclisimizin 13/06/2022 tarihli ve 05.656 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

19/07/2022–17/08/2022 tarihleri arasında bir ay süreyle askıya çıkarılan Bornova ilçesi,  KemalpaĢa 

ve Gürpınar Mahalleleri, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesine; Gürpınar 

Mahallesinde yer alan 22617 ada, 172 parselin maliki Levent KÖROĞLU tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942889) 

 

 59. Aliağa ilçesi, Helvacı Mahallesi, 309 ada, 1 no'lu parselin Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı 

olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.884692) 

 

 60. Karabağlar ilçesi, YaĢar Kemal Mahallesinde, yürürlükteki 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında 

"GeliĢme Konut Alanı", "YeĢil Alan", "TaĢıt Yolu" ve "Ağaçlandırılacak Alan" kullanımlarında kalan 

772 parselin, "GeliĢme Konut Alanı", "Park", "TaĢıt Yolu" ve "Otopark" olarak yeniden 

düzenlenmesine yönelik 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.927955) 

 

 61. Belediye Meclisimizin 14/03/2022 tarihli ve 05.303 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

09/05/2022-07/06/2022 tarihleri arasında Bayraklı Belediyesi tarafından askıya çıkarılan, Bayraklı 

ilçe sınırları içinde Adalet ve Manavkuyu Mahalleleri 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

Revizyonuna yapılan itirazların bir kısmının Bayraklı Belediye Meclisinin 01/08/2022 tarihli ve 220, 

221, 222, 223, 224, 225, 226, 227, 228, 229, 230, 231 ve 232 sayılı Kararları ile uygun görülmesi 

üzerine hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu plan paftalarında yapılan 

değiĢiklik önerileri doğrultusunda; Belediye Meclisimizin 14/03/2022 tarihli ve 05.293 sayılı Kararı 

ile uygun görülerek onaylanan Adalet ve Manavkuyu Mahallelerini kapsayan, 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı Revizyonu'nda yeniden düzenlenen kısımlar için hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.937754) 

 

 62. Torbalı ilçesi, KuĢçuburun Mahallesi, 849 parselin (eski 827 parsel) bir kısmında "Enerji Üretim 

Alanı (GüneĢ Enerji Santrali)" belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.934913) 

 

 63.  Narlıdere ilçesi, Narlıdere Mahallesi, 128 ada, 101 parsele yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942663) 
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 64. Belediye Meclisimizin 13/12/2021 tarihli ve 05.1430 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun 

bulunarak  onaylanan ve 02/02/2022-03/03/2022 tarihleri arasında Seferihisar Belediyesince askıya 

çıkarılan Tepecik Mahallesi, Doğu Akarca Planlama Bölgesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına, 

ilan askı süresinde yapılan itirazlardan Seferihisar Belediye Meclisinin 06/05/2022 tarihli 65 sayılı 

Kararı ile uygun görüldüğüne yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerileri doğrultusunda hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.938448) 

 

 65. Karabağlar Belediye Meclisinin; Karabağlar ilçesi sınırları içinde "Mevcut Plandaki Durumu 

Korunacak Alanlar (K)" sınırları dıĢında bulunan ve 30 Ekim 2020 tarihinde yaĢanan deprem sonrası 

7269 sayılı Kanun kapsamında ağır ve orta hasarlı olarak tespit edilen ruhsatlı yapılara iliĢkin imar 

uygulaması taleplerinde, "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak Alanlar (K)" sınırları içinde yer alan 

ağır ve orta hasarlı olarak tespit edilen ruhsatlı yapılardaki uygulamalarla farklılığı önlemek adına 

Belediye Meclisimizin 13/08/2021 tarihli ve 05.952 sayılı Kararı ile onaylanan "Mevcut Plandaki 

Durumu Korunacak Alanlar (K)"da uygulamalara yönelik iĢ ve iĢlemleri belirleyen, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı Notlarının "C-Uygulama Hükümleri" ve "D-Özel Hükümler" bölümünün 

uygulanmasına yönelik, 01/07/2022 tarihli ve 82 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.941189) 

 

 66. Konak Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 116 sayılı Kararı ile uygun görülen; Güney 

Mahallesi, 43244 ada, 4 parselin batısında kalan kaldırım alanında 6.00 m x 4.00 m ebatlarında bir 

adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.934753) 

 

 67. Konak Belediye Meclisinin 01/07/2022 tarihli ve 136 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kültür 

Mahallesi, 1167 ada, 1 parselde bulunan "Ġlkokul Alanı" içerisinde "Trafo Alanı" belirlenmesine 

yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.926758) 

 

 68. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 145 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġnönü 

Mahallesi 6733 Sokak ile 7554/1 Sokağın kesiĢtiği YeĢil Alanda 10 m x 6 m ölçülerinde 60 m²                  

yüz ölçümlü Trafo Alanı ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Plan 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.919574) 

 

 69. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 05/05/2022 tarihli ve 122 sayılı Kararı ile uygun görülen; Mustafa 

Kemal Mahallesi sınırları içerisinde 6 m x 11 m ölçülerinde 66 m²‟lik (Vana Grubu Alanı) Regülatör 

Alanı belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.919471) 

 

 70. Belediye Meclisimizin 14/03/2022 tarihli ve 05.303 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

09/05/2022- 07/06/2022 tarihleri arasında Bayraklı Belediyesi tarafından askıya çıkarılan, Bayraklı 

ilçe sınırları içinde Adalet ve Manavkuyu Mahalleleri 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

Revizyonuna yapılan itirazların bir kısmının Bayraklı Belediye Meclisinin 01/08/2022 tarihli ve                    

220, 221, 222, 223, 224, 225, 226, 227, 228, 229, 230, 231 ve 232 sayılı Kararları ile uygun görülmesi 

üzerine plan paftaları, plan raporunda ve hesap cetvellerinde yapılan değiĢiklik önerileri. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.937647) 

 

 71. Çiğli Belediye Meclisinin 10/05/2022 tarihli ve 45 sayılı Kararıyla uygun görülen; ÇağdaĢ 

Mahallesinde ''Park Alanında'' 8.27 x 9.59 ebatlarında 1 adet Trafo Alanı ile “Ticaret Alanı”nda             

9.23 x 11.12 ebatlarında 1 adet Trafo Alanı, Evka-2 Mahallesinde “Çocuk Bahçesi Alanı”nda 9.97 x 

8.48 ebatlarında 1 adet Trafo Alanı, Egekent Mahallesinde ”Rekreasyon Alanı”nda 3.61 x 5.81 

ebatlarında 1 adet Trafo Alanı, Ahmet Taner KıĢlalı Mahallesinde “Park Alanı”nda 12.63 x 9.89 

ebatlarında 1 adet Trafo Alanı belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.936561) 
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 72. Menemen Belediye Meclisinin 01/07/2022 tarihli ve 62 sayılı Kararı ile uygun görülen; Günerli 

Mahallesi, 156 ada, 15 parselin kuzeyinde yer alan "Park Alanı"nda 3.00 m x 6.00 m ebatlarında 

"Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.925691) 

 

 73. Menemen Belediye Meclisinin 01/04/2022 tarihli ve 40 sayılı Kararı ile uygun görülen; Maltepe, 

Türkelli, Ulucak, Koyundere ve Asarlık Mahallelerinde 29K-IVd, 29J-IIIb, 29KIVa, K17-C-14-A-4-

C, 30K-IIIa, 30K-IIId, K18-D-17-B-4-B, 29K-IId, 29K-Ib, K17-C-14-A-3-B, K17-C-14-A-3-D 

paftalarında 5.00 x 8.00 ebatlarında 15 adet ve 29M-Ia paftasında 6.00 x 4 .00 ebatlarında 1 adet, 

toplam 16 adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.936569) 

 

 74. Belediyemiz Ġtfaiye Dairesi BaĢkanlığı ile Emlak Yönetimi Dairesi BaĢkanlığının talebi 

doğrultusunda; KemalpaĢa ilçesi, Sekiz Eylül Mahallesinde Ġtfaiye Tesisi kurulabilmesi amacıyla 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Belediye Hizmet Alanı (Garaj ve Triyaj Alanı, 

Ġdari-Sosyal Kültürel Merkez)" alan kullanımında kalan ve mülkiyeti KemalpaĢa Belediyesine ait                 

785 ada, 2 parselde Belediye Hizmet Alanına "Ġtfaiye Tesisi" kullanım kararının eklenmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.895909) 

 

 75. Aliağa Belediye Meclisinin 07/07/2022 tarihli ve 114 sayılı Kararı ile uygun görülen; Aliağa 

Merkez 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu ve Ġlavesindeki plan gösterim paftasında Afet 

Tehlikeli Alanlar baĢlığı altındaki UOA-2.3. Kaya Ortam Uygun Alanlar olarak sehven yapılan yanlıĢ 

açılımın düzeltilerek, UOA -2.3 Uygun Olmayan Alanlar: Heyelan ve Kaya DüĢmesi (Kompleks 

Hareket) Riskli Bölgeler olarak plan gösteriminde değiĢtirilmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.922929) 

 

 76. Urla Belediye BaĢkanlığının 28/06/2022 tarihli ve E.59524 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; 

Gülbahçe Mahallesi, 346 ada, 4 parselin güneyinde kalan, yürürlükte bulunan Uygulama Ġmar 

Planında kamuya terkli Park Alanı içerisinde 8.00 m x 5.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Gülbahçe Mahallesi ve Karapınar Mevkii Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.926332) 

 

 77. Urla Belediye BaĢkanlığının 28/06/2022 tarihli ve E.59522 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; 

AltıntaĢ Mahallesi, 3550 ada, 1 parselde yürürlükte bulunan Uygulama Ġmar Planında Park Alanı 

içerisinde 8.00 m x 5.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.932372) 

 

 78. Urla Belediyesi Plan ve Proje Müdürlüğünün 28/06/2022 tarihli ve E.59526 sayılı Yazısı ve ekleri 

ile Belediyemize iletilen; Ġskele Mahallesi, 4484 ada, 4 parselin batısında yer alan "Park Alanı"nda 1 

adet 8.00 m x 5.00 m ebadında "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 

kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.925511) 

 

 79. Seferihisar Belediye Meclisinin 04/07/2022 tarihli ve 80 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tepecik 

Mahallesi, Doğu Akarca Planlama Bölgesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi sınırları 

dahilinde yer alan, Ġzmir-KuĢadası Karayoluna doğrudan cepheli olan ve planda "Ticaret-Turizm-

Konut Alanı" kullanımlı olan imar adalarında, plan üzerinde belirlenmiĢ olan yapı yaklaĢma 

mesafelerinin "Karayolları Kenarında Yapılacak ve Açılacak Tesisler Hakkında Yönetmelik" 

kapsamında revize edilmesi amacıyla hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.938832) 

 

 80. Seferihisar Belediye Meclisinin 04/07/2022 tarihli ve 77 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tepecik 

Mahallesi, Bahçeköy Mevkii, 411 ada, 147 ve 148 parseller ile 794 ada, 4, 5, 6, 7, 8, 9 ve 10 parsellere 
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yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.938997) 

 

 81. Belediye Meclisimizin 13/12/2021 tarihli ve 05.1430 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun 

bulunarak onaylanan ve 02/02/2022-03/03/2022 tarihleri arasında Seferihisar Belediyesince askıya 

çıkarılan Tepecik Mahallesi, Doğu Akarca Planlama Bölgesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına, 

ilan askı süresinde yapılan itirazlardan Seferihisar Belediye Meclisinin 06/05/2022 tarihli ve 65 sayılı 

kararı ile uygun görülerek hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.938333) 

 

 82. Kınık Belediye Meclisinin 03/08/2022 tarihli ve 8/42 sayılı Kararı ile uygun görülen; Türkcedit 

Mahallesi 171 ada 11, 12, 13, 14, 15, 51, 52 ve 76 parsellere yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.934165) 

 

 83. Konak Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 120 sayılı Kararı ile uygun görülen; Konak 

Mahallesi, 208 ada 65 parselde 1 adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Koruma 

Amaçlı Revizyon Ġmar Planı DeğiĢikliği ve 1/500 ölçekli YerleĢim Planı DeğiĢikliği önerirlinin; 2863 

sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.936654) 

 

 84. Buca Belediye Meclisinin; Ġnönü Mahallesi, 689/9 Sokak ve 689/10 Sokağın, Planlı Alanlar Ġmar 

Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin 

katlarda yer alabilmesine yönelik, 04/07/2022 tarihli ve 114 sayılı Kararının görüĢülmesi.  (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.925944) 

 

 85. Buca Belediye Meclisinin; Göksu Mahallesi, 649/11 Sokağın, Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin 

ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer 

alabilmesine yönelik 04/08/2022 tarihli ve 127 sayılı Kararının görüĢülmesi.(Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.925918) 

 

 86. Buca Belediye Meclisinin; Mustafa Kemal Mahallesi, 686 Sokağın, Planlı Alanlar Ġmar 

Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin 

katlarda yer alabilmesine yönelik,  04/08/2022 tarihli ve 128 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.925933) 

 

 87. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; Zübeyde Hanım Mahallesi, 7532 Sokağın 7447/13 Sokak ile 

7447/9 Sokak köĢesine kadar olan bölümünün Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri 

kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 

01/06/2022 tarihli ve 160 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.919394) 

 

 88. Seferihisar Belediye Meclisinin; 16/10/2020 tarihinde Resmi Gazete‟de yayımlanarak yürürlüğe 

giren 7254 sayılı Kanun ile 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununa eklenen Ek 3. Maddesine 

istinaden Seferihisar ilçesinde belirlenen Orhanlı, Kavakdere, Beyler, Turgut, UlamıĢ, Düzce, 

Ġhsaniye, Gölcük, Gödence ve Çamtepe Mahallelerinin önerge ekinde iletilen kısımlarının Kırsal 

Mahalle olarak kabul edilmesine yönelik, 03/08/2022 tarihli ve 88 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.935475) 

 

 89. Kolombiya'nın Cali Kentindeki Dünya U20 Atletizm ġampiyonası'nda, 400 metre engellide 

Türkiye U20 Rekoru kırarak altın madalya kazanan Ġsmail NEZĠR'e 4 adet Ata Altın karĢılığı olan 

Türk Lirasının ödül olarak verilmesi ile söz konusu ödülün Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğünün 

Ödül, Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler bütçesinden ödenmesi hususlarının görüĢülmesi.(Genç. ve Spor 

hiz.Dai.BĢk.E.947305) 

 

 90. Ġzmir Hafif Raylı Sistemi 5. AĢama Üçyol - Buca Hattı Yapım ĠĢi kapsamında Dokuz Eylül 

Üniversitesi Ġstasyonu imalatlarına baĢlanacak olup, gerek Ģantiye alanı ve yol güzergahı olarak 
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kullanmak için gerekse çalıĢmalar sırasında DoğuĢ Caddesinin trafiğe kapatılmaması amacıyla Buca 

ilçesi, Tınaztepe Mahallesi, orman vasıflı 750 ada 86 ve 750 ada 90 parsellerin kullanımına ihtiyacı 

doğrultusunda Ġzmir Orman ĠĢletme Müdürlüğünce ormancılık faaliyetlerinin aksamaması ve Ġzmir 

Orman Bölge Müdürlüğünce belirlenecek arazi kullanım hizmet bedeli olan ödemelerin Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesince yapılması öngörülerek Ġzmir Orman Bölge Müdürlüğüne yapılacak bu 

ödemeler Yüklenicinin ilk hakediĢinden rücu edilecek olup; Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile 

Ġzmir Orman Bölge Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

Protokolün görüĢülmesi. (Raylı Sistem Dai.BĢk.E.936901) 

 

 91. Narlıdere Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılı Bütçesine konulan ödeneklerin bir kısmının 

önceden belirlenemeyen veya öngörülenin üstünde harcamayı gerektiren durumların doğması 

nedeniyle önergede belirtilen Müdürlükler için toplam 14.897.000,00-TL ek ödenek verilmesine 

yönelik, 07/09/2022 tarihli ve 86 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.947428) 

 

 92. Urla Belediyesi Zabıta Müdürlüğünün 2022 Mali Yılı fazla çalıĢma ücretinin, 2022 Yılı Merkezi 

Yönetim Bütçe Kanunu ile Bağlı Cetvellerinde DeğiĢiklik Yapılmasına Dair Kanun ile değiĢiklik 

yapılan K-Cetvelinin III-Fazla ÇalıĢma Ücreti baĢlıklı kısmının önergede yer alan hüküm 

çerçevesinde 1.437,00-TL olarak belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve 

Kar.Dai.BĢk.E.947350) 

 

 93. Urla Belediyesince alınan 18/10/2021 tarihli ve 446 sayılı Kararında yer alan 2022 yılında Ġmar ve 

ġehircilik Müdürlüğü Hizmetlerinden Alınacak Ücretlerin, günümüz ekonomik koĢulları göz önünde 

bulundurularak önerge ekinde belirtildiği Ģekilde revize edilerek ücretlendirilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.947003) 

 

 94. Urla Belediyesi Plan ve Proje Müdürlüğünce verilecek olan 31/12/2021 tarihinden önce binanın 

var olduğunu gösteren “2021 öncesi yazı” için ücretlendirmenin önergede yer alan tabloda belirtildiği 

Ģekilde kabul edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.946995) 

 

 95. Beydağ Belediye Meclisinin; Beydağ Belediyesinin 01/01/2022 tarihinde yürürlüğe giren 2022 

Yılı Mali Bütçesinin, son dönemlerde yaĢanan ekonomik olumsuzluklardan dolayı yetersiz kalacağı 

düĢünüldüğünden, önerge eki tablolarda belirtildiği Ģekilde toplam 15.850.000,00-TL ek ödenek 

(gelir-gider) verilmesine yönelik, 07/09/2022 tarihli ve 37 sayılı Kararının görüĢülmesi.  (Yazı ĠĢleri 

ve Kar.Dai.BĢk.E.946246) 

 

 96. Foça Belediye Meclisi'nin 02/06/2022 tarihli ve 148 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yenifoça 

Mahallesi sınırları içerisinde, Ġzmir II Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 

26/07/2018 tarihli ve 9983 sayılı Kararı doğrultusunda hazırlanarak 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı 

Uygulama Ġmar Planı değiĢikliği önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 

kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.946200) 

 

 97. Ġzmir Su ve Kanalizasyon Ġdaresi Genel Müdürlüğünün talebi doğrultusunda, Belediye 

Meclisimizin 12/05/2022 tarihli ve 05.622 sayılı Meclis Kararı ile uygun görülerek 21/07/2022 – 

19/08/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KemalpaĢa ilçesi, Çambel Mahallesi 152 ada, 15 

parselin (eski 598 parsel) bir kısmının, bölgede oluĢan atık suların arıtılması amacıyla paket atık su 

arıtma tesisi yapılabilmesi için Belediye Hizmet Alanı (Atıksu Arıtma Tesisi) olarak belirlenmesine 

yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına Makbule ġEVĠK tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.934868) 

 

 98. Belediye Meclisimizin 09/05/2022 tarihli ve 05.557 sayılı ile Kararı uygun görülerek onaylanan; 

Menderes ilçesi, Cumaovası (Cüneytbey) Mahallesinde, 759 ada, 12 no‟lu parselde isabet eden                 

"DüĢük Yoğunluklu GeliĢme Alanı"nın "Ġbadet Alanı" olarak belirlenmesine, 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı DeğiĢikliğine Mehmet SEZGĠN tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın 

incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.943460) 
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 99. Belediye Meclisimizin 11/04/2022 tarihli ve 05.431 sayılı Kararı ile uygun görülerek onaylanan 

22/07/2022 – 22/08/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan; Selçuk ilçesi, ġirince Mahallesi, 905 

parselde Belediye Hizmet Alanı (Atıksu Arıtma Tesisi) belirlenmesi amaçlı 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına Ġsmail YILDIRDI tarafından askı süresi içinde yapılan itirazın incelenmesi (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.942626) 

 

 100. Belediye Meclisimizin 09/05/2022 tarihli ve 05.557 sayılı Kararı ile uygun görülerek onaylanan; 

Menderes ilçesi, Cumaovası (Cüneytbey) Mahallesinde, 759 ada 12 no‟lu parselde isabet eden "DüĢük 

Yoğunluklu GeliĢme Alanı"nın "Ġbadet Alanı" olarak belirlenmesine yönelik 1/5.000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı DeğiĢikliğine; önerge eki listede yer alan 42 adet dilekçe ile askı süresi içerisinde yapılan 

itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.943478) 

 

 101.  Belediye Meclisimizin 11/04/2022 tarihli ve 05.431 sayılı Kararı ile uygun görülerek onaylanan 

Selçuk ilçesi, ġirince Mahallesi, 905 parselde Belediye Hizmet Alanı (Atıksu Arıtma Tesisi) 

belirlenmesi amaçlı 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı 22/07/2022-22/08/2022 tarihleri arasında Belediye BaĢkanlığımızca, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı ise 26/07/2022- 26/08/2022 tarihleri arasında Selçuk Belediye 

BaĢkanlığınca askıya çıkarılmıĢ olup parsel maliki Olcay GÖZBAġI Vekili Av. Erdem DEMĠR 

tarafından askı süresi içinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942373) 

 

 102. KarĢıyaka ilçesi, Zübeyde Hanım Mahallesi, 25330 ada, 3 parselde kayıtlı taĢınmazın "Özel 

Sosyal Tesis Alanı" olarak belirlenmesine yönelik parsel malikince hazırlatılan 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.940172) 

 

 103. ĠZSU Genel Müdürlüğünün yazısı doğrultusunda, Belediye Meclisimizin 11/04/2022 tarihli ve 

05.431 sayılı Kararı ile kabul edilen; Selçuk ilçesi, ġirince Mahallesi, 905 parselde Belediye Hizmet 

Alanı (Atıksu Arıtma Tesisi) belirlenmesine yönelik 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planları kapsamında imar hatlarının yeniden düzenlenmesine yönelik 

hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942796) 

 

 104. Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığımızın talebi doğrultusunda; Menderes ilçesi, Kısık Mahallesi, 

Köycivarı Mevkiinde fiilen Mezarlık Alanı olarak kullanılan niteliği Mezarlık olan 134 ada, 7 parsel 

ve kuzeyinde bulunan Tescil Harici Alanın "Mezarlık Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 

1/5000 ölçekli Ġlave Nazım Ġmar Planı önerisi ile 1/1000 ölçekli Ġlave Uygulama Ġmar Planı önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.944949) 

 

 105. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 142 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Bostanlı Mahallesi 9383 ada, 5 parselin kuzeyinde yer alan Çocuk Bahçesi ve Park Alanında 4 m x 6 

m ebatlarında 24 m² yüz ölçümlü Trafo Yeri ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Plan değiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.919654) 

 

 106. Bergama Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 56 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ertuğrul 

Mahallesi, 613 ada, 73 parsele numaralı taĢınmazda parselin sit alanı dıĢında kalan kısmının ve 

kamuya terkli alanın "Park Alanı" olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.946938) 

 

 107. Menderes Belediye Meclisinin 06/07/2022 tarihli ve 171 sayılı Kararı ile uygun görülen; Merkez 

YerleĢim Alanı ve GazipaĢa Kesimi Kapsamında kalan alana iliĢkin 1/1000 ölçekli Ġlave Revizyon 

Uygulama Ġmar Planı sınırları içerisinde, üst ölçekli plan kararlarını etkilemeyecek Ģekilde ihtiyaç 

duyulan değiĢikliklere yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerilerinin ilgili Yasa kapsamında, Cumaovası Mahallesi, 80 ada 14 no‟lu parselde kayıtlı KasımpaĢa 

Camine iliĢkin Koruma Alanı Sınırının ĠĢlenmesine iliĢkin Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

ise 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.946292) 
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 108. Urla Belediye BaĢkanlığının 04/08/2022 tarihli ve 63227 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize 

iletilen; KuĢçular Mahallesi, 2127 parselin yapılaĢma koĢulları değiĢtirilmeden kullanım kararının                 

"Ekoturizm/Kırsal Turizm Alanı" olarak belirlenmesine ve plan notlarının 18. maddesinin "…Emsal 

Alanının tamamı Ekolojik Tarım Turizmi amaçlı kullanılabilir." Ģeklinde düzenlenmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.944338) 

 

 109. Dikili Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 85 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çandarlı 

Mahallesi sınırları içerisinde, 2. ve 3.derece Arkeolojik Sit Alanı 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı, Plan Notu DeğiĢikliğinin 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında 

iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.947485) 

 

 110. BüyükĢehir Belediyemizce taĢkınların önlenmesi, yağıĢların kontrollü bir Ģekilde toplanması ve 

yeraltı sularının beslenmesi amaçlarını barındıran sünger kent yaklaĢımı ile yeĢil altyapı tasarımlarının 

kentimizde yaygınlaĢtırılması hedeflenmekte olup; bu kapsamda kentimizin sünger kent prensiplerine 

dayanan yeĢil altyapı yöntemleri ile yağmur suyunun yönetiminin sağlanması ve buna bağlı olarak 

taĢkın riski ile mücadele edilebilmesi için bir kent yönetmeliği olarak Ġklim DeğiĢikliği ve Sıfır Atık 

Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Sünger Kent Uygulamaları Yönetmeliği”nin görüĢülmesi. 

(Ġklim Değ. ve Sıfır Atık Dai.BĢk.E.941249) 

 

 111. ĠZBAN A.ġ‟nin Yönetim Kurulunda, pandemi nedeniyle ortaya çıkan gelir kaybından dolayı 

vadesinde ödenemeyen tren setleri kredi taksit ödemelerinin yapılabilmesi için dilimler halinde ya da 

tek seferde kullanılmak üzere, Türkiye Vakıflar Bankası T.A.O tarafından Ģirketimiz lehine onaylanan 

30.000.000-USD ek kredi limitinin gerekli miktarlarda kullanılmasına karar verildiği; Ġlgili kredi 

limitinin kullanımı için ortaklık payımızın %47'si oranında borçlunun ve kefillerin borçlanmaya engel 

bir durumunun bulunmadığı hususu ile ġirketi asaleten ve kefaleten borçlanmaya/borçlandırmaya 

yetkili olması, kredinin %47'si oranında müteselsil kefil olarak kefalet imzasının alınması, kredinin 

sağlanması ve kullanılması, borçlanmaların yapılması krediye ait gerekli garanti ve teminatların 

verilmesi ile bu iĢlerle ilgili her türlü sözleĢme, taahhütname ve protokollerin imzalanması, kredi 

kullanımı ile ilgili oluĢabilecek bankalar ve resmi kurumlar nezdinde her türlü iĢlemlerin yapılması ve 

tamamlanması, sözleĢme, taahhütname imzalanması ile ilgili banka/bankalar nezdinde her türlü hesap 

açılması konularında ve krediye ait her türlü yazıĢmalarda bulunma konusunda Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi tarafından Meclis Kararına ihtiyaç bulunduğu 14/09/2022 tarih ve 0728/09-22 sayılı Yazı 

ile bildirilmiĢ olup; borçlanılacak tutarın, borçlanma limitinin yüzde onunu aĢmaması nedeniyle 

borçlanma talebinin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclisi tarafından onaylanabilmesi için; kredinin 

sağlanması ve kullanılması, borçlanmaların yapılması, krediye ait gerekli garanti ve teminatların 

verilmesi ile bu iĢlerle ilgili her türlü sözleĢme, taahhütname ve protokollerin imzalanması, kredi 

kullanımı ile ilgili oluĢabilecek bankalar ve resmi kurumlar nezdinde her türlü iĢlemlerin yapılması ve 

tamamlanması, sözleĢme, taahhütname imzalanması ile ilgili banka/bankalar nezdinde her türlü hesap 

açılması konularında ve krediye ait her türlü yazıĢmalarda münferiden iĢlem yapmak üzere Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı'na yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi.(Destek 

Hiz.Dai.BĢk.E.948950) 

 

 112. Tire Belediye Meclisinin; 2022 Ek Gelir Bütçesi ve Ek Gider Bütçesi Kurumsal kodlaması 

yapılan her birimin Fonksiyonel ve Ekonomik Sınıflandırmanın Birinci Düzeyi 66.000.000,00-TL, 

Gelir Bütçesinin Ekonomik Sınıflandırmanın Birinci Düzeyi 58.000.000,00-TL olup, Finansmanın 

Ekonomik Sınıflandırması tablosundaki 8.000.000,00-TL Net Finansman tahmini de ilave edilmek 

suretiyle 66.000.000,00-TL üzerinden denk olarak önerge ekinde yer alan tablolarda gösterildiği 

Ģekilde ek bütçe yapılmasına yönelik, 08/09/2022 tarihli ve 65 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı 

ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.948546) 

 

 113. Tire Belediye Meclisinin; mülkiyeti Tire Belediyesi Tüzel KiĢiliğine ait Boynuyoğun Mahallesi 

120 ada, 3 parselde kayıtlı taĢınmaz üzerinde bulunan Meyve ĠĢletme, Kantar ve Soğuk Hava Tesisine 

ait kantar ve Pazar yeri iĢletmesinde uygulanacak olan tarifelerin önergede belirtildiği Ģekilde 
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uygulanmasına yönelik, 08/09/2022 tarihli ve 66 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve 

Kar.Dai.BĢk.E.948580) 

 

 114. Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; izmir Ġli, Urla ilçesi, Ġskele 

Mahallesinde, mevcut durumda mezarlık alanı olarak kullanılan 4484 ada 8 parsel, 4484 ada 1 

parselin bir kısmı ve çevresindeki tescil harici alanlara iliĢkin, Belediyemiz adına tahsisinin 

yapılabilmesi amacıyla "Mezarlık Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/5000 ölçekli 

Koruma Amaçlı Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı önerilerinin, 2863 sayılı 

Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.948750) 

 

 115. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarih ve 85 sayılı Kararıyla uygun görülen, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisinin 11/10/2021 tarih ve 05.1134 sayılı Kararı ve BaĢkanlık Makamınca 

15.11.2021 tarihinde onaylanan 1/1000 Ölçekli Uygulama Ġmar Planı değiĢikliğine yapılan askı 

itirazları doğrultusunda, Bayraklı ilçesi, Osmangazi Mahallesi, 25N2b pafta, 596/1 ile 597 Sokaklar 

arasında 4 m x 4 m ebatlarındaki regülatör yerinin iptal edilerek, "Park Alanı" alan kullanımına 

alınmasına iliĢkin hazırlanan 1/1000 Ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.948216) 

 

 116. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/07/2022 tarihli ve 51 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yelki 

Mahallesi, 2106 ada 2 ve 3 parseller ve çevresine iliĢkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.943297) 

 

 117. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin Birimleri arasında yeni bir düzenlemeye gereksinim duyulması 

nedeniyle yeniden hazırlanan “TeĢkilat ġeması”nın görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit.Dai.BĢk. 

E.947854) 

 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Avrupa Gençlik Forumuna yapılan 2025 yılı Avrupa Gençlik BaĢkenti unvanı baĢvuru ve unvanın 

kazanılması durumunda Avrupa Gençlik BaĢkenti programı hazırlık, uygulama ve izleme 

süreçlerindeki çalıĢmalara, oluĢturulan gençlik politikalarına (strateji, eylem planlarının 

oluĢturulması, uygulanması ve izlenmesi) ve gençleri doğrudan ilgilendiren diğer karar ve faaliyetlere 

gençlerin katılımını sağlayabilmek için Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Gençlik Örgütleri Forumu 

Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün kabulü ile söz 

konusu Protokolün imzalanabilmesi için BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e yetki 

verilmesinin oyçokluğu ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor – Göç ve Uyum – Kent Konseyi Komisyonları Raporu. (Sosyal Projeler 

Dai.BĢk.E.819375) 

 

 2. 25 Mayıs Türk Edebiyatının zirve ismi “Sultanus ġuara” yani ġairler Sultanı olarak bilinen Necip 

Fazıl KISAKÜREK‟in 39. vefat yıldönümü olduğundan, bu büyük Ģairimizin Ġzmir ili sınırlarında 

isminin bir Bulvar veya Kültür Merkezine verilmesine yönelik Yazılı Önergenin oyçokluğu ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyesi Hıdır 

ALPTEKĠN. E.814117) 

 

 3. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinde oluĢturulan Komisyonların ÇalıĢmalarında birlik ve 

beraberlik sağlayacak kuralları, bürokratların Komisyonlara katılımlarındaki hazırlıkları ve benzeri 

konuları düzenleyecek “Meclis Komisyon ÇalıĢma Yönergesi” hazırlanması için istekli olan tüm 

Meclis Üyelerinin katılacağı ÇalıĢma Grubu kurulmasını ve Hukuk Komisyonunca değerlendirilerek 

son Ģeklinin verilmesine yönelik Yazılı Önergenin “Mevcut yasal düzenlemeler çerçevesinde Meclis 

çalışmaları devam etmekte olup, konuya ilişkin somut bir çalışma yapılıncaya değin Önergenin bu 

aşamada reddi”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. 

(BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Erhan ÇALIġKAN, Salahattin ġAHĠN, Kemal 
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SEVĠNÇ, Mustafa ÖZUSLU. E.506446) 

 

 4. Balçova Belediye BaĢkanlığının 01/06/2022 tarihli ve 20242 sayılı Yazısı ve eki krokide belirtilen 

yeni açılacak olan sokaklara "Ferhan ġENSOY", "Erdal TOSUN", "Fatma GĠRĠK", "Rasim 

ÖZTEKĠN", "Münir ÖZKUL", "AyĢen GRUDA", "Halil KĠRAZ", "Nevzat GÜZELIRMAK", "Hüner 

COġKUNER" isimlerinin verilmesi ve mevcut olan "Gürdal TOSUN" Sokağın ise plana uygun olarak 

yeniden isimlendirilmesi taleplerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Kent Konseyi 

Komisyonları Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.825183) 

 

 5. Torbalı Belediye BaĢkanlığının 13/06/2022 tarihli ve 9182 sayılı Yazısı ve ekine konu;                    

1/1000 ölçekli Ġmar Planına uygun olarak, Fevzi Çakmak Mahallesinde bulunan mevcut 26 no‟lu 

Sokağın bulunduğu bölgenin Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe ve imar planına uygun 

Ģekilde; 26, 8151/2, 13/2, 25/1 ve 25/2 no‟lu sokaklar olarak yeniden numaralandırılması talebinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs 

Dai.BĢk.E.883045) 

 

 6. Beydağ Ġlçe Belediyesince diğer ilçelerle komĢuluk iliĢkisi bulunmayan kendi iç mahalleleri olan 

ve önergede yer alan mahallelere ait sayısal sınır verileri Ġlçe ve Belediye Meclisince onaylanarak 

kesinleĢmiĢ olup; komĢuluk iliĢkisi olan sınırdaki mahalleler için; Beydağ Belediye Meclisinin 

03/09/2021 tarihli ve 60 sayılı Karar ve ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 04/10/2021 tarihli ve 154 sayılı 

Kararı ile anlaĢma sağlanarak kesinleĢen sınır hattı Belediye Meclisimizin 08/11/2021 tarihli ve 1225 

sayılı Kararı ile kabul edilmiĢ olup; yine Beydağ Belediye Meclisinin 03/09/2021 tarihli ve 59 sayılı 

Kararı ve Kiraz Belediye Meclisinin 03/09/2021 tarihli ve 80 sayılı Kararı ile anlaĢma sağlanarak 

kesinleĢen sınır hattı Belediye Meclisimizin 08/11/2021 tarihli ve 1224 sayılı Kararı ile kabul edilmiĢ 

ve kesinleĢen bu sınırlar ile Çiftlikköy, Eğridere, Halıköy, Karaoba, Kurudere, Sarıkaya, Yağcılar 

ve Yukarıtosunlar Mahallelerine ait sayısal mahalle sınırları, Beydağ Belediye Meclisinin 

03/06/2022 tarihli ve 29 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 118 sayılı 

Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve 

Cbs Dai.BĢk.E.854559) 

 

 7. KesinleĢen ilçe sınırları ile komĢuluk iliĢkisi olan ÖdemiĢ ilçesine ait; AlaĢarlı, Balabanlı, 

Bıçakçı, Bozdağ, Bucak, Cevizalan, Çamlıca, Çaylı, Emirli, Güney, Hamam, ĠlkkurĢun, 

Karakova, Kayaköy, Kazanlı, Kerpiçlik, Kızılcaavlu, Köfündere, Kutlubeyler, Küçükören, 

Küre, Orhangazi, Seyrekli, Süleymanlar, Uzundere, Veliler, YeĢilköy, Yılanlı ve Yusufdere 

Mahallelerinin sayısal mahalle sınırları, ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 04/07/2022 tarihli ve 137 sayılı 

Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 118 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.878884) 

 

 8. KesinleĢen ilçe sınırları ile komĢuluk iliĢkisi olan Güzelbahçe ilçesine ait; Çamlı, Maltepe, 

Payamlı, Siteler, Yaka ve Yelki Mahallelerinin sayısal mahalle sınırları, Güzelbahçe Belediye 

Meclisinin 01/07/2022 tarihli ve 52 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 118 

sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu.  

(Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.884461) 

 

 9. ġehir Tiyatroları ġube Müdürlüğü tarafından hazırlanan, “ġehir Tiyatroları ÇalıĢma Usul ve 

Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Kent 

Konseyi – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (ġehir Tiyatroları ġb.Md.E.801557)  

 

 10. Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı tarafından güncellenerek yeniden hazırlanan; “T.C. Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı Yönetmeliği”nin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Sosyal Hizmetler Dai.BĢk.E.889701) 

 

 11. Yürürlükteki Otopark Yönetmeliğinin 16/06/2022 tarihinde yayımlanan değiĢik hükümleri 

doğrultusunda hazırlanan, “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Otopark Yönetmeliği Uygulama Esaslarında 

DeğiĢiklik Yapılmasına Dair Esaslar Taslağı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk 
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Komisyonu Raporu. (Yapı Kon.Dai.BĢk.E.889511) 

 

 12. Ġzmir Kent Konseyinin 18'inci Olağan Seçimsiz Genel Kurulunda; Ġzmir Kent Konseyi Engelli 

Meclisi tarafından, Belediye Meclisimizin 12.01.2022 tarihli ve 05.71 sayılı Kararı ile kurulan 

“Engelli Kısa Süreli Bakım Merkezleri”nin tüm Ġlçe Belediyelerinde de gerçekleĢtirilmesinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Kent Konseyi – Engelsiz Ġzmir Komisyonları 

Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.893806) 

 

 13. KarĢıyaka ilçesi, Bostanlı Mahallesi, 9432 ada, 24 parsel (355,00 m²) numaralı taĢınmazdaki 

Belediyemize ait 163/355 (163,00 m²) hissenin diğer hissedar adına “Meclisimizin 23/11/2018 tarihli, 

1322 sayılı Kararı ve Encümenimizin 23/01/2020 tarihli, 86 sayılı Kararı doğrultusunda kat karşılığı 

değerlendirilmesi”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları 

Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.787697) 

 

 14. Konak ilçesi, Mersinli Mahallesi, 8579 ada, 5 no‟lu (7.277,71 m²) taĢınmazdaki Belediyemize ait 

10586/727771 (105,86 m²) hissenin, imar planındaki amacı doğrultusunda kullanılmak üzere, Ġl Milli 

Eğitim Müdürlüğü adına 25 yıl süre ile bedelsiz tahsis edilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.831238) 

 

 15. Belediyemizce yapılacak Kentsel DönüĢüm Alanlarında yapım aĢamasına geçen etaplarda, 

dönüĢüm alanındaki bağımsız birimlerin tahliye edilmesi aĢamasında hak sahiplerinin mağduriyetinin 

giderilmesi ve projelerin süresi içinde yapılmasını temin etmek üzere önergede yer alan maddeler 

doğrultusunda gerekli kararın alınması hususunun; Plan ve Bütçe – Kentsel DönüĢüm - Hukuk 

Komisyonlarımızca “Önerge ile değişiklik talep edilen Uzundere – Ege Mahallesi – Örnekköy – 

Ballıkuyu – Gaziemir Aktepe Emrez ve Çiğli Güzeltepe Mahalleleri Kentsel Dönüşüm ve Gelişim 

Projeleri Uygulama Esaslarının, 6306 sayılı Yasada belirtilen Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 

Bakanlığının İzmir ili için belirlediği „Kira yardımını aşmayacak şekilde kira yardımı yapılması‟ 

maddesini korumak kaydı ile uygulanmaya devam edilmesine, ihtiyaç duyulduğu takdirde 2023 

yılında yeniden Meclisimizce değerlendirilmesinin” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

MüĢterek Rapor. (Kentsel DönüĢüm Dai.BĢk.E.892612) 

 

 16. "Uluslararası Seramik Festivali ve Çömlek YarıĢması" kapsamında Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

ile Menemen Çömlekçiler Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik 

ve Spor Komisyonları Raporu. (Kültür ve Sanat Dai. BĢk. E.890149) 

 

 17. “Narlıdere Ġlçesinde Yıkılan ve Zarar Gören Ġstinat Duvarlarının Uygulama Projelerinin 

Yaptırılması ĠĢi” kapsamında proje alanında bulunan Dağıtım Varlıklarının deplase edilmesine 

yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.820666) 

  

18.  Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Canlar Birliği Eğitim Kültür ve DayanıĢma Derneği 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Kültür ve San. 

Dai.BĢk.E.813546) 

 

 19. Ġzmir'de eğitim alanında faaliyet göstermek amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Atlas Sağlık 

Eğitim Vakfı, Bornova Anadolu Lisesi Eğitim Vakfı, Cevdet Ġnci Eğitim Vakfı, Ege ÇağdaĢ Eğitim 

Vakfı, KurĢun Kalem Eğitim Vakfı ve Urla Eğitim Vakfı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan Protokolün kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanması için BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi hususlarının; “İlgili Protokolün 13. 

maddesinde taraflar ile Protokol ibaresinden sonra „1 defaya mahsus 1 dönem daha uzatılmış 

olacaktır.” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 
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Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.896519) 

 

 20. Güzelbahçe ilçesi, Yelki Mahallesi 2110 ada, 6. parselin vakıf amaçları doğrultusunda ve eğitim 

için kullanılmak üzere "Ek Protokol Ġzni" talep edilmekte olup, söz konusu Belediye Meclisimizin 

11/03/2020 tarihli ve 307 sayılı Kararına dayanan Protokolün tarafların yükümlülüklerini içeren 9. 

maddesinin “Bu Protokol taraflarca imzalandıktan sonra yürürlüğe girer. Protokol yürürlüğe 

girdikten sonra yirmi beş yıl süre ile geçerlidir. Protokol süresinin tamamlanmasına bir ay kalıncaya 

kadar taraflardan herhangi bir iptal talebi gelmediği sürece protokol süresi kendiliğinden yirmi beşer 

yıllık süreler halinde uzatılması” olacak Ģekilde güncellenmesi, madde 7.2‟den sonra gelmek üzere 

"Belirtilen taĢınmaz üzerine Vakıf tarafından yapılacak olan yapıların mülkiyetinin vakfa ait 

olduğunun kabulü ile ilgili tapu kaydının „Beyanlar‟ hanesine söz konusu yapıların Vakfa ait olduğu 

hususunun Ģerh edilmesi" ve „Mevcut parselin satıĢının söz konusu olması durumunda, Belediye 

tarafından Vakfa ivedilikle bilgi verilerek yasal sınırlar dâhilinde araziyi satın alabilmesinin önünün 

açılabilmesi‟ amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Anadolu Otizm Eğitim ve Mücadele Geydirici 

Vakfı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün; “Öneri ek 

Protokol 1. maddesinde Protokol süresi 25 yıldır. Protokol imza tarihinden itibaren yürürlük kazanır. 

25 yılın sonunda tarafların ortak iradesi ile Protokol süresi uzatılır.” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. 

(Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.809327) 

 

 21. KemalpaĢa‟nın Dereköy, YeĢilköy, Cumalı ve Gökyaka Köylerini de kapsayan bölgede „Mercek 

Dereköy Projesi‟ kapsamında, bölgesel tanıtım ve kalkınmanın sağlanması, kültürel ve ekonomik 

faaliyet alanları ile bölgenin hareketlendirilmesi, yeni istihdam alanlarının açılması ve genç nüfusun 

tutundurma çalıĢmalarıyla birlikte sürdürülebilir bir tarım ve bölgenin doğa spor alanlarıyla görünür 

hale gelmesi amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile KemalpaĢa Belediyesi arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği Belgesi”nin kabulü ile söz konusu Belgenin 

imzalanabilmesi için BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Sayın Mustafa Tunç SOYER‟e yetki verilmesi 

hususlarının; “Önerge ekinde yer alan İş Birliği Belgesinin 15. maddesinde geçen sürenin 5 yıl süre 

ile geçerli olmak üzere”  Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Turizm ve Fuarcılık – Tarım, Orman 

ve Hayvancılık Komisyonları Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.776937) 

 

 22. Urla ilçesi, Kalabak Balıkçı Barınağında faaliyet gösteren S.S Kalabak ve Zeytinalanı Su Ürünleri 

Kooperatifinin ihtiyacı doğrultusunda, 1 adet (1 ton) kapasiteli Dikey Tip Yaprak Buz Makinesinin 

Belediyemiz tarafından temin edilerek, söz konusu Kooperatifin desteklenmesi amacıyla Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile S.S Kalabak ve Zeytinalanı Su Ürünleri Kooperatifi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe – Tarım, Orman ve Hayvancılık – Kooperatifler - Hukuk Komisyonları Raporu. 

(Tarımsal Hiz. Dai. BĢk. E.834051) 

  

 23. Karaburun ilçesi, Mordoğan 1. ve 2. Balıkçı Barınağında faaliyet gösteren S.S Mordoğan Su 

Ürünleri Kooperatifinin ihtiyacı doğrultusunda, 1 adet (1 Ton) kapasiteli Dikey Tip Yaprak Buz 

Makinesinin Belediyemiz tarafından temin edilerek, söz konusu Kooperatifin desteklenmesi amacıyla 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile S.S Mordoğan Su Ürünleri Kooperatifi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe – Tarım, Orman ve Hayvancılık – Kooperatifler - Hukuk Komisyonları Raporu. 

(Tarımsal Hiz.Dai.BĢk. E.833924) 

  

 24. Urla ilçesi, Balıklıova Balıkçı Barınağında faaliyet gösteren S.S Balıklıova Su Ürünleri 

Kooperatifinin ihtiyacı doğrultusunda, 1 adet (1 Ton) kapasiteli Dikey Tip Yaprak Buz Makinesinin 

Belediyemiz tarafından temin edilerek, söz konusu Kooperatifin desteklenmesi amacıyla Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile S.S Balıklıova Su Ürünleri Kooperatifi arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan 

ve Bütçe – Tarım, Orman ve Hayvancılık – Kooperatifler - Hukuk Komisyonları Raporu. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk. E.834095) 
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 25. Havagazı YerleĢkesi 16/6 numaralı sosyal tesisin giriĢ katının ve Konak ilçesi, Turgut Reis 

Mahallesi, Mustafa Kemal Sahil Bulvarı, Konak KarataĢ Anadolu Lisesi önünde yer alan No:87/1 

adresindeki Belediyemize ait taĢınmazın, Ġzmir Gazeteciler Cemiyeti tarafından kullanımına iliĢkin 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Gazeteciler Cemiyeti arasında hazırlanan Protokol 

Meclisimizin 14/10/2021 tarihli ve 05.1164 sayılı Kararı ile onaylanmıĢ olup, onaylanan Protokolün 

Belediyemiz Taahhütleri baĢlıklı 6.1 ve 6.2 maddeleri revize edilen, imzalanmak üzere yeniden 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanması için 

Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Hukuk – Plan ve Bütçe – Kent Konseyi Komisyonları Raporu. (Basın Yayın ve Halkla 

Ġl.Dai.BĢk.E.862146) 

 

 26. 31/08/2022 tarihinde süresi sona erecek olan, Belediyemize ait Konak ilçesi, EĢrefpaĢa Hastanesi 

hizmet binasında bulunan Sosyal Tesisin iĢletme hakkının, Meclisimizce belirlenecek süre ve bedel ile 

Grand Plaza A.ġ'ye devri ile konuya iliĢkin hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün 

görüĢülmesi hususuna yönelik “Grand Plaza Gıda Otelcilik Turizm İşletmeleri A.Ş tarafından 

15/08/2022 tarihinde boş olarak teslim edildiğinden dolayı Komisyonlarımızca karar alınmasına 

gerek olmadığı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.851696) 

 

 27. Gölcük Mahallesi, 441 Sokak No:8 yanı BarıĢ ve Demokrasi Parkı içi Menemen/ĠZMĠR 

adresindeki ekmek satıĢ büfesinin iĢletme hakkının; “132,00-TL/yıl+KDV bedel ile 5 yıllığına” 

Grand Plaza Gıda Otelcilik Turizm ĠĢletmeleri A.ġ'ye devri ile konuya iliĢkin hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – 

ġirketler Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.849384) 

 

 28. Konak ilçesi, Umurbey Mahallesi, Liman Caddesi Tarihi Havagazı Fabrikası içerisinde yer alan 4 

no‟lu No:16/5C Konak/ĠZMĠR adresindeki sosyal tesisin iĢletme hakkının yıllık 15.000,00-TL+KDV 

bedel ile 5 yıllığına Grand Plaza Gıda Otelcilik Turizm İşletmeleri A.Ş‟ye devredilmesinin oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonları Raporu. (Emlak 

Yönetimi Dai.BĢk.E.924026) 

 

 29. KemalpaĢa ilçesi, AĢağı Kızılca Mahallesinde KemalpaĢa Belediyesi mülkiyetinde olan 148 ada, 

108 parselde kayıtlı 32.223,98 m
2
 yüzölçümlü taĢınmazın üzerinde meyve iĢleme ve soğuk hava 

deposu kurulması amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile KemalpaĢa Belediyesi 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Plan ve Bütçe – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonları Raporu. 

(Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.862320) 

 

 30. BüyükĢehir Belediyemiz sorumluluk alanında bulunan ÖdemiĢ ilçesinde 02/06/2022-03/06/2022 

tarihlerinde, Tire ilçesi Çeriközü Mahallesinde 16/06/2022 tarihinde yaĢanan sağanak yağmur ve dolu 

yağıĢı dolayısıyla oluĢan küçük ölçekli üreticilerimizin girdi kayıplarının %30'unun Sosyal Projeler 

Dairesi BaĢkanlığı tarafından ödenmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonları Raporu. (Tarımsal Hiz. Dai. BĢk. E.896745) 

 

 31. Ġzmir Kent Konseyinin 18'inci Olağan Seçimsiz Genel Kurulunda; Ġzmir Kent Konseyi Kadın 

Meclisi tarafından, önergede yer alan önerilerin değerlendirilmesi talebinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Kent Konseyi – Aile ve Çocuk – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Göç ve 

Uyum Komisyonları Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.893462)  

 

 32. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Sağlık ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığına bağlı olarak Ġzmir Ġl Sağlık 

Müdürlüğü tarafından ruhsatlandırılan Ġlkyardım Eğitim Merkezinde verilecek sertifikalı eğitimlerin 

Belediyemiz kadrosundaki Kadrolu Memur, SözleĢmeli Personel, Daimi ĠĢçi personele sınav ücreti 

Sağlık ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı Toplum Sağlığı ve Eğitim ġube Müdürlüğü bütçesinden ödenmek 

üzere ücretsiz verilmesi, Belediyeye bağlı kuruluĢ ve Belediye iĢtiraki Ģirket çalıĢanlarına, diğer kamu 
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kurum ve kuruluĢlarına, tüzel kiĢiliklere ve gerçek kiĢilere yönelik düzenlenecek eğitimlerin 

tarifelerinin Ġlkyardım Eğitimi 400-TL (KDV dâhil), Güncelleme Eğitimi 200-TL (KDV dâhil), OED 

Eğitimi 150-TL (KDV dâhil) olarak belirlenmesi, afetlerde ilkyardım eğitimi (4 saat) ve Temel YaĢam 

Desteği (2 saat) eğitimlerinden ise ücret alınmaması, sınav ücretlerinde yıl içerisinde en yüksek devlet 

memuru zammı katsayısı oranında artıĢ olduğundan eğitim ücretlerinin yıl içinde bu oran ölçüsünde 

güncellenebilmesi ve tarifenin 2022 ve 2023 yıllarında geçerli olması hususlarının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe –  Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Sağlık ĠĢleri 

Dai.BĢk.E.880106) 

 

 33. Buca Belediye Meclisinin; Buca Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğüne bağlı Kadın 

Aktivite Merkezi ve Evlendirme Memurluğuna ait 2022 Mali Yılı Ücret ve Harç Tarifesinin önergede 

yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 05/07/2022 tarihli ve 118 sayılı Kararının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Aile ve Çocuk – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği 

– Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.871494) 

  

 34. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğünce iĢletilen 

tesislerde verilen hizmetlerle ilgili önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde fiyat güncellemesinin 

yapılmasına yönelik, 06/07/2022 tarihli ve 188 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.884292) 

 

 IV. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 V. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

 VI. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

 

2. BÖLÜM 

2022 YILI EYLÜL AYI II. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Tutanak No   : 97509404-301.03-9/2                                      Toplantı Tarihi   : 14/09/2022  

Toplantı Yeri : Ġzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No‟lu Hol              Toplantı Saati      : 18.00 

                          Konak/ĠZMĠR   

                          (ĠzBB Meclis Toplantı Salonu)                         

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa ÖZUSLU, Taner KAZANOĞLU, Serkan 

KALMAZ, Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ 

POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, 

ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Saadet ÇAĞLIN, 

Mehmet Atilla BAYSAK, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar 

SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, 

Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, 

Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, 

Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa 

GERÇEK, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem BAYRAKTAR, Oğuzhan 

ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Erkan ÖZKAN (Menderes Belediye BaĢkan Vekili), Fatma 

EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Halil ÇULHAOĞLU, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif 

SÜRÜCÜ, Murat CĠHAN, Seda ÖZTÜRE, Bülent KÖKLÜ, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil 

KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer 

TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Nuri CAFEROĞLU, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, 

Alp ATAY, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun 

YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa 

SOLMAZ, Burçin Kevser SEVĠL, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, 
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Selma KISA, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür 

HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin 

YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet 

PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail 

EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN,  Hakan ERTANE, Kemal SEVĠNÇ, Halil 

AKBULUT, Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin ġAHĠN, 

Hakan ġĠMġEK, Turgut PINAR, Nezih ÖZUYAR, Alpaslan KOPARAL. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Muhittin 

SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, Mustafa ĠDUĞ, Abdül BATUR, Cemil TUGAY, Selim Utku 

GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali Rıza KÖÇER, Ali GÜL, Mithat TEKĠN, Mehmet ERĠġ, 

Nazan DÖNMEZ, Ali BOR, Mustafa KAYALAR, Fatma ÇALKAYA, Ufuk YÖRÜK, Ġsmet 

ORHAN, Ertan CERTEL, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Adil KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye 

YILDIRIM, Ġsmail YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz 

CERĠTOĞLU SENGEL, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, Özdem Mustafa ĠNCE, Ġlkay GĠRGĠN 

ERDOĞAN, Ġsa NEZĠR, Fatih TAġTAN, Özgür Erman ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Aydın 

PEHLĠVAN (Menemen Belediye BaĢkan Vekili), Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Galip ATAR, Hakan 

KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Saliha 

ÖZÇINAR, Erol ÇOMAK, Uğur DEMĠREZEN, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret 

ÇALIK, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, Serdar AKSOY, Hasan 

ÜNAL, Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye BaĢkan Vekili) 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS BAġKANI: Evet, Değerli ArkadaĢlar, Sayın Meclis Üyeleri. Evet Değerli ArkadaĢlar, 

Ģimdi, BirleĢimi açmadan önce bir sunumumuz var, Gündem‟i baĢlatmadan önce bir sunumumuz 

var, önce onu izleyelim. Ondan sonra da…  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan duyamıyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Onun için yakınlaĢıyorum, duyasınız diye… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Kesilecek birazdan ben… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ben, ben kestireceğim merak 

etme ama Ģeyi bekliyoruz. Değerli ArkadaĢlar evet, sunumu yapacak arkadaĢımız kim? Nerede? 

Evet, Değerli ArkadaĢımızı dinliyoruz. 

 

 

(ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE MECLĠS ÜYESĠ HAKAN BARÇIN  

NEA SAO PAULO GEMĠSĠ ĠLE ĠLGĠLĠ SUNUM YAPILDI.) 

 

 

MECLĠS BAġKANI: Peki teĢekkür ederiz Değerli ArkadaĢlar, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin 2022 

Yılı Eylül Ayı Toplantısı II. BirleĢimini açıyorum. Buyurun Murat Bey, Murat Bey. 

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Hakan 

Bey‟in bahsettiği gibi öncelikle Ġzmir olarak Sayın Bakan‟a bizim bir teĢekkür borcumuz var, onu da bu 

konuĢma vesilesiyle dile getirelim. Çünkü toplumun ve Ġzmir‟in bütün bileĢenlerinin gösterdiği 

duyarlılığa ve tepkiye sessiz ve duyarsız kalmadı Sayın Bakan da ve bu geminin Türkiye kara sularına 

girmesine iliĢkin engelleyecek kararı verdiler. Hakan Bey‟in de aslında Gündem dıĢı olması gereken bir 

konuĢmaydı ama teknik bir değerlendirme de yapılacağı için ve bu teĢekküre de bir vesile olması 

açısından dile getirdi sözleri, teĢekkür ediyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Peki Değerli ArkadaĢlar söz vereceğim. Bence de Gündem dıĢı bir konuĢma 

olarak bunu telakki ediyorum. Genellikle bilgilendirmeler, yapılan sunumlar ya konunun uzmanı 

arkadaĢlar tarafından ya da bürokrat arkadaĢlarımız tarafından yapılan bilgilendirmeler oluyor. Bana da 

sunum dendiği için “Ben baĢta onu yapalım.” dedim. Hâlbuki bu benim hatam, özür diliyorum herkesten 

öncelikle. Bu aslında arkadaĢımızın Gündem dıĢı bir konuĢmasıydı. Ben böyle telakki ediyorum, 

kayıtlara da böyle geçmesini istiyorum. Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerini sonda yapıyoruz, baĢa aldığı 

için de benim hatamdır, özür diliyorum. Özgür Bey buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis hepinizi saygıyla selamlıyorum. Aslında benim 
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söyleyeceklerimi kısmen sizler dile getirdiniz. Siz de bir özür beyanında bulundunuz ama bu 

mesele sadece özürle ortadan kaldırılacak bir mesele değil diye düĢünüyorum. Çünkü… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Kıymetli ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan biz burada neredeyse 4. yılımıza giriyoruz. Usuli 

anlamda artık herhalde yeni bir tartıĢma açmak niyetinde değiliz. Çünkü bu Meclis Salonu‟nda sizlerle 

birlikte bu tartıĢmaları çok yaptık. Gündem dıĢı konuĢmaların önden yapılması, sonunda yapılması süre 

konusunda oldukça tartıĢtık, dönem dönem sert tartıĢmalara da Ģahit olduğumuzu biliyoruz. ġimdi sizin 

de dile getirdiğiniz gibi bir Meclis Üyesi de çıkıp, Ġzmir‟de Gündem olmuĢ, Ġzmir‟de konuĢulmuĢ ama 

daha sonrasında Sayın Bakan‟ımızın meseleye el atmasıyla Ġzmir‟in Gündem‟inden çıkmıĢ bir konuyu 

Meclis‟e sunum yapacağız adı altında, teknik bir sunum yapacağız adı altında, kürsüye çıkıp tamamen 

siyasi demeçler vererek bir konuĢma yapmasını asla ve asla kabul etmiyoruz. ġimdi Gündem dıĢı 

konuĢmaların da süresi içerisinde bu konu olduğunda ya da baĢka bir konu olduğunda elbette ki 

konuĢulabilir. Bu Meclis‟e yapılmıĢ çok büyük bir saygısızlık. Dolayısıyla burada Meclis BaĢkan Vekili 

olarak siz göreviniz gereğince bir özür beyanında bulunmanız olağandır ama Meclis Üyesi 

ArkadaĢımızın çıkıp, burada bir özür beyanında bulunması gerekiyor. ġimdi… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Evet,  evet evet evet, evet evet… Ona 

da geleceğim, evet. ġimdi bu Meclis çok özel bir Meclis, bu Meclis Ġzmir için çok önemli kararlar 

alıyor. Bu Meclis‟te dönem dönem çok sert tartıĢmalar olsa da Ġzmir‟in menfaatine alınması gereken 

kararlar konuĢuluyor. Hepimiz seçilmiĢ insanlarız. Dolayısıyla burada siyasi kurnazlık yaparak, bakın 

çok net söylüyorum; siyasi kurnazlık yaparak teknik bir sunum yapacağım diyerek, bütün teamüllerin 

dıĢına çıkıp, orada siyasi mesajlar vermenin hiçbir anlamı yoktur, doğru değildir. Çıkıp orada Bakan geri 

adım attı gibi ifadeler kullanarak kendince birtakım siyasi mesajlar vermenin hiçbir bir anlamı yoktur. 

ġimdi biz bu Meclis‟te geçen, geçen ay Ģuna da Ģahit olduk; olmayan bir kararı varmıĢ gibi bu Meclis 

Üyelerine getirdiler, önüne koydular, olmayan bir UKOME Kararı varmıĢ gibi bu Meclis‟ten bir karar 

çıkartıldı. Belki de 150 yıllık Meclis tarihinde, 150 yıllık Belediye tarihinde görülmemiĢ hadiselerle 

karĢı karĢıya kalıyoruz, Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi‟nde. Burada ĠYĠ Partili Meclis Üyesi 

ArkadaĢlarımız, CHP‟li Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız, Milliyetçi Hareket Partili ve AK Partili Meclis… 

Kısacası tüm Meclis Heyeti‟ne büyük saygısızlık yapılıyor, son dönemlerde. Dolayısıyla siz, Ģu an da 

Meclis‟i yöneten Meclis BaĢkan Vekili olarak ve CHP Grup BaĢkan Vekili ArkadaĢımız ve Sayın 

Belediye BaĢkanımız, Meclis BaĢkanımız Sayın Tunç SOYER, bu iĢe bir an önce müdahale etmek 

zorunda. Aksi takdirde bu tarz davranıĢlar sonrasında orada biz Ģöyle düĢünüyorduk ama öyle 

olmadığını gördük, o yüzden de özür diliyoruz gibi bir ifade testi kırıldıktan sonra o testiyi tekrardan 

toplamanın ya da toplayabilmenin imkânının olmadığını düĢünüyoruz. Bu Meclis teamüllerle, kurallarla, 

Yönetmeliklerle yönetiliyor. Bugüne kadar bu Ģekilde yönetildi. Ve siyasi kurnazlık yaparak, oraya çıkıp 

yarın baĢka bir arkadaĢımız da çıkacak siyasi mesaj verecek, baĢka bir arkadaĢımız da baĢka bir mesaj 

verecek. Bunun arkası ve ardı gelmez. Bu anlamda yapılan hareketin, yapılan davranıĢın doğru 

olmadığını ve ilgili arkadaĢın çıkıp tüm Meclis Heyeti‟nden özür dilemesi gerektiğini düĢünüyorum, 

saygılar sunuyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Buyurun Hakan Bey. 

HAKAN BARÇIN: ġimdi BaĢkan‟ım, bizim burada zaten konuĢulan her Ģey günlük hayatta… 

Burada… Burası pazar yeri değil yani. Siyaset yapacağız tabii de. Ben oradaki… Geri adım attı derken 

orada gazete kupürünü okudum, ben kendi adıma da teĢekkür ettim. Algıda seçicilik tabii herkesin kendi 

bileceği iĢ. Bir de bunun teknik bir sunum olduğunu sizin de, benim de, kimsenin söylediğini de 

hatırlamıyorum. Kaldı ki, teknik oldu desek bile, yine de teknik tarafı Ģu… Haydi diyelim ki varsayalım 

teknik dedik…  

MECLĠS BAġKANI: Hakan Bey… 

HAKAN BARÇIN: (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Bakın, bakın izin verin, izin verin… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.)   
MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hakan Bey… 

HAKAN BARÇIN: Ġzin verin, izin verin… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)   
MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 
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HAKAN BARÇIN: Biz sizi dinliyoruz ama biz sizi dinliyoruz... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)   
MECLĠS BAġKANI: Bir dakika… ArkadaĢ… 

HAKAN BARÇIN: Ama olmaz ki böyle... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Bir dakika Hakan Bey… 

HAKAN BARÇIN: Ama biz dinliyoruz… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Bir dakika Özgür Bey, bir dakika… 

HAKAN BARÇIN: Ama yani böyle bir, böyle bir konuĢma Ģekli yok... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)    
MECLĠS BAġKANI: Bir dakika… 

HAKAN BARÇIN: Böyle bir konuĢma Ģekli yok. Yahu bu… Siz de… Üsluptan bahsediyorsunuz… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Hakan Bey, Hakan Bey… 

HAKAN BARÇIN: BaĢkan‟ım, bir Ģey söyleyeceğim, bitireceğim. 

MECLĠS BAġKANI: Hakan Bey, Hakan Bey, Hakan Bey… 

ÖZGÜR HIZAL: Böyle bir Ģey var mı ya? O zaman biz de… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sözler.) Hakan Bey teĢekkür ederim, Hakan Bey teĢekkür ederim. 

Hakan Beyciğim lütfen, Hakan Beyciğim bakın, lütfen, lütfen bir müsaade buyurur musunuz? 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sözler.) Özgür Bey lütfen…(Salondan 

ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar, Değerli 

ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar, Değerli Meclis Üyeleri… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sözler.) Özgür Bey, Değerli ArkadaĢlar, Değerli Meclis Üyeleri bakın, 

ben Hakan Bey konuĢmaya baĢladıktan sonra zaten durumun ne olduğunu gördüm. Yaptığım yanlıĢı 

da… Çünkü bu yanlıĢ bir bilgilendirme. Ben sunum beklerken burada itiraf edeyim baĢka bir Ģeyle… 

Bir Meclis Üyesi ArkadaĢımızın konuĢmasını görünce o zaman özür diledim. Niçin? Bir Gündem DıĢı 

KonuĢma Talebi olarak telakki ettik. Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerinin süresiyle ilgili de herhangi bir 

aĢım olmadı. Gündem dıĢı bir konuĢmaya bütün Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız söz alarak buna cevap 

verebilirler. Nitekim Özgür Bey de bu cevap hakkını kullandı. Usul hatası olmuĢtur, doğrudur. Nedir 

usul hatası? Gündem DıĢı KonuĢmaların nerede olduğu Gündemde yazılı. O açıdan… Eğer Gündem...  

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Haklısınız. Gündem 

DıĢı, Gündem DıĢı bir konuĢma olarak telakki ettiğimize göre Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerine çok 

açık olarak bütün Meclis Üyelerimizin, burada bulunan bütün Meclis Üyelerimizin yanıt verme hakkı da 

var. Söz isterlerse o yanıtları da Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerinde oturur tekrar konuĢuruz. YanlıĢ 

olmuĢtur, ben Meclis‟ten bu anlamda özür diledim. Hata benim, hata benim, sonda vermeliydim bu 

sözü, sonda arkadaĢımız 10 dakikada ister sunumla, ister Ģeyle anlatabilirdi görüĢlerini. Dolayısıyla ona 

da cevap verilirdi, orada bir sıkıntı olmazdı. O yüzden sizden rica ediyorum, sizden rica ediyorum, bunu 

böyle bu Ģekilde kabul edin ve Olağan Gündemimize geçelim… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Buyurun. Bu konuyla ilgili mi?  

HAKAN ġĠMġEK: ġey sadece bu konuyla ilgili konuĢmayacağım da. 

MECLĠS BAġKANI: Ama… 

HAKAN ġĠMġEK: Hayır hayır hayır, Cuma günü… Meramımı anlatayım, ben gerecek bir noktada 

değilim. Cuma günü Aliağa‟yla ilgili bir rapor ve sunum yapılacağını söyledi arkadaĢımız.  

MECLĠS BAġKANI: Hayır.  

HAKAN ġĠMġEK: Onunla ilgili ben hatırlarsanız, 1 yıl öncesinde Hacettepe Üniversitesi ve 

TÜBĠTAK Marmara AraĢtırma Merkezi‟nin ortaklaĢa yapacağı bu çevresel etkilerle ilgili bir rapor 

hazırlanacağı söylenmiĢti. Ben de o raporu konuĢmadan önce rapor çıktıktan sonra tarafıma iletilmesini 

istemiĢtim. Eğer rapor çıktıysa BaĢkanlığınızca tarafıma iletilmesini talep ediyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli Bürokrat ArkadaĢlarımıza bunu… ġükran Hanım not alalım, eğer o 

Rapor çıktıysa Meclis Üyelerimize o raporu da iletelim. Değerli ArkadaĢlar müsaadenizle Gündem‟e 

geçmek istiyorum. Eğer… ġunu da söyleyeyim; Cuma günü de ben burada Meclis‟i yöneteceğim. Bu 

konuda ya da bu konuyla ilgili, Aliağa‟yla ilgili baĢka bir konuda söz almak isteyen arkadaĢımız varsa 

tabii ki Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerinde o sözü vereceğim, herkes hakkı, hukuku doğrultusunda o 
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sözünü kullanacak. Orada sıkıntı yok. Yani Gündem dıĢında istediği konuyu, istediği 

arkadaĢımız zaten dile getiriyor, adı üzerinde Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri. Ama sunum, böyle bir 

sunum bir daha olmaz, benim yönettiğim Meclis‟te böyle bir sunum bir daha olmaz. TeĢekkür ederim. 

 

II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi müsaade ederseniz Değerli ArkadaĢlar, müsaade ederseniz Gündemimize 

geçelim. BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin GörüĢülmesi maddesindeyiz, ikinci 

madde. Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde baĢlıklarıyla görüĢülerek okunsun, oylansın.  

MECLĠS BAġKANI: Evet, Değerli ArkadaĢlar… Evet, Önergelerin madde baĢlıklarıyla görüĢülmesi 

dıĢında baĢka bir görüĢ yoksa eğer Önergelerin madde baĢlıklarıyla görüĢülmesini ve oylanmasını 

Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Buyurun 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. madde doğrudan oylansın.  

MECLĠS BAġKANI:  Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Evet, Değerli ArkadaĢlar              

1 no’lu Önergenin doğrudan kabulünü Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. madde konusu önergeyle ilgili Cumhuriyet Halk Partisi Grubu olarak            

üç arkadaĢımızı önereceğiz. Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Ufuk AYKOL. Bu arkadaĢlarımızın da 

ilavesiyle doğrudan oylanmasını istiyoruz Önergenin.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, biz de AK Parti Grubu olarak Murat ÖNCEL ismini önereceğiz.  

MECLĠS BAġKANI: Evet. 

HAKAN YILDIZ: Bu Ģekilde oylayabiliriz.  

MECLĠS BAġKANI: ġimdi 2 no’lu Önergeyi oylarken bu Önergeye AK Parti Grubu‟ndan Sayın 

Murat ÖNCEL‟in…  

HAKAN YILDIZ: Doğrudur. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Cumhuriyet Halk Partisi Grubu‟ndan Özay KAPTAN.   

MECLĠS BAġKANI: Özay KAPTAN.   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Mustafa GERÇEK. 

MECLĠS BAġKANI: Mustafa GERÇEK. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ufuk AYKOL. 

MECLĠS BAġKANI: Ufuk AYKOL arkadaĢlarımızın dâhil edilmesini ve Önergenin bu Ģekilde 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 3? Sayın KÖKKLINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 3. maddeye de iki arkadaĢımızı önereceğiz. Ceyhan 

KAYHAN, Ahmet ĠNANLI, doğrudan oylansın istiyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Biz de Ali GÖNEN ismini önereceğiz.  

MECLĠS BAġKANI: Kim efendim? 

HAKAN YILDIZ: Ali GÖNEN. 

MECLĠS BAġKANI: 3 no’lu Önergenin AK Parti Grubu‟ndan Ali GÖNEN, Cumhuriyet Halk Partisi 

Grubundan Ahmet ĠNANLI ve…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ceyhan KAYHAN. 

MECLĠS BAġKANI: Ceyhan KAYHAN arkadaĢlarımızın ilave edilerek kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4. maddeye de Çağlar GÜLEZ, Ġsmail SARI ve Taner KAZANOĞLU 

arkadaĢlarımızı öneriyoruz, Önerge doğrudan oylansın istiyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Kim efendim?  

HAKAN YILDIZ: Hüsnü BOZTEPE.  

MECLĠS BAġKANI: 4 no’lu Önergemize AK Parti Grubu‟ndan Hüsnü BOZTEPE, Cumhuriyet 

Halk Partisi Grubu‟ndan Taner KAZANOĞLU… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġsmail SARI, Çağlar GÜLEZ. 

MECLĠS BAġKANI: Ġsmail SARI, Çağlar GÜLEZ isimlerinin ilave edilerek kabulünü 

Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5. maddeye de Hüseyin ÜNAL, RaĢit DĠRĠM ve Cindi Can POLAT 
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arkadaĢlarımızı öneriyoruz, doğrudan oylansın.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ?  

HAKAN YILDIZ: Biz de Burçin Kevser SEVĠL ismini öneriyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: 5 no‟lu Önergenin AK Parti Grubu‟ndan Burçin Kevser SEVĠL arkadaĢımızı 

Cumhuriyet Halk Partisi Grubu‟ndan… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hüseyin ÜNAL. 

MECLĠS BAġKANI: Hüseyin ÜNAL. 
NĠLAY KÖKKILINÇ: RaĢit DĠRĠM. 

MECLĠS BAġKANI: RaĢit DĠRĠM. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Cindi Can POLAT. 

MECLĠS BAġKANI: Cindi Can POLAT isimlerinin ilave edilerek kabulünü oylarına sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6 ve 7. maddelerin doğrudan oylanmasını istiyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 6 ve 7 no’lu              

Önergelerin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu – Sosyal Hizmetler – Engelsiz Ġzmir – Aile ve Çocuk –  

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli Meclis Üyeleri               

8 no’lu Önergemizin Hukuk - Toplumsal Cinsiyet EĢitliği - Sosyal Hizmetler - Engelsiz Ġzmir - 

Hukuk Komisyonlarına doğru mu? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ve Aile ve Çocuk… 

MECLĠS BAġKANI: Ve Aile ve Çocuk Komisyonlarına. Hukuk Komisyonu da var mı?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Var efendim. 

MECLĠS BAġKANI: Hukuk - Aile ve Çocuk Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu acil kaydıyla.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  9 no’lu Önergemizin acil 

kaydıyla Hukuk Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 10. madde Hukuk – UlaĢım Komisyonu.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 10 no’lu Önergemizin Hukuk 

– UlaĢım Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Kültür, Eğitim Komisyonu.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  11 no’lu Önergemizin Hukuk 

– Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  12 no‟lu Önergemizin Hukuk 

Komisyonumuza havale edilmesini… Pardon.  

CENAP BÖRÜHAN:  Kent Konseyine de… Kent Konseyi. O da görüĢsün… 

MECLĠS BAġKANI: Kent Konseyi Komisyonu Ģeklinde bir…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gönderilebilir, sakıncası yok.  

MECLĠS BAġKANI: O zaman 12 no‟lu Önergeyi Hukuk – Kent Konseyi Komisyonlarına… 

CENAP BÖRÜHAN: 13, 13… 

MECLĠS BAġKANI: 13… 12, Ģu anda 12‟yi konuĢuyoruz arkadaĢlar…  (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Öyle mi? Kent Konseyi Komisyonu.  

CENAP BÖRÜHAN:  Kent Konseyi… 

MECLĠS BAġKANI: Tamam, peki. 12 no’lu Önergenin Değerli ArkadaĢlar Hukuk – Kent Konseyi 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir, 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Avrupa Birliği DıĢ ĠliĢkiler.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  13 no’lu Önergemizin Hukuk 

– Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonlarımıza havale edilmesini…  
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SALONDAN: Kent Konseyi. 

MECLĠS BAġKANI: Kent Konseyi Komisyonu…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Peki efendim, Kent Konseyi‟ne de gitsin.  

MECLĠS BAġKANI: Peki, 13 no’lu Önergemizin Hukuk – Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler – Kent 

Konseyi Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 14, 15, 16, 17, 18 Hukuk.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 14, 15, 16, 17 ve 18 no’lu 

Önergelerimizin Hukuk Komisyonumuza gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 19? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Hukuk – Bütçe.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  19 no’lu Önergemizin acil 

kaydıyla Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe – Tarım.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  20 no’lu Önergemizin Hukuk 

– Plan ve Bütçe – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 21 ve 22, Bütçe – Kooperatifler – Tarım.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 21 ve 22 no’lu 

Önergelerimizin Plan ve Bütçe – Kooperatifler - Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarımıza 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 23, 24, 25, acil kaydıyla Bütçe – Hukuk.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 23, 24 ve 25 no’lu 

Önergelerimizin acil kaydıyla Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 26? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Tüketici.  

MECLĠS BAġKANI: Bütçe – Hukuk - Tüketici.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yok, Bütçe – Tüketici.  

MECLĠS BAġKANI: Plan ve Bütçe- Tüketiciyi Koruma Komisyonları. Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? 

Sayın SEVĠNÇ? 26 no’lu Önergemizin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarımıza 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 27? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 27 no’lu Önergemizin Plan ve 

Bütçe – Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 28? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – ġirketler – Hukuk.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 28 no’lu Önergemizin Plan ve 

Bütçe – ġirketler - Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 29? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 29, 30, 31, Bütçe – Tüketici.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 29,  30 ve 31 no’lu 

Önergelerin Plan ve Bütçe –Tüketiciyi Koruma Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 32? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 32 no’lu Önergemizin acil 

kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 33? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 33, 34, 35, 36, 37, Bütçe.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 33, 34, 35, 36 ve 37 no’lu 

Önergelerimizin Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 38? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 38 no’lu Önergemizin acil 

kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 



 27 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 39? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 39, 40, 41, Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 39, 40 ve 41 no’lu 

Önergelerimizin acil kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 42? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 42 no’lu Önergemizin acil 

kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 43? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 43, 44, Bütçe.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 43 ve 44 no’lu 

Önergelerimizin Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 45? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 45 ve 58 dâhil olmak üzere aradaki Gündem Maddeleriyle beraber Ġmar 

Komisyonuna…    

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Özür dilerim, buyurun. 

HAKAN YILDIZ: 45‟le ilgili akaryakıttan geldiği için daha önce biz bunları BeĢli Komisyona 

yolluyorduk itirazları. AK Parti Grubu olarak BeĢli Komisyona iade edilmesini talep ediyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: BeĢli Komisyona gönderilmesini… 

HAKAN YILDIZ: Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Havale edilmesini…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur.  

HAKAN YILDIZ: Ġade, havale edilmesini… 

MECLĠS BAġKANI: O zaman önce 45‟i…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Sadece itiraz Hakan Bey…  

HAKAN YILDIZ: 45 için geçerli Sayın BaĢkan.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Biz grup olarak kabul ediyoruz, evet… 

HAKAN YILDIZ: 45, 46 Sayın BaĢkan, evet. 

MECLĠS BAġKANI: Peki. 45 no‟lu Önergemizi… 

HAKAN YILDIZ: 45, 46. 

MECLĠS BAġKANI: 46 no‟lu Önerge öyle mi?  

HAKAN YILDIZ: Evet. Ġkisi de BeĢli Komisyon, ikisi de aynı madde, biri 1/5000‟lik biri 1/1000‟lik 

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Evet, o da, o da benzin istasyonuyla ilgili. 

MECLĠS BAġKANI: Peki, Değerli ArkadaĢlar 45 ve 46 no’lu Önergelerimizin Ġmar ve Bayındırlık 

– Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 47? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 47‟den…  47 ve 58 dâhil aradaki maddelerle birlikte Ġmar Komisyonuna 

havalesini öneriyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli ArkadaĢlar                                            

47 dâhil 58 dâhil aradaki tüm Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 59? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BeĢli Komisyon.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  59 no’lu Önergemizin Ġmar 

ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım Komisyonlarımıza 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 60? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  60 no’lu Önergemizin Ġmar 

ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 61? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 61 no’lu Önergemizin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 62? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Ġklim DeğiĢikliği – Çevre Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 62 no’lu Önergemizin Ġmar ve 

Bayındırlık – Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum – Çevre ve Sağlık Komisyonlarımıza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 63? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 63, 64, Ġmar.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  63 ve 64 no’lu Önergelerin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 65? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Ġmar – Deprem – Kentsel DönüĢüm.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli ArkadaĢlar                                            

65 no’lu Önergemizin acil kaydıyla Ġmar ve Bayındırlık – Deprem ve Afet – Kentsel DönüĢüm 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir, 66? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 66-68 arası bu maddeler dâhil Ġmar Komisyonu.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 66, 67 ve 68 no‟lu 

Önergelerimizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Pardon, buyurun hocam, buyurun Sayın 

ÇAĞLAYAN. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Çevre Komisyonu… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… Kaçıncı madde hocam? 
BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Evet, 67‟de öyle, 68‟de öyle hepsinde trafo var, Çevre ama Çevre yok. 

MECLĠS BAġKANI: Peki, Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Maddeleri söyleyebilirse Hocamız 66‟yı görüyorum, Çevre‟yi verebiliriz.  

MECLĠS BAġKANI: 66, 67 ve 68 no‟lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu yanında Sayın 

Üyemiz aynı zamanda Çevre ve Sağlık Komisyonuna da gitmesini önerdi. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur. 

MECLĠS BAġKANI: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 68‟de var aslında o da gidebilir Çevre‟ye. 

MECLĠS BAġKANI: 68‟de var zaten. 66, 67, 68. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli Meclis Üyeleri 66, 67 ve 68 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık - 

Çevre ve Sağlık Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 69? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 69 ve 88 dâhil tüm maddeler Ġmar Komisyonu demiĢtik. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 69 dâhil… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 88 dâhil Ġmar Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: 69 dâhil, 88 dâhil aradaki tüm Önergeler dâhil olmak üzere Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 89? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe Komisyonu, acil kaydıyla. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 89 no’lu Önergenin acil 

kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 90? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk, acil kaydıyla. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 90 no’lu Önergenin Plan ve 

Bütçe – Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 91? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 91, 92, 93, 94, 95, Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 91, 92, 93, 94 ve 95 no’lu 

Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 96? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 96 ve 109 dâhil aradaki maddelerle birlikte Ġmar Komisyonu.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli Meclis Üyeleri, 96 

dâhil 109 dâhil aradaki tüm Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini 
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oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 110? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla, Hukuk – Ġklim DeğiĢikliği. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 110 no’lu Önergenin acil 

kaydıyla Hukuk – Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 111? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla, Bütçe – ġirketler. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 111 no’lu Önergemizin acil 

kaydıyla Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 112? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 112, 113, acil kaydıyla Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 112 ve 113 no’lu 

Önergelerimizin acil kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 114? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 114, 115, 116, Ġmar Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 114, 115 ve 116 no’lu 

Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 117? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 117 no’lu Önergenin 

doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

2… Gündem ve ilave edilen Önergemiz daha var BaĢkanlık tarafından gönderilmiĢ onları da okuyarak 

Gündeme alacağız ve ilgili Komisyonlarına havale edeceğiz. Buyurun. 

DİVÂN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine. V. Bodelschwingh Bethel Vakfı tarafından, 20 Eylül-05 

Ekim 2022 tarihleri arasında, Almanya'nın Bielefeld şehrinde, başta epilepsi cerrahisi olmak üzere 

akut ve rahabilitasyon hastanelerinde tanı, tedavi ve rehabilitasyon çalışmaları, palyatif bakım, 

psikiyatri ve psikolojik destek hizmetlerini de içeren hasta, engelli, yaşlı, evsiz, bakıma muhtaç, sosyal 

ve ruhsal sorunları olan gençlere yönelik hizmet sunumuna yeni yaklaşımlar getiren yöntemler 

konulu çalışma düzenlenmiştir. V. Bodelschwingh Bethel Vakfı tarafından düzenlen ve hizmet 

sunumumuza oldukça önemli katkı sağlayarak bu kapsamlı çalışmaya, hastanemiz Başhekimi Op. 

Dr. Kadir Devrim DEMİREL (S:12906) ile Yönetim Hizmetlerinde görev yapmakta olan Uzm. Dr. 

Arif Kütsi GÜDER'in (S:31691) katılmak üzere 19 Eylül-06 Ekim 2022 tarihleri arasında görevlli-

izinli sayılarak, kendilerine seyahatleri sırasında kullanılmak üzere gri pasaport sağlanması, 6245 

sayılı Harcırah Kanunu kapsamında havayolu ulaşımı, konaklama, şehir içi ulaşım, harcırah ve 

diğer yasal giderlerin hastanemizin ''03.3.3.01 Yurtdışı Geçici Görev Yolluğu'' harcama kaleminden 

karşılanması hususunun Meclisinizce görüşülerek karara bağlanmasını arz ederim. Mustafa 

ÖZUSLU Büyükşehir Belediye Başkan Vekili. (Eşrefpaşa Has. Başhekimliği E.947851) 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli ArkadaĢlar, 118 no’lu 

Önergenin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Bir tane daha var herhalde. 

DİVÂN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine. Ödemiş Belediye Başkanlığının 25/07/2022 tarih ve E.39232 

sayılı Yazısı ile iletilen Ödemiş ilçesi, Üçeylül Mahallesi, 412 ada, 78, 79 ve 80 parsellerde kadastral 

duruma göre Belediye Hizmet Alanının sınırlarının yeniden düzenlenmesi ve 412 ada, 80 parselin 

Sosyal Tesis Alanı olarak belirlenmesine ilişkin 1/5000 Ölçekli Nazım İmar Planı değişikliği önerisi 

ile yine aynı yazı ile iletilen Ödemiş Belediye Meclisinin 04/07/2022 tarih ve 136 sayılı Kararı ile 

kabul edilen 412 ada, 78 ve 79 parsellerin E:1.00, Yençok= 10.50 m. yapılaşma koşullu Belediye 

Hizmet Alanı (Hizmet Tesisleri), 412 ada 80 parselin E:1.50, Yençok= 6 kat yapılaşma koşullu Sosyal 

Tesis Alanı olarak düzenlenmesi ve plan notu kararı getirilmesine ilişkin UİP-35883468 plan işlem 

numaralı 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği önerilerinin 5216 sayılı Büyükşehir 

Belediyesi Kanununun 7/b maddesi uyarınca incelenerek karara bağlanması hususunu tensiplerinize 

arz ederim. Mustafa ÖZUSLU Büyükşehir Belediye Başkan Vekili. (İmar ve Şehircilik 

Dai.Bşk.E.949260) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Ġmar Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli ArkadaĢlar, 119 no’lu 
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Önergenin acil kaydıyla Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. BaĢkaca bir Önergemiz var mı? 

Yok. O zaman… 

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Komisyon Raporlarının GörüĢülmesi maddesine geçiyoruz, buyurun Sayın 

KÖKKILINÇ.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. madde oyçokluğuyla uygun görülmüĢ, Komisyondan geldiği Ģekliyle 

oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ?  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Komisyon Üyesi, Meclis Üyemiz Burçin Hanım konuyla ilgili söz 

talep ediyor. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun Sayın Burçin Hanım, buyurun. 

BURÇĠN KEVSER SEVĠL: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis bu bir Protokol. BüyükĢehir Belediyesi‟nin 

Gençlik Örgütleri Derneğiyle yapmıĢ olduğu bir Protokol. Amaç burada, 2025 Yılı Avrupa Gençlik 

BaĢkenti baĢvuru sürecini yürütmek ve olumlu sonuçlanmasını sağlamak. Biz tabii ki de 2025 yılında 

Ġzmir‟in Avrupa Gençlik BaĢkenti olmasını canıgönülden ve canıgönülden isteriz. Ancak Protokol 

yaptığımız derneğe ve dernek yapısına baktığımızda bizim takıldığımız belirli baĢlı bazı hususlar var. 

ġimdi öncelikle Ģundan bahsetmem gerekiyor; bu dernek Ankara merkezli bir dernek ve tüm Türkiye 

çapında çalıĢan bir dernek. Biz eğer 2025 yılında Ġzmir‟i Gençlik BaĢkenti yapacaksak zannımızca, 

bunu Ġzmir‟deki gençlerle yapmamız gerekir, Ġzmir‟deki gençlik STK‟larıyla yapmamız gerekir diye 

düĢünüyoruz. Tabii ön yargılı olmamak adına da derneğin üye derneklerine, alt derneklerine 

baktığımızda Ġzmir‟in yereline ait sadece tek bir yapılanma olduğunu görüyoruz, o da Buca 

Belediyesine ait Gençlik Meclisi. BaĢka da yerel bir yapılanma görmüyoruz. Bununla birlikte içerisinde 

yer alan Çanakkale Koza Gençlik Derneği, Diyarbakır Çevre Koruma Derneği, Kaos GL gibi daha 

genel, daha farklı ve spesifik alanlarda çalıĢan dernekler olduğunu görüyoruz. Biz burada isterdik ki, 

eğer daha geniĢ kapsamlı bir dernek örgütlenmesiyle çalıĢılacaksa keĢke Ġzmir‟deki Gençlik 

Ġnisiyatiflerinin, Gençlik Derneklerinin, STK‟larının oluĢturulduğu, toplandığı çatı bir dernekle Avrupa 

Gençlik BaĢkenti baĢvurusu yapılsın ve yürütülsün isterdik. Bu birinci nokta, ikinci nokta da Ģu; 9 

Nisan‟da… Bu arada Ģu bilgiyi de vereyim; Ġzmir finale kalan illerden bir tanesi bu tabii ki de önemli bir 

kazanım bizim için. Bu Go-For dediğimiz Gençlik Örgütleri Forumu Derneği‟yle aslında biz bir çalıĢma 

da yapmıĢız, bu süreci zaten onlarla birlikte yürütmüĢüz. 9 Nisan‟da BaĢkan Tunç SOYER‟in bir demeci 

var ve bu demeçte Ģöyle bir ifade kullanıyor; “Biz Go-For‟la çok sıkı bir çalıĢmayla bu aĢamaya 

geldik.” Dolayısıyla biz bugün AK Parti Grubu olarak Ģunu sorguluyoruz; “Finale kadar geldik, finalden 

sonra biz bu Protokol‟e neden ihtiyaç duyduk?” diye sorguluyoruz. Maddeler arasında düzenlenen 

çalıĢmalarla ilgili biraz muallak ve açıkta kalan yerler var. Mesela madde 7, süreyle alakalı. 2025 yılında 

biz Gençlik BaĢkenti unvanını alırsak, 2020 yılına sair olacak Ģekilde oluyor. Protokol‟ün süresi 2026 

yılı. Ancak bizim Hukuk Komisyonunda önümüze gelen her Protokol‟de defaatle üzerinde durduğumuz 

süre konusu bu Protokol‟de daha farklı iĢletilmiĢ ve denilmiĢ ki; “Taraflarca fesih edilmezse 4‟er yıllık 

sürelerle tekrar uzar.” denilmiĢ. Biz bu noktada da bir sıkıntı olduğunu düĢünüyoruz. Dolayısıyla bu 

Protokol‟e oyçokluğu verdiğimizi bildiriyoruz. (3 dakika 32 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, TeĢekkür ederim Sayın Hatip. Sayın SÖZÜPEK buyurun efendim.  

BÜLENT SÖZÜPEK: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis, derneklerimiz biliyorsunuz 5253 Dernekler 

Kanunu‟yla kurulmuĢ derneklerdir. Bizim bunların yapılarını sorgulama gibi bir görevimiz yok. Burada 

bizim amacımız, Avrupa Gençlik BaĢkenti olarak belirliyoruz. Burçin Hanım diyor; “Niye Ankara‟dan 

bir dernekle?” Biz Avrupa‟nın Gençlik BaĢkenti olmak için baĢvuru yapmıĢız. Yani tüm Avrupa‟yı 

ilgilendirirken Türkiye‟deki derneklerle de bu faaliyetleri yapmamız kadar doğal bir Ģey yok. Burada 

amaçlanan belirli noktalar var. Konu açık, Protokol belli. Birincisi; gençlerin fiziksel ve ruhsal sağlığına 

yönelik yapılacak çalıĢmalar, istihdama katkı koymak için yapılacak çalıĢmalar, diyalog ve etki alanında 

kalan ekonomik koĢullarda geri planda kalan gençlerimizi hem tatil yapmak amaçlı, hem de birbirleriyle 

iletiĢimlerini geliĢtirmek, topluma kazandırmak, toplum içerisinde önemli yer sağlamalarını ve iĢ birliği 

içinde birlikte giriĢimcilik ve ekonomik faaliyetlerde bulunmalarını sağlamak amacıyla yapılan 

faaliyetler. Biz Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi olarak derneklerin yapısal, duyarlılıklarından fazla yapısal 

olgularından önemlisi de bunlarla yapacağımız faaliyetler ve kentimize kazandıracağımız önemli 
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etkenlerdir. Bundan dolayı yapılan çalıĢmalar önemlidir. Gençlerimize, kadınlarımızla, 

çocuklarımıza sosyal projelerle Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi her zaman faaliyet sürdürmeye devam 

edecektir. Bununla ilgili bizim oyumuz kabul yönündedir. Ġyi akĢamlar. (1 dakika 42 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Buyurun Sayın GÜLDALI, buyurun. 

MUSTAFA ALPER GÜLDALI: Sayın BaĢkan, Kıymetli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım Ģimdi Bülent 

Bey‟i dinledim, ümit ediyorum yanlıĢ anladım ben. “Biz Protokol yaptığımız dernekleri araĢtırmak ya 

da sorgulamak durumunda değiliz.” dedi. Doğru mu? Yani burası Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve 

yaptığımız bir Protokol var. Ben birazcık daha böyle ciddi bir Kurum olarak kurumsal bir kamu yeri 

olarak bu iĢlere çok daha ciddi bakılması, çok daha araĢtırılması gerektiğini düĢünürken, Bülent Bey‟in 

böyle talihsiz bir cümle kurması ve biz bunu Hukuk Komisyonu Üyesi olarak da konuĢuyorum 

Komisyonumuzda bayağı bir ince eleyerek sık dokuyarak inceledik tüm arkadaĢlar olarak. Ama Bülent 

Bey bu bilgilere nereden haiz Plan ve Bütçe‟de olarak, Plan ve Bütçe Komisyonunda olan biri olarak? 

Ben bu konunun Bülent Bey tarafından bence tekzibinin yapılmasını rica ediyorum. Yani biz BüyükĢehir 

Belediyesi ve Kamu Kurumu, kamu eli olarak yaptığımız Protokolleri kimlerle yaptığımızı mutlaka 

bilmemiz gerekiyor ve irdelememiz gerekiyor. TeĢekkür ederim. (1 dakika 10 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Buyurun Sayın SÖZÜPEK.  

BÜLENT SÖZÜPEK: Değerli ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan ben burada derneklerin yani AK Parti 

beğensin veya beğenmesin onların istedikleri derneklerle biz Protokol yapamayacağız anlamında 

söyledim. Tabii ki burada BüyükĢehir Belediyemiz, Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığından gelen bir 

Önerge bunun gerekli araĢtırmasını yapar, burasının bir Kurum olduğunu, burada yapılan bütün 

faaliyetlerin dikkatle incelendiğini, bundan önceki yapılan her Protokollerde biz ayrıntılı olarak 

inceliyoruz. Ayrıca ben Plan ve Bütçe Komisyonu BaĢkanıyım, bu bilgiye de haizim. Ġlgili Bürokrat 

ArkadaĢlarımız geldi, bizi yeterince bilgilendirdi. Yapılacak faaliyetler ortada, biz gençlerimize sahip 

çıkan bir Belediyeyiz. Sadece AK Partili Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız dernekleri sınıfsal olarak, etnik 

olarak, yapısal olarak onların istediği gibi değilse insanların siyasi görüĢlerine, yaĢam tarzlarına 

değinecek Ģekilde dernekleri seçmek zorunda değiliz. Burada amaç belli, hasıl olan ve yapılan iĢlemler 

belli. Burada bizim farklı bir söz söylememize gerek yok, gerekli araĢtırmalar zaten yapılıyor, sizin de 

içiniz ferah olsun. Çünkü bizim BüyükĢehir Belediyesi‟nin her yaptığı iyi iĢe, güzel iĢe kadınlarımızla 

olan faaliyetlerimize de sizler burada ret oyu verdiniz, yine ret veriyorsunuz. Bunun değerlendirmesini 

zaten Ġzmir halkı yapacaktır. Bizim… Gayet konuyu açık olarak ben anlattım, anlayana her Ģeyi 

anlatmak mümkün anlamak istemeyene ise anlamamakta ısrar ediyorlar, teĢekkürler. (1 dakika 35 

saniye) 
MECLĠS BAġKANI: ġimdi, Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Müsaade buyurun Değerli ArkadaĢlar. ġu noktada 

bir anlaĢmaya varalım. Yani Hatibe, konuĢan Hatibe eğer bir açıklama yapma talebi geliyorsa, ki Sayın 

GÜLDALI buna bir izahat istedi, onun için ben verdim. Genellikle ikinci kere aynı konuda söz 

vermenin… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hayır 

hayır, müsaade buyurun, müsaade buyurun, tamam yani… 

HAKAN YILDIZ: Gündem tartıĢıyoruz problem orada. 

MECLĠS BAġKANI: Onu söylemeye çalıĢıyorum. Yani dolayısıyla görüĢlerin açık ve net olarak vaaz 

edilmesi elbette istenilen bir Ģeydir, demokrasinin tezahür etmesi açısından herkes sözünü söylesin orada 

sıkıntı yok. Ama tekrarı ve benzeri noktalara gitmesi açısından…(Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Biliyorum söz vereceğim zaten, sözünüzü kısmak 

için söylemiyorum, vereceğim. Hem Burçin Hanım‟a, hem de size söz vereceğim ama benim söylemek 

istediğim baĢka bir Ģey var burada. Yani, eğer, eğer sözlerimizle kendimizi doğru ifade edip yapmamız 

gereken amaca hasıl etmiĢsek ve bir sataĢma ya da herhangi bir Ģekilde söz talebi yoksa bununla kifayet 

etmek lazım, diğer Meclis Üyesi ArkadaĢlara da Ģey yapmak lazım. Evet önce Sayın GÜLDALI‟ya, 

sonra size vereceğim, buyurun. Kısa ama lütfen, buyurun. Cereyan mı çarptı? Bir Ģey mi oldu? 

MUSTAFA ALPER GÜLDALI: Evet evet. 

MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar, teknik arkadaĢlar bir kaçak olabilir, buyurun. 

MUSTAFA ALPER GÜLDALI: Sayın BaĢkan, Ģimdi salonumuz yeni, akustik olarak da bir problem 

olabilir. Hani seslerimizi bazen net duyamıyor olabiliriz. Ben bir izahat istedim sadece hani, “YanlıĢ mı 

anladım.” diye. Bülent Bey galiba onu da yanlıĢ anladı. Toparlayacağına iyice bir kötü tarafa sürükledi 

iĢi. ġimdi AK Parti olarak biz buna; “Ret oyu veriyoruz” demedik, “Oyçokluğu veriyoruz.” dedik. 

Niyesini de anlattık. Ġzmir‟in yerelde hizmet etmiĢ Gençlik STK‟ları dedik.  
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MECLĠS BAġKANI: Tamam. 

MUSTAFA ALPER GÜLDALI: Biz isim vermedik, meĢrepten bahsetmedik, mezhebinden 

bahsetmedik. Yani devamlı bir anarĢik üslupla konuĢmanın Meclis‟e hiçbir zaman bir faydası 

olmayacağını elli bin kez konuĢtuk burada hep beraber.  

MECLĠS BAġKANI: Peki. 

MUSTAFA ALPER GÜLDALI: ġimdi sorduğumuz soruyla gelinen noktada verilen bir Komisyonun 

oyçokluğunun, Meclis tarafından bilgilendirilmesi adına Komisyon Üyesi‟nin yapmıĢ olduğu 

açıklamaya kendilerinin böyle bir cevap üslubunu ben halen anlamıĢ değilim. Sorduğumuz soruya da 

cevap vermek yerine iyice batıran bir cümle kurdular. Hani burada herhangi bir kötü bir Ģey yok, “Niye, 

kime veriyorsunuz?”  diye bir soru yok. Bizim sadece bir önerimiz oldu, bu da haklı bir öneriydi. 

MECLĠS BAġKANI: Peki. 

MUSTAFA ALPER GÜLDALI: Ġzmir‟de bir iĢ yapacaksak, Ġzmir‟i bir yere taĢıyacaksak tekrar 

söylüyorum, hani ses geliyorsa yavaĢ yavaĢ, tane tane anlatayım. Ġzmir‟i 2025 yılında bir yere taĢımak 

istiyorsak gençlerimizle beraber bunu Ġzmir‟deki STK‟larımızla, Ġzmir‟de hizmet eden, Ġzmir‟de 

koĢuĢturan gençlerimizle A, B, C, D, E… Biz kimseden bahsetmiyoruz, biz hiçbir zaman ayrımcılık da 

yapmadık zaten. (1 dakika 44 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Sayın Burçin, buyurun. 

BURÇĠN KEVSER SEVĠL: ġimdi ben ne kadar naif konuĢursam beni o kadar sert konuĢmaya 

yönlendiriyorlar.  

MECLĠS BAġKANI: Siz yine de yumuĢak konuĢun. 

BURÇĠN KEVSER SEVĠL: Birincisi; bu bir ithamdır ve bunu asla ve asla ne kendim, ne Grubum 

adına kabul etmiyorum. Biz bu Ģehrin faydasına özellikle ben, genç bir Meclis Üyesi olarak, Partimin 

Gençlik Örgütü‟nden gelen Meclis Üyesi olarak, seçilmiĢ birisi olarak, bu Ģehrin gençlerinin, gençlikle 

ilgili var olacağı noktalarda hiçbir zaman ne ret oyu kullanırız, ne bunun önünü tıkarız, ne de buna karĢı 

çıkarız. Elimizi her zaman taĢın altına koymaktan asla geri durmadık. Gençler söz konusu olduğunda 

Partimin de yaklaĢımı, Ģahsımın da Grubumun da yaklaĢımı olduğu üzere biz bir adım geride durmayız. 

Biz diyoruz ki; “Sayın Bülent Bey, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin bir Kent Konseyi var, bir Gençlik 

Meclisi var ve bu Protokol yaptığınız örgütün alt derneklerinden değil. Neden?” bunu sorguluyoruz. 

Diyoruz ki, “Sadece Buca Belediyesi Kent Konseyi Gençlik Meclisi var. Neden? Bu Ģehirde ismini 

sayamayacağım kadar çok gençlik örgütlenmesi var onlar neden yok?” diye soruyoruz biz size. 

MECLĠS BAġKANI: Peki. 

BURÇĠN KEVSER SEVĠL: Biz diyoruz ki; “Eğer bu Ģehir için, bu Ģehrin gençleri için bir Ģey 

yapacaksanız önce bu Ģehrin gençlerinin kurduğu STK‟larla, önce Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin Kent 

Konseyi‟nin, Gençlik Meclisi‟nin dâhil olduğu bir yapılanmayla bu iĢi yapın.” diyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Peki. 

BURÇĠN KEVSER SEVĠL: TeĢekkürler. (1 dakika 40 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Ben teĢekkür ederim.  

BÜLENT SÖZÜPEK: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ‟a söz vereceğim Sayın SÖZÜPEK. Buyurun, Değerli 

ArkadaĢlar… Sayın KÖKKILINÇ buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, artık biz Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinde neredeyse 4. 

yılımızı iĢte Mart ayında tamamlayacağız. Az bir zamanımız vardı, daha çok süreci geçirdik hep birlikte. 

Sayısız sivil toplum örgütüyle Protokol yaptık. Bunların içinde kadınlar da vardı, gençler de vardı, 

engelli yurttaĢlarımız da vardı, dezavantajlılar vardı, teknik alanda yaptıklarımız da vardı. Katılımcı 

Demokrasiyi önemsedik, Çoğulcu Demokrasiyi önemsedik bu yüzdende ortak akılla kenti tüm 

dinamikleriyle birlikte yönetmeye talip olduk. Ben, açıkçası oyçokluğu olduğu için arkadaĢlarımın… 

Komisyonumuzun yapmıĢ olduğu Önergeye de baktım, Komisyon Raporunu da okudum, Protokol‟ü de 

inceledim. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi açısından imzalanmasında sakınca olacak herhangi bir yön 

görmedim. Bizim ister Avrupa‟dan gelen bir sivil toplum örgütüyle olsun, ister Türkiye‟nin herhangi bir 

köĢesinden olsun, isterse dünyanın herhangi bir köĢesinde olsun, toplum yararına ortak proje getiren 

herkesle biz çalıĢmaya hazırız. Biz insanları sınıflandırmıyoruz, kentleri, ilçeleri, ülkeleri bu noktada 

ayırmıyoruz. Yeter ki toplum yararına, insanlık yararına iĢler olsun. Gençlere açığız, hepimiz açığız. 

Ben, çok memnun oldum bu Meclis çatısı altında görev yapan tüm Parti Grupları bunu ifade ettiler. 

Kifayeti müzakere diyoruz, oylansın, Komisyondan geldiği Ģekliyle geçsin. (1 dakika 24 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ teĢekkür ederim ama Sayın Gamze Gül ÇAMUR söz 
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istemiĢti ona vermek mecbur… Buyurun. Peki, feragat ediyorsunuz herhalde. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Yani aslında temel olarak benim ifade etmek istediklerimi Sayın Grup 

Sözcümüz ifade ettiği için… 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Sadece burada Ģunu eklemek istiyorum Sayın BaĢkan‟ım. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: ġimdi, Nilay Hanım‟ın da bahsettiği gibi biz süreklilikle Protokol yaptığımız 

derneklerle ilgili AK Parti‟den çok ayrıĢtırıcı, ötekileĢtirici söylemler duyuyoruz ve bundan rahatsızlık 

duyuyoruz. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)   

MECLĠS BAġKANI: Lütfen.  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Mesela, mesela bu derneğin merkezinin Ankara olması gibi. Bu derneğin 

merkezi Ankara… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)   

MECLĠS BAġKANI: Değerli GÜLDALI lütfen, ne olur…  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Bu derneğin merkezinin Ankara olduğu halde… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın Grup BaĢkan Vekiliniz burada söz istedi zaten, evet. Buyurun. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Bu derneğin merkezinin Ankara olduğu halde neden Ġzmir‟le ilgili bir konuda 

beraber ortak çalıĢma yürütüldüğünü anlayamadıklarını ifade ediyorlar. ġimdi, az önce Sayın 

SÖZÜPEK‟in belki ifadesi yanlıĢ anlaĢıldı. Tabii ki bizim için de dernekler önemli. Derneklerle ilgili 

araĢtırmalar yapıyoruz ve Sayın BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız Ģehrin yönetimiyle ilgili bu tür 

konularda katılımı, katılımcı politika sergileyen birisi. Dolayısıyla Gençlik… Avrupa Gençlik BaĢkenti 

olma yolunda adaylığımızı elbette gençlerle çalıĢacağız. ġimdi bizim sadece bu dernekle Ģu an önümüze 

gelen Protokol, Ġzmir‟de farklı derneklerle veyahut da gençlerle çalıĢmadığımız anlamına gelmiyor. 

Kaldı ki, Go-For bileĢenlerinde, Ġzmir Dernekleri de var Gençlik Dernekleri ve hep beraber çalıĢıyorlar. 

Bu derneğin çalıĢmasını ben Ģahsım adına Ģöyle de değerli buluyorum; Türkiye‟nin her yerinde, 

Diyarbakır‟dan Hakkari‟ye, Sakarya‟dan Bursa‟ya birçok yerde gençlerle beraber çalıĢıyorlar, forumlar 

düzenliyorlar ve gençlerin ortak sorunlarını tespit etme anlamında bir Ġzmir derneğinden daha fazla 

yetiye sahipler. Dolayısıyla bu dernekle beraber iĢ birliği yapmak… “Sadece bu dernekle iĢ birliği 

yapıyoruz.” demedik ki biz. Bu derneğin de bilgisinden, network‟ünden yararlanmanın Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi anlamında bir sıkıntı olduğunu görmedik ve kaldı ki zaten Protokol‟de karĢılıklı 

olarak bir herhangi bir maddi yük getirisi yok. Diğer konuda da süreyle ilgili, bu zaten sürdürülebilirliği 

olan bir proje, taraflar eğer istemedikleri zaman zaten karĢılıklı feshedebilir, her anda feshedebilir ve 

buna iliĢkin tazmin yükümlülüğü de yok. Biz bunları göze aldığımızda böyle cıvıl cıvıl çalıĢan bir 

dernekle iĢ birliği yapmayı, onlardan da katkı almaya uygun buluyoruz teĢekkür ederim. (2 dakika, 55 

saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederim. Sayın YILDIZ buyurun.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, her iki Komisyon Üyesi ArkadaĢımız AK Parti Grubu adına durumu 

esasında çok net ifade ettiler; ama nedense ifade ettiğimiz meseleler üzerinde eleĢtirilere cevap vermek 

yerine her zamanki gibi anlayıĢla konuyu sağından, solundan dolaĢarak anlatmayı tercih eden bir 

Cumhuriyet Halk Partili Meclis Üyeleri görüyorum. Ben çok net bir Ģey ifade edeyim; sizin bu Sayın 

Tunç SOYER‟in yönetime geldiği günden bugüne kadar, bu tür kurulan protokollerin temelinde hep 

karĢı olduğumuz bir taraf var. Aynı karĢıtlığımızın bir diğer tarafı Toplumsal Cinsiyet EĢitliği 

Komisyonunun kuruluĢ amaçları içerisinde geçen bir ifade üzerinden biz üyelerimizi oradan çektik ve 

oradaki ifadenin devamı olan unsurlarda alt derneklere baktığımızda, mesela Cumhuriyet Halk Partisi 

Grubunun değerli diğer Meclis Üyeleri bilmiyorum bunun farkındalar mı, yani bu Protokolü yaptığımız 

Gençlik Platformunun Üyeleri içerisinde, Genç LGBT'ler Derneği olduğunu biliyorlar mı? Ya da yine 

Kaos Derneği gibi LGBT faaliyetlerini bizzat destekleyen web sitelerinde yayınlayan derneklerin bu 

protokol yaptığımız platformun üyesi olduklarından haberdarlar mı? ġimdi biz net bir duruĢ koyuyoruz, 

diyoruz ki; biz bu tür oluĢumların kurulacak iĢ birliklerine inançlarımız, değerlerimiz ve bu millete olan 

saygımızdan dolayı karĢıyız ve biz bunu çok net ifade ettik. ġimdi Ġzmir meselelerine engelliyoruz, 

Ġzmir‟le ilgili konulara karĢı duruĢ koyuyoruz diye bir eleĢtiri yaptığınızda, sadece 2 gün önceyi 

hatırlatmak isterim; bu Mecliste gelen Komisyon Raporlarının tamamı oybirliği ile geçti. Eğer biz sizin 

dediğiniz gibi ucuz bir siyaseti tercih etseydik öyle geçmezdi ya da dört yıllık performansımızın 

sonucunda %95'lik bir oybirliği yakalamazdık. Biz net bir duruĢ koyduk bugün de 4 yıldır Toplumsal 

Cinsiyet Komisyonu'na Üye vermiyoruz. Nedenimiz kurulmuĢ amacı içerisinde geçen cümlenin 

çıkmamasıdır. Yoksa toplumsal cinsiyet kavramına karĢı olduğumuzdan değil, önergenin içerisinde 
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belirtilen hususların çok net bir Ģekilde bildiğimiz, doğuĢtan gelen cinsiyet dıĢındaki cinsiyet 

tanımlarına atıfta bulunduğu için biz bu Komisyondaki Üyelerimizi geri çektik ve biz bugün de yarın da 

burada görev süremiz doluncaya kadar da bu tür giriĢimlerin legalleĢmesine, toplumda kabul edilir 

noktaya taĢınmasına karĢı net duruĢumuzu korumaya devam edeceğiz. Ben diğer sağduyulu Meclis 

Üyelerinden samimiyetle Önergeyi, Önergeye imza, sözleĢmeye imza attığımız derneği, derneğin 

içindeki faaliyette bulunan alt dernekleri incelemelerini tavsiye ederim, o zaman AK Parti Grubu neye 

karĢı çıkmıĢ, Cumhur Ġttifakı neye karĢı çıkmıĢ, eminim gönüllerinde de bizle paralel düĢüneceklerdir, 

teĢekkür ederim.(3 dakika) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, çok teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar, baĢka da söz isteyen olmadığına 

göre ben maddeyi… 1. madde değil mi bu arkadaĢlar? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet 1. Madde. 

MECLĠS BAġKANI: 1 No’lu Komisyon Raporunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir Değerli ArkadaĢlar. Madde 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. madde de Komisyonca oyçokluğu ile uygun görülmemiĢ. Komisyondan 

geldiği Ģekliyle oylansın diyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. 

MECLĠS BAġKANI: 2. madde. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, yine Önerge sahibi ArkadaĢmız Hıdır Bey söz talep ediyor. 

MECLĠS BAġKANI: Peki.  

HAKAN YILDIZ: Hıdır ALPTEKĠN. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun Hıdır Bey, buyurun. 

HIDIR ALPTEKĠN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, Sayın Müdürlerimiz, Kıymetli Basın 

Mensupları hepinizi saygıyla, sevgiyle, muhabbetle selamlıyorum. Bugüne kadar Gruplardan gelen isim 

önerilerine siyasi yaklaĢmadık. Uygun olan bütün önerileri oybirliği ile geçirdik Necip Fazıl isminin 

verilmiyor olmasının siyasi gerekçe olduğunu düĢünüyorum. Bugün Ģehrimizin birçok noktasında 

Belediye Hizmet Binalarında ve benzeri yerlerde Nazım Hikmet isminin olduğunu görüyoruz. Nazım 

Hikmet ne kadar siyasi ise Necip Fazıl ismi de o kadar siyasidir. Ġki Ģairimiz bizim için değerli, 

dolayısıyla bugün Nazım Hikmet ismini veriyorsanız Necip Fazıl ismini de vermeliydiniz. Genel 

BaĢkanınızın helalleĢme misyonuna uygun hareket etmediğinizi düĢünüyorum. Bu nedenle bu kararı 

yeniden gözden geçirilmesi amacıyla Komisyonlara iadesini talep ediyorum saygılarımla.                (1 

dakika 10 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ediyorum Değerli Hatibe, baĢkaca… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS BAġKANI: BaĢkaca… Buyurun efendim, buyurun… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yani Hukuk Komisyonumuz bu konuyu değerlendirmiĢ ve uygun görmemiĢ, 

dolayısıyla biz Komisyondan geldiği Ģekliyle oylanması konusunda ısrarcıyız… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

MECLĠS BAġKANI: Bitti mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylansın diyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Tamam, söz istedi Sayın HIZAL. Buyurun Sayın HIZAL. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Hukuk Komisyonu Üyesi ArkadaĢların, özellikle Cumhuriyet Halk 

Partisi Mensubu Üyesi ArkadaĢlarımızın Hukuk Komisyonunca neden uygun görülmediğini, teknik bir 

gerekçe mi var, hukuki bir gerekçe mi var, Siyasi bir gerekçe mi var? Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 3 yıl 

boyunca herhangi bir tesis yapamadı, ondan dolayı mı isim veremedi? Bu gerekçeleri merak ediyoruz, 

bir arkadaĢımız çıkıp bu bunu söylerse bize… 

MECLĠS BAġKANI: Komisyonlarda ifade edilmiĢ olabilir bunlar Sayın HIZAL. (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Siz reddettiniz, siz istemediniz, evet buyurun lütfen. (37 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Hukuk Komisyonu… 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben, Grubumuz adına ben yanıt vereyim bu konuda. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın Gamze Gül ÇAMUR da… Buyurun size de…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: O zaman arkadaĢımız yanıt versin.  

MECLĠS BAġKANI: Önce Gamze Hanım‟a vereyim, sonra size vereyim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben Gamze Hanım‟a bırakıyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Peki. Buyurun Gamze Hanım.  

GAMZE GÜL ÇAMUR: BaĢkanım, Önerge sahibi Meclis Üyemizin bu konudaki kaygısını 

anlayabiliyorum. Ancak kendisinin bu konuda bir siyasi bir saikle hareket etmeyerek bu konuda diğer 

AK Partili Komisyon Üyelerimiz de bilirler, Ģimdi Önergede Hıdır Bey, yanlıĢ söylemiyorum değil mi 

isminizi? Özür dilerim yanlıĢ ifade ediyorsam. Büyük Ģairimizin Ġzmir ili sınırlarında isminin bir bulvar 

veya Kültür Merkezine verilmesine yönelik bir Yazılı Önerge, biz 2019'da göreve geldiğimizden beri 

herhangi bir karıĢıklık olmaması için bulvar isimlerini, Kültür Merkezi isimlerini değiĢtirmiyoruz. Buna 

iliĢkin zaten soyut bir Önergeydi, yeni açılacak, yeni yapılacak herhangi bir Kültür Merkezi de yok. Bu 

aĢamada zaten biz bu kararı vermemiz, bunun butlan bir sonuç doğuracağını gösterirdi, o nedenle biz bu 

aĢamada teknik olarak bu Önergeyi reddettik. Bunun altında herhangi bir Ģey Ģu an için aramaya gerek 

olmadığını düĢünüyorum. (1 dakika, 12 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki. Sayın AYDIN… Değerli ArkadaĢlar. Sayın AYDIN, buyurun.  

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis hepinizi saygı ile selamlıyorum. Aslında 

yaĢadığımız bu tartıĢma, Sayın Önerge sahibi Meclis Üyesinin ve Sayın Grup BaĢkan Vekilinin Hukuk 

Komisyonu üyelerimize yönelik olarak sarf ettiği sözler, bu Önergenin niye verildiğini bize göstermeye 

yetiyor zaten. Bu önerge açıkça bir siyasi tartıĢmaya, bir siyasi polemiğe meydan verebilmek için iyi 

niyette olmayan Ģekilde verilmiĢ bir Önerge olduğunu bize gösterdi zaten. Neden? Çok açık bir Ģekilde 

anlaĢılıyor ki… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Efendim ben sizi dinledim, siz de beni dinlerseniz ben cevap veririm size… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Sayın AYDIN, Sayın AYDIN, Sayın AYDIN… Sayın Grup BaĢkan Vekili 

buyurun. ArkadaĢlar… 

MURAT AYDIN: O benle konuĢtuğu için ben onunla konuĢuyorum Hakan Bey… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bu Ģekildeki laf atmaları sürdürdükleri 

sürece ArkadaĢlar, bu Gruptan cevap alacaklar her seferinde, bunu bilsinler, bunu çok açık söylüyorum, 

buna gerek yok. Bu Meclis burada neden bulunduğunu… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Sayın, Sayın AYDIN, Sayın AYDIN… 

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, konuĢma süresi boyunca, bütün Meclis boyunca aralarında 

yaptıkları diyaloğu kesmelerini rica ediyorum arkadaĢların. Bu Meclisin usulüne, muhabbetine, 

saygınlığına saygı göstermelerini bekliyorum…  

HAKAN YILDIZ: Kayıtlara geçsin ifadesi. Hali, tavrı… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  
MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

MURAT AYDIN: ġu an kendisinin bunu sürdürmesini de kınıyorum. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  
HAKAN YILDIZ: Kayıtlara geçsin. 

MURAT AYDIN: Buna gerek yok, buna gerek yok… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Yani burada deminden beri bıdır bıdır bıdır bıdır 

konuĢup onunla bununla dalga geçerek… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ben dikkat ediyorum onunla bununla dalga geçerek, 

ona buna sataĢarak… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Burada Meclis Grubu tartıĢması yapmayalım… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  
ÖZGÜR HIZAL: Ġfadelerinize dikkat edin. 

MURAT AYDIN: Ġkincisi… ĠĢte devam ediyorsunuz… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Peki, ben bekleyeceğim kendisini.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar…  

MURAT AYDIN: Kendisinin konuĢmasını bittikten sonra konuĢurum. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 
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anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Sayın Grup BaĢkan Vekilleri, Değerli 

ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Uğultu 

kesilecek merak etmeyin… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Uğultu kesilecek arkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Buyurun.   

MURAT AYDIN: ġimdi bu Mecliste zaman zaman bu tür Önergelerle karĢılaĢıyoruz. Rica ediyorum 

arkadaĢlarımız Önergeleri verirken Belediye Meclisinin görev ve yetkilerine bir baksınlar. Belediye 

Meclisleri hangi konularda karar verme yetkisine sahiptir, hangi konularda değildir‟e bir baksınlar. 

Ġkincisi; bu Meclisin daha önce aldığı Ġlke Kararlarına bir baksınlar ki bu kararları oybirliğiyle aldık her 

seferinde. Çünkü bir ilke oluĢturmaya, bir tutarlılık sağlamaya çalıĢtık her defasında, buna baksınlar. Bir 

kere belediyelerin Kültür Merkezlerine ya da belediyelerin tesislerine, spor salonlarına bir isim 

verilecekse, bu isim konusundaki yetki belediye idaresine aittir. Belediye idaresi bu konudaki 

değerlendirmesini yapar ve bir karar verir. Belediye Meclisinin görevinde olan husus; cadde, sokak, 

bulvar gibi yerlere isim vermektir. ġimdi bir kere Önerge her Ģeyden önce Ģunu söylüyor bakın; “Ġzmir 

ili sınırlarında isminin bir bulvara…” nereye, nereye? “Herhangi bir yere, nereye uygun görüyorsanız, 

canınız nereye istiyorsa, verin de nereye verirseniz verin.” Yahu böyle Önerge olur mu? Peki o ismini 

bizim uygun gördüğümüz yer, bulvarın o Ģehirde yaĢayan insanlar bunu istiyor mu? Bilmiyoruz, çünkü 

nereye vereceğimizi bilmiyoruz, nereye verilmesini istendiğini de bilmiyoruz. BaĢka ne? Biz burada Ġlke 

Kararı aldık, dedik ki çok özel nedenler yoksa… Elbette bazen çok özel nedenler olabilir. Örneğin 

adliyemizde Ģehit olan Fethi SEKĠN'in Ģehit edilmesi bu ülke için çok önemli bir hadise idi ve o caddeyi 

ismi verildi. DeğiĢtirildi isim. Böyle değiĢiklikler, böyle önemli hadiseler haricinde mümkün olduğu 

kadar cadde, sokak ve bulvar isimlerini değiĢtirmeyelim, çünkü insanlar bu değiĢiklikten sonra bir sürü 

evrakı, kaydı kuydu değiĢtirmek zorunda kalıyorlar. Buna meydan vermeyelim dedik, bunu hep birlikte 

söyledik. Bizden önceki Meclis de söyledi, 2019'dan önceki Meclis de bu kararı aldı ve bu Meclis de bu 

kararı sürdürdü. ġimdi bütün bunlar bilinerek bu Önergenin verilmesinin tek sebebi, iĢte altılı masadaki 

tartıĢmayı yapmak, iĢte “Siz helalleĢme istiyor musunuz, istemiyor musunuz?” tartıĢmayı Ģu Meclisin 

gündemine getirmektir. Rica ederim bu Mecliste bu tartıĢmaları bu Ģekilde yapmayalım, yapacaksak 

açıkça baĢka Ģekillerde yapalım da hani bir cadde, sokak ismini Necip Fazıl‟ın ismini bu Ģekilde 

kullanmak üzerinden bir değerlendirmeyi yapmayı doğru bulmadığımızı anlatmaya çalıĢıyoruz. 

Anlatıyor arkadaĢınız bu tartıĢmanın aynısını Komisyonda yaptılar, Komisyonun Cumhuriyet Halk 

Partili Üyelerinin bu Önergeyi neden reddettiğini, ret oyunu verdiklerini anlattı orada arkadaĢlar. 

Kendileri de biliyorlar bunu, bunu burada bir daha dile getirerek, “Vay efendim siz Necip Fazıl'a mı 

karĢısınız?” Vesaire tartıĢmasını yapmak. Bir de nedir Allah aĢkına bu Ģairleri, yazarları, ölüleri, 

insanları yarıĢtırmak? Efendim Nazım Hikmet ne kadar Ģeyse… Bu mudur yani? Nazım Hikmet, Necip 

Fazıl birbirini karĢıtı olarak bir tartıĢma konusu mudur? Edebi mi tartıĢıyoruz, siyasi mi tartıĢıyoruz, 

neyi tartıĢıyoruz burada? “Madem ki Nazım Hikmet'in ismini verdiniz Necip Fazıl'ın da verin.” O 

zaman getirin hepsini yazalım alt alta ve bir de onun üzerinden bir tartıĢma, “Efendim siz burada bir 

tesis yapmadınız da mı isim verecek yer bulamadınız?” Bu üslup, bu yaklaĢım biçiminin yaraĢır 

olmadığını düĢünüyorum. Saygılar sunarım. (5 dakika, 52 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, Sayın AYDIN‟a çok teĢekkür ediyorum. Sayın HIZAL, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Kıymetli Meclis Ģimdi, tabii bu Mecliste ben, Meclis Üyesi 

ArkadaĢlarımız, Grubumuzdaki ArkadaĢlarımız konuĢurken dönem dönem konuĢmalarımıza 

müdahaleler oldu. Dönem dönem gerginlik oldu; ama hiçbir arkadaĢımız bıdı bıdı yapmadı, hiçbir 

arkadaĢımız bıdı bıdı yapmadı. Hele AK Parti Grubunda, Cumhur Ġttifakında hiç kimse bıdı bıdı 

yapmaz. Bıdı bıdı yapan birisi varsa kendisi arkasına dönüp bakarsa çok daha net görür diye 

düĢünüyorum. ġimdi o yüzden üslup meselesinde, üslup eleĢtirisini yaparken kendisinin de bu konuda 

daha hassas ve dikkatli olması gerektiği kanaatindeyim. ġimdi bir arkadaĢımız Hıdır Bey bir Önerge 

verdi, çok iyi niyetli bir Önerge verdi ve bu Önergeyi önce Konak Meclisinde verdi. Konak Meclisinde, 

BüyükĢehir Meclisinde görüĢülmesi gerektiğini, BüyükĢehir Belediyesi'nin Meclisinde böyle bir ismin 

verilebilmesi söz konusu olduğu yönünde bir karar alındı ve BüyükĢehir Belediye Meclisinde de bir 

Belediye Meclisini, Belediye Meclisi Üyesi sorumluluğuyla kendisine Yasaların vermiĢ olduğu hakla bir 

Önerge verdi. Bu Önerge Komisyonda değerlendirildi, Komisyondaki değerlendirmenin sonucunda 

önümüzde var. Hemen okuyorum, diyor ki; “Büyük Ģairimizin Ġzmir ili sınırlarında isminin bir bulvar 

veya Kültür Merkezine verilmesine yönelik Yazılı Önergenin oyçokluğuyla uygun bulunmadığına…” 

özeti. Tamam ve dolayısıyla haklı olarak bunun teknik gerekçisinin ne olduğunu, hukuki bir 
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gerekçesinin mi olup olmadığını, eğer bunlar yok ise bizce siyasi bir gerekçe ile siz bunu 

reddediyorsunuz, siyasi bir eleĢtiri yaptık çok net bir Ģekilde. ġimdi bunun altından çıkıp, böyle bir 

konuĢmanın ve böyle bir eleĢtirin altından çıkıp “Siz zaten bir önerge verirken siyasi gerekçelerle 

veriyorsunuz ve bu Mecliste siyasi tartıĢmalar açma niyetiyle veriyorsunuz.” derseniz, ben buna niyet 

okuma derim ve art niyetlisiniz derim. Ben istesem, Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız istese siyasi 

tartıĢmanın dik alasını bu Mecliste, her Meclis Toplantısında yaparız. Her Meclis Toplantısında 6'lı 

masadan, 6+1 ortağından bahsederim mesela, her Meclis Toplantısında Atatürk'ün kurduğu Cumhuriyet 

Halk Partisi'nin Genel BaĢkanının Sakarya Meydan Muharebesi'ni, Sakarya'da olduğunu sanmasından 

bahsederim mesela. Siyasi tartıĢma yapacağım ya yaparım. “Necip Fazıl'ı anlamıyorsunuz.” derim 

mesela. ġimdi biz bu niyetle hareket etmiyoruz elbette ki, iyi niyetle bir Önerge verdik; ama bakıyoruz 

ki meseleyi nasıl siyasi noktaya taĢıyabilirizin çabası içerisindeler. Cumhuriyet Halk Partisi Grubunda 

iki arkadaĢımız konuĢtu, bir Grup BaĢkan Vekili, bir de Ģu anda Hukuk Komisyon Üyesi olan 

arkadaĢımız konuĢtu. Ġkisi de birbiriyle çeliĢen ifadeler kullandı. Biri çıktı dedi ki; “ġu anda yapımı 

devam eden bir tesisimiz yok.” Olsa verecek miydiniz? Öbürü çıktı dedi ki; “Caddelere, bulvarlara 

vermiyoruz ya da biz bu ismi herhangi bir ilçedeki tesise verdiğimizde, orada yaĢayan Ġzmirliler, orada 

yaĢayan hemĢehrilerimiz ne tepki verecek?” gibi bir soru yöneltti. Peki, peki Pagos‟u 1000 yıllık Kadife 

Kale‟ye verdiğinizde orada yaĢayan insanlara sordunuz mu? Hıdır Bey orada yaĢıyor sordular mı size 

Pagos ismini, Pagos Pazar Yerini? Sormadılar. Kim verdi? Bu Ģehri yöneten BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanı verdi. Tamam hakkıdır, hakkıdır derken Yasal hakkıdır. Vermemesi gereken bir isim bence; ama 

Yasal hakkını kullanıyor. Sordular mı o ismi orada yaĢayan, 50 yıldır yaĢayan insanlara? Hayır, kafanıza 

göre verdiniz. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Kimle 

yaptınız anket? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Gel 

Kadifekale‟ye gidelim anketi görürsün… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Gel gidelim, gel gidelim… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… Özgür Bey, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Alsancak'ta… Ben bu konuda çok tecrübeliyim, hiç Ģey yapmayın ben cevap da 

veririm konuĢmamı da yaparım hiç endiĢe etmeyin. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hatta daha da motive oluyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Özgür Bey, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Tabii tabii BaĢkan‟ım. Alsancak'ta isim verdiniz. 

MECLĠS BAġKANI: Nereye efendim? 

ÖZGÜR HIZAL: Gül Sokakların isimini değiĢtirdiniz, bilmem ne yaptınız, sonra jeton düĢtü değil mi 

Salahattin Ağabey? Kime sordunuz, kime sordunuz? Murat Bey, Sayın BaĢkan? Sonra Salahattin Bey 

müdahale etti, dedi ki; “Siz ne yapıyorsunuz yahu? 100 yıllık, 50 yıllık, 30 yıllık isimleri kafanıza göre 

değiĢtiriyorsunuz.” dedi. ĠĢte bazen Komisyonlarda böyle hatalar olabiliyor ve ben çok iyi niyetle Hıdır 

Bey‟in konuĢmasından sonra dedim ki; “Bunu tekrar siz Komisyona iade edin Sayın BaĢkan.” dedim. 

Komisyona iade edin, süresi olan bir konu mu? Değil ve yine iyi niyetle dedim ki kendi içimden; bu 

konu Komisyona gittiğinde, Sayın BaĢkan‟a bu konu arz edildiğinde, Sayın BaĢkan da Gençlik BaĢkenti 

yapacak ya Ģehri, Ġzmir Ģehrimizi 2025'te, o vizyonla bir yerde bir kütüphane açarız, açmadınız ya 

kütüphane 4 yılda, göstermelik bir Dijital Kütüphane yaptınız ya ġato'da göstermelik bir Dijital 

Kütüphane. Kaynak sayısını söylesem siz de Ģok geçireceksiniz, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi'ne 

yakıĢmayan bir performans. Bir kütüphane açarız, küçük de olsa bir Kültür Merkezi açarız ve Necip 

Fazıl KISAKÜREK'in ismini oraya veririz. Olabilir mi? Olabilir ama yapmak isterseniz olur yapmak 

istemezseniz bir ay sonra siz bu Önergeyi alırsınız, reddedersiniz. Ret gerekçeniz ne olur? Bulvarlara 

veremiyoruz, yollara veremiyoruz, sokaklara veremiyoruz. Orada, orada, oradaki vatandaĢa ne 

diyeceğiz? Ama Murat KARAYALÇIN'ı verdiğimizde, Çiğli‟de verdiğimizde buradan geçti. Sordunuz 

mu? Sormadınız. Nerede burada demokrasi, nerede burada demokratlık? ĠĢte oybirliğiyle geçti, siyasi 

hareket etmedik çünkü, siyasi hareket etmedik. Murat KARAYALÇIN, dünya görüĢü ve siyasi görüĢü 

bana uygun olmasa da bu ülkede BaĢbakan Yardımcılığı yapmıĢ bir Devlet Adamı olarak değerlendirdik 

verdik, verdik. Neyi kaldırdık birlikte, neyi kaldırdık? Bu ülkede 12 Eylül 1980'de Askeri Darbe yapmıĢ 

Kenan EVREN‟in ismini kaldırdık, hep beraber kaldırdık. Ġsmi de daha sonrasında Komisyondaki 

arkadaĢlarımız ortak verdi. ġimdi siyasetin dik alasını maalesef sizler yapıyorsunuz arkadaĢlar; ama 

isterseniz bizler de yaparız hiç endiĢe etmeyin, yaparız. Dolayısıyla bu Önergenin, bu Önergenin bugün 

reddedilmesin doğru olmadığını Sayın BaĢkan ve bu Önergenin yeniden Komisyona sevk edilerek, 
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Komisyonlarda yeniden görüĢülmesini, gerekiyorsa bekletilmesini, gerekiyorsa bununla ilgili 

Sayın BaĢkan‟la bir görüĢme yapılmasını, bu konunun Sayın BaĢkan‟a arz edilmesini ve uygun bir 

yerin, elbette ki uygun bir yer diyecek, elbette ki uygun bir yer… Siz bilmiyorsunuz herhalde, bu Ģehri 

tanımadığınız için neresi uygun olduğunu bilmiyorsunuz. Gelin birlikte gezelim, bulalım bir yer. 

Bulamayacaksanız biz buluruz; ama uygun bir yere bu ismin verilmesini öneriyoruz. Saygılar 

sunuyorum. (8 dakika, 48 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki. Değerli ArkadaĢlar, teĢekkür ederim. Buyurun Sayın AYDIN. 

MURAT AYDIN: ġimdi insanın bir konuĢmasının içerisinden bir bölüm alınıp da sonra da onu kendi 

kelimeleri ile tekrar edip nasıl bir polemik dili kullanılırın örneğini verdiler, teĢekkür ediyorum, çok 

öğretici, gerçekten öğretici. Konuya iliĢkin yaptığımız her açıklamayı zaten bu Ģekilde karĢılamaya 

hazırlar. “Yapmıyorum” dedikleri siyasi tartıĢmaları burada yaparız. Mesela ben de Sayın ERDOĞAN'ın 

hangi konuĢmada ne gibi gaflar yaptığını, dil sürçmeleri yaptığını burada sayarım. Sayın 

KILIÇDAROĞLU'nun söylediği bir söze laf söylemeden önce, insanın dönüp kendi Genel BaĢkanının 

söylediklerine bir bakması lazım. Zaman içerisindeki değiĢimlerine de sözlerindeki gaflara da hatalara 

da yanlıĢlara da… Çok açık iki Ģey söyledim; bu Meclisin yaklaĢık 10 yıldır sürdürdüğü bir Ġlke 

Kararını hatırlattım. Bu Ġlke Kararını hatırlattım ve dedim ki bu Ġlke Kararında; “Hiçbir Ģekilde verilmez 

demedik.” dedim. “Birlikte değerlendiririz, özellikli durumlar söz konusu olduğunda bu 

değerlendirmeyi yaparız.” dedim. ġimdi niyet okumayı, bir önceki Önergede söyledikleri niyet okumayı 

yaptıklarını görüyoruz ki kaldı ki bir önceki Önergenin aslında neden ret oyu verdiklerinin altındaki 

gerekçeyi Sayın Sözcü anlattı zaten. O yüzden buradaki tartıĢmanın da bu tartıĢmayı ortaya koyabilmek, 

bu siyasi polemiği ortaya koyabilmek; Necip FAZIL‟la mesela Nazım HĠKMET‟i yarıĢtırmaya çalıĢmak 

gibi ilginç yaklaĢımlar içerisine girmek üzerine olduğu açık. Ve Cumhuriyet Halk Partisi Grubu, bu 

tartıĢmanın bu Ģekilde yapılmasını kabul etmeyecektir. Kütüphanelerden bahsetti. Sayın Grup BaĢkan 

Vekili, Faaliyet Raporu‟nda da aynı sözü söyledi ve aynı söze karĢılık neler yapıldığı anlatıldı kendisine; 

ama Ģimdi Sayın SÖZÜPEK‟in dediği gibi ne yapalım, “Anlamak istemeyene söylenecek hiçbir söz 

karĢılık gelmez.” (2 dakika, 19 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki. TeĢekkür ederim. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ArkadaĢlar bir dakika... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Sayın, Sayın… 

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın Sözcümüz… 

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım… Cumhuriyet Halk Partisi Grubu olarak bu Önergenin yeterince 

tartıĢıldığı düĢüncesiyle kifayeti müzakere önergesi veriyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Değerli Meclis Üyeleri, Değerli Meclis Üyeleri, Değerli… 

ġimdi, Cumhuriyet Halk Partisi Grup BaĢkan Vekili tarafından kifayeti müzakere önerisi veriliyor, yani 

diyor ki; bu… ġimdi bakın, Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Bakın, hayır öyle bir Ģey yok…(Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar, bir dakika… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar, bir müsaade 

buyurur musunuz? Yahu usulü tartıĢacağımız bir Ģey varsa tartıĢalım ama bakın, ben bir Ģey… Sözümü 

bitireyim. Sayın Grup BaĢkan Vekili dedi ki, herkes de duydu. Bu da Yönetmeliğimizde olan bir Ģey, 

kifayeti müzakere istedi değil mi? Ben de duydum. Ben Meclis BaĢkan Vekili olarak, Meclisi yöneten 

bir arkadaĢınız olarak buna bigâne kalabilir miyim, böyle bir hakkım var mı benim? (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Diyor ki arkadaĢımız, Sayın 

Cumhuriyet Halk Partisi, yani Grup BaĢkan Vekili ArkadaĢımız diyor, çok açık bir Ģekilde hepimiz 

duyduk ve bu, bu Meclis‟te ilk defa oldu bu, kifayeti müzakere talebi. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hayır hayır, yok, ondan bahsetmiyorum. Aynı Ģey 

değil, ondan bahsetmiyorum. ġimdi… 

SALONDAN: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS BAġKANI: Oylayacağım zaten arkadaĢlar. Sayın Grup BaĢkan Vekili, Cumhuriyet Halk 

Partisi Grubu, Cumhuriyet Halk Partisi Grubu, Cumhuriyet Halk Partisi Grubu bir kifayeti müzakere 

teklifi veriyor, önergesi veriyor. “Yeterlilik” diyor yani. ġimdi, dolayısıyla bana düĢen görev; ben bunu 

oylayacağım, baĢka bir Ģansım yok ki benim. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ġimdi, Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses 
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kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hayır ArkadaĢlar, Yönetmelik, 

Yönetmelik, Yönetmelik... Değerli ArkadaĢlar, Allah aĢkına bakın... 

HAKAN YILDIZ: Yapmayın yahu. 

MECLĠS BAġKANI: Bakın, Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Söz istiyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, bir dakika… Hayır, öyle bir Ģey yok. (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar, bakın, Özgür Bey, 

bir dakika. ġimdi, “Yok Komisyon Üyesi konuĢmadı, yok…” ArkadaĢlar, bakın… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Müsaade buyur. Değerli ArkadaĢlar, 

kifayeti müzakere, kifayeti müzakere uygun… ġimdi, Sayın HIZAL diyor ki; “Ben usulle ilgili bir Ģey 

söylemek istiyorum.” Usulle ilgili kendisine bir söz verebilirim; ama, bu Önerge verilmiĢtir ve ben bunu 

oylamak mecburiyetindeyim Değerli ArkadaĢlar, ben bunu oylamak mecburiyetindeyim. Bakın, usulle 

ilgili bir Ģey söyleyecekseniz lehte, aleyhte bir konuĢmacıya bunu verebilirim; ama burada bana kalırsa, 

Değerli ArkadaĢlar, bakın, usule de gerek yok, usul tartıĢmasına da gerek yok. Yani çok açık bir Ģekilde 

kifayeti müzakere olmuĢtur zaten. Bana sorarsanız, evet, her türlü görüĢ vaaz edildi. Hıdır 

ArkadaĢımızdan, AK Parti Grup Sözcüsü ve Grup BaĢkan Vekili diğer arkadaĢlara bu konuyla ilgili, 

Cumhuriyet Halk Partisi Sözcüsü ArkadaĢlarımız, Değerli Hatipler, hepsi olması gereken Ģeyleri 

söylediler Değerli ArkadaĢlar. KonuĢulmayan ne kaldı? Kifayeti müzakere önergesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. Müzakereler…(Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Vereceğim, vereceğim… Önce 

maddeyi oylayacağım, ondan sonra söz vereceğim, buyurun. 2 no’lu maddeyi Meclisimizin oylarına 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile 2 no’lu Komisyon Raporu kabul edilmiĢtir 

arkadaĢlar. Oyçokluğu arkadaĢlar, doğru mu?  

SALONDAN: Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Evet Sayın HIZAL, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, bugün gerçekten bu Meclisin son 3,5-4 yıllık sürecinde sizin de 

yönettiğiniz o bütün Meclis Toplantılarında, karĢılıklı mutabakata vardığımız bütün konuları ayaklar 

altına aldınız, hepsini ayaklar altına aldınız Sayın BaĢkan. Bugün biz, öncesinde yaptığımız Grup 

BaĢkan Vekilleri olarak, ki sizdeki Grup BaĢkan Vekili değiĢtikten sonra Grup olarak ortaya koymuĢ 

olduğunuz iradenin de değiĢtiğini görüyoruz. KiĢiler değiĢir ama kurumların duruĢları değiĢmez. Sizde 

anlaĢılıyor ki kiĢiler değiĢtikçe kurumların görüĢü de değiĢiyor. ġimdi, kifayeti müzakere meselesinde 

Meclis Heyeti‟ne yanlıĢ bilgi veriyorsunuz. Sizin Grup Sözcünüz Sayın Nilay Hanım, defalarca kifayeti 

müzakere konusunda, Grubunuz adına, Grup Sözcünüz herhalde Grubunuz adına konuĢuyordur diye 

düĢünüyorum. Grubunuz adına Önerge verdi, Sözlü Önerge verdi. Hiçbirini Gündeme almadınız, 

hiçbirini oylamadınız; ama bugün çok ilginçtir ki, Grup BaĢkan Vekilinizin kalkıp, benim yapmıĢ 

olduğum konuĢmaya cevap verip, daha sonra da oyundan kaçar çocuk gibi “Kifayeti müzakere 

istiyorum.” deyip yerine oturması çok ilginç geldi bana Sayın BaĢkan. Siz de açıkçası bu oyuna geldiniz. 

Mustafa ÖZUSLU aslında bu oyuna geldi. Mustafa ÖZUSLU, Mustafa ÖZUSLU bu oyuna 

gelmemeliydi.  

MECLĠS BAġKANI: Benim ismim üzerinden Ģey yapmayın yahu, yani ben görevimi yapıyorum.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, sizin isminiz Mustafa ÖZUSLU değil mi? (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: ġeyi ver bakalım… 

ÖZGÜR HIZAL: Meclis BaĢkan Vekili… 

MECLĠS BAġKANI: ġeyi ver bakalım, Ģu… 

ÖZGÜR HIZAL: Yahu Mustafa Bey, Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Adınız Mustafa ÖZUSLU değil mi, baĢka bir isim mi? Siz bu oyuna geldiniz Sayın 

BaĢkan.  

MECLĠS BAġKANI: Peki. 

ÖZGÜR HIZAL: Çok net söylüyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Cevabımı vereceğim.  

ÖZGÜR HIZAL: Yahu baĢka bir isim mi söylüyorum?  

MECLĠS BAġKANI: Tamam Sayın… 
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ÖZGÜR HIZAL: Ahmet ÖZUSLU mu dedim? Mustafa ÖZUSLU dedim. ġimdi dolayısıyla, 

dolayısıyla ortaya koymuĢ olduğunuz duruĢ, bugüne kadar, ortaya koymuĢ olduğunuz ilke, bugüne 

kadar, bütün tamamını ayaklar altına aldınız. Biz, burada, özellikle sizin yapmıĢ olduğunuz 

toplantılarda, BaĢkanlık yaptığınız toplantılarda, Ģunu gördük sizde, dediniz ki: “Biz, her Meclis 

Üyesine söz vereceğiz.” 

MECLĠS BAġKANI: Verdik. 

ÖZGÜR HIZAL: Vermediniz. 

MECLĠS BAġKANI: Niye? 

ÖZGÜR HIZAL: Vermediniz, vermediniz. Neden, kime vermediniz? Arkamda, Komisyon Üyesi 

ArkadaĢımıza söz vermediniz. ġunu diyebilirsiniz; “Biz çoğunluğuz, fazlalığız, el kaldırır indiririz, evet-

hayır yaparız.” Bunu da diyebilirsiniz.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Dersiniz, onu da diyebilirsiniz; ama, ama eğer, eğer tam manasıyla konuĢtuklarımızı 

elinizin tersiyle bir kenara itip, bugün usulü anlamda bir yöntem değiĢikliğine gidecekseniz, o zaman 

tamam, Ģunu yapabiliriz; her Önergede söz alma hakkımız var, her Önergede Yönetmeliğin bize tanımıĢ 

olduğu hak ve hükümlükleri kullanacağız. Eyvallah kullanalım, kullanalım arkadaĢlar... (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tamam, kullanalım.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Tamam, kullanalım arkadaĢlar, tamam kullanalım, tamam. Tamam kullanalım 

arkadaĢlar, tamam kullanalım. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Çünkü, çünkü… Yok bugün de kullanabiliriz. Çünkü arkadaĢlar, çünkü siz, 

arkadaĢlar, çünkü arkadaĢlar, biz burada Grup BaĢkan Vekilleri olarak, Grup BaĢkan Vekilleri olarak, 

Gruplarımız adına yapmıĢ olduğumuz görüĢmelerde, ben AK Parti Grup BaĢkan Vekili olarak o gün 

konuĢtuklarımızın arkasındayım diyorum; ama siz diyemiyorsunuz. Diyemediğiniz için bugün bu olay 

karĢımıza çıktı. KonuĢacağımız bir 15 dakika daha Sayın BaĢkan. Siyasi tartıĢma, evet, siyasi tartıĢma 

da yapabilirdik; ama siz, adeta oyundan kaçar bir çocuk gibi bir Önerge verdirtip, Yeterlilik Önergesi 

verdirtip ve bu Meclis‟te son 3.5 yılda ilk kez oluyor Sayın BaĢkan Yeterlilik Önergesi. 

MECLĠS BAġKANI: Doğru, ilk defa oldu. 

ÖZGÜR HIZAL: Ġlk kez oluyor Yeterlilik Önergesi. 

MECLĠS BAġKANI: Ġlk kez oldu, doğru. Ġlk kez oldu doğru, yani… 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi, Cuma günü ilk kez böyle bir Yeterlilik Önergesini oylattım ve bu Önergeyi 

görüĢmesini kestim deyip, özür dileyince iĢ bitecek mi Sayın BaĢkan? Testi kırıldı… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Özür dileseniz… 

MECLĠS BAġKANI: Böyle bir özür… 

ÖZGÜR HIZAL: Özür dileseniz, testi kırıldı Sayın BaĢkan, testi kırıldı Sayın BaĢkan, testi kırıldı. 

TeĢekkür ediyorum. (5 dakika 5 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar…  (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Söz vereceğim. Değerli ArkadaĢlar, Değerli 

ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar, Ģimdi… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar, ben konuĢuyorum yahu. Alpaslan Bey, lütfen. Sayın GÜLDALI, 

Sayın GÜLDALI… Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar… Susacaklar canım, fark etmiyor, herkes 

susacak yani. BaĢkan burada, ben de beklerim o zaman. Değerli ArkadaĢlar, bakın; Meclis 

Yönetmeliğimizde, Meclis Yönetmeliğimizde, Meclisi yöneten BaĢkan Vekili ya da BaĢkan, 

Yönetmeliklere riayet etmek zorunda. Yani niçin o Yönetmelik yazılmıĢ Değerli ArkadaĢlar? Her Ģeyi 

orada anlatıyor aslında. ġimdi… Ama Ģunu kabul etmiyorum, Ģunu kabul etmiyorum; ben sonuçta 

demokratik bir Ģekilde Meclis yönetmek zorundayım. Cumhuriyet Halk Partisi Grup BaĢkan Vekili açık 

seçik söz alarak artık kifayeti müzakere talebini istemiĢse ve ısrar etmiĢse, BaĢkan Vekili olarak, bu 

Meclisi yöneten insan olarak ben buna bigâne kalamam. Öyle bir Ģey yok, öyle bir Ģey yok. Benim… 

Eğer siz burada, burada benim gerçekten Meclisi yönetirken, hakikaten adil, hakkaniyetli ve tarafsız bir 

Ģekilde bu yönetim tarzımı bekliyorsanız, ben buna bigâne kalamam ve diğer… Bugüne kadar çok 

eleĢtirildim, söz haklarına da sonuna kadar kim söz istediyse, eğer konuyla, o konuyla ilgiliyse sözünü 

verdik ve söyledi herkes de yani. ġimdi, bir kere bunu bilmek lazım, bunu herkes biliyor. ġunu da doğru 

bulmuyorum; böyle bir Ģey yapıldı diye, her Meclis Üyesine, her Meclis Üyesine ve Grup BaĢkan 
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Vekillerine verilen bir hakkı, bir tehdit unsuru olarak Meclisin önüne koymayı da doğru 

bulmuyorum. Yani Ģu, Ģunu mesela ben öyle algıladım, tehdit olarak algıladım, yani eğer öyle değilse 

düzeltilebilir; ama ben öyle algıladım. Yani, “O zaman her maddede biz konuĢuruz, her maddede biz 

görüĢ beyan ederiz, Meclisi kilitleriz.” diye ben algıladım.  

SALONDAN: Hayır. 

MECLĠS BAġKANI: Bunun altında… Tamam, “Öyle değil.” dersin, kabul ederim. Elbette “Öyle 

değil.” dersin, kabul ederim. Ben öyle algıladım, bu da doğru değil, bu da doğru değil yani. Bakın; bu da 

doğru değil. Yani bu… Bunu daha önce, üç yıl önce bir yaĢadık bir ara da gerek yoktu yani. Ġlk defa 

baĢımıza gelen bir Ģey de değil Değerli ArkadaĢlar. Onun için, onun için sizlerden ricam, sizlerden ricam 

Değerli ArkadaĢlar, Meclisin gerektiği Ģekilde, demokratik bir Ģekilde tecelli etmesini sağlamak benim 

görevim; ama sizlerin de, Meclis Üyelerinin de görevi; bu demokratik bir Ģekilde Meclisin tecelli etmesi 

için çaba göstermeniz, Hatiplerin sözlerini kesmemeniz, onları dinlemeniz ve söz isteyip kendi 

görüĢlerinizi vaaz etmeniz ve Yönetmelikten doğan haklarınızı da kullanmanız. Bunun dıĢında bir Ģey 

söylemeyeceğim. Sayın AYDIN‟a söz vereceğim, tekrar isterseniz… Buyurun Sayın AYDIN. 

MURAT AYDIN: TeĢekkür ederim Sayın BaĢkan. Hiçbir Ģeyden çocuk gibi kaçmadım Ģimdiye kadar, 

yine kaçmam. Çocuk olmayı çok isterdim doğrusu, keĢke olabilseydim ama değilim, maalesef. “Biz 

çoğunluğuz, istediğimizi yaparız.” anlayıĢı, Cumhuriyet Halk Partisi‟nin anlayıĢı değildir. Bu anlayıĢın 

kime ait anlayıĢ olduğunu bu ülkedeki yaĢayan herkes bilir. O yüzden ayrıca bir izahatta bulunmayı 

gereksiz bulurum. ġimdi Önerge geldiği zaman Sayın Grup BaĢkan Vekili söz aldı ve Hukuk 

Komisyonu‟ndan bir arkadaĢımızın bu konuyla ilgili düĢüncesini açıklamasını istedi. Ben de kendisine 

buradan dedim ki: “Sizin arkadaĢlarınız da var Hukuk Komisyonu‟ndan, onlardan birisi de neden ret 

oyu verdiğini izah edebilirler ya da kabul oyu verdiğini izah edebilirler.” dedim. (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bir saniye… Fakat kendileri söz 

almadılar.  

SALONDAN: Söz verilmedi… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler 

ve sözler.) 

MURAT AYDIN: Ġzin verir misiniz? Söz almadılar. BaĢlangıçta söz almadılar, baĢlangıçta söz 

almadılar. Kendileri konuĢtu, Önerge sahibi konuĢtu, Hukuk Komisyonu BaĢkan Vekilimiz konuĢtu, 

Grup BaĢkan Vekilleri konuĢtu, ben konuĢtum, Sayın Grup BaĢkan Vekili konuĢtu ve bana yönelik 

sözlerinden dolayı ve partimin Genel BaĢkanına yönelik sözlerinden dolayı kendisine bir açıklama 

yaptım. ġimdi kendisi de hukukçudur, bilir; hukuk yargılamasında dava dilekçesi, cevap, cevaba cevap, 

cevaba cevabın cevabı… Bu tartıĢma böyle yürümez ki Meclislerde. ġimdi diyorlar ki; “Sizin 

söylediğinize de ben cevap vereceğim.” Peki, onun söylediğine de ben cevap vereceğim, benim 

söylediğime de o cevap verecek, onun söylediğine de ben cevap vereceğim, bir arkadaĢımın aklına bir 

Ģey gelecek, o bir cevap verecek. TartıĢmanın en baĢında konuĢması gereken Hukuk Komisyonu Üyesi 

“Ben Komisyon Üyesi olarak konuĢacağım.” diye cevap verecek. Ne kadar daha bu Meclis bu tartıĢmayı 

dinleyecek? Söylenmeyen ne kaldı? Neden ret oyu verdiğimizi Grup adına izah ettik. Hem ben Grup 

BaĢkan Vekili olarak hem de arkadaĢlarım izah ettiler. Yani bu tartıĢmada Meclisin Gündemine 

getirilecek ne kaldı? Ben o zaman devam edeyim, o bana cevap versin, diğeri de bana cevap versin, 

bunun sonu yok. Ġki; siz söylediniz, ben söylemeyeyim. Yani her defasında, “Ġyi ama biz bazı konularda 

Ģöyle…” Evet, biz çoğulcuyuz, çoğunlukçu değiliz. Bu Meclis, yeri geliyor saatlerce tartıĢma yapıyor. 

Komisyonlarda defalarca tartıĢıyoruz, günlerce üzerinde duruyoruz, tartıĢıyoruz. Hangisinde “Bizim 

çoğunluğumuz var.” deyip geçtik. Hangisinde dedik? Söylüyorlar kendileri de “ġu kadarına oybirliği 

verdik.” doğru, neden? Çünkü bu demokratik tartıĢma ortamı yüzünden. Ve bu da iktidar grubu olarak 

bizim sorumluluğumuzda olduğu için bunu yaptık, yapmaya da devam ediyoruz. Çünkü bizim 

demokrasi anlayıĢımız bu; ama hani rica ediyorum; bir tartıĢmanın sonuna kadar bu kadar getirip getirip, 

“Madem ki söz vermiyorsunuz, o halde biz de bunu yaparız, biz de Ģunu yaparız.” tartıĢması, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisi‟ne yaraĢır bir tartıĢma değildir. Yani ne kadar daha tartıĢacağız? Aynı 

konuyu… Yani bunu anlatmaya çalıĢıyoruz. Yoksa söylediğiniz gibi bu Önerge bu Meclis‟te üç buçuk 

yıldır bir defa oylandı zaten. Bu da bizim zaten “Çoğunluğumuz var, elimizi kaldırırız, indiririz.” 

demediğimizi gösterir zaten. TeĢekkür ederim. (4 dakika, 16 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki. Çok teĢekkür ederim. Sayın HIZAL, buyurun. Değerli ArkadaĢlar, bu usul 

Ģeyini kapatalım artık. 

ÖZGÜR HIZAL: Usul, usul tartıĢması yapacağız. Çünkü sizin de beni suçlayıcı birtakım ifadeleriniz 

var. Dikkat ederseniz ayağa kalkmadım; ama Meclis‟e ve Ġzmir‟e saygımdan yine ayağa kalkacağım.  
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MECLĠS BAġKANI: Yok, oturabilirsiniz yine, sıkıntı yok, yani… 

ÖZGÜR HIZAL: Çünkü biliyorsunuz, Meclis Oturumlarında Meclis Üyeleri konuĢma yaparken ayağa 

kalkma zorunluluğu yok.  

MECLĠS BAġKANI: Yok. 

ÖZGÜR HIZAL: Yok. 

MECLĠS BAġKANI: Yok öyle bir Ģey, yok, evet. 

ÖZGÜR HIZAL: Ama ne yaptık biz?  

MECLĠS BAġKANI: Herkes kalkıyor. 

ÖZGÜR HIZAL: Herkes kalkıyor. 

MECLĠS BAġKANI: Doğru. 

ÖZGÜR HIZAL: “Kalkalım” dedik. 

MECLĠS BAġKANI: Böyle bir Ģey yapalım. 

ÖZGÜR HIZAL: Eski Meclis Salonumuzda, o sıkıĢık Meclis Salonunda boyu benim gibi kısa 

arkadaĢlarımız değil; ama boyu uzun olan arkadaĢlarımız o kadar zorlanmasına rağmen, onlar da 

nezaket gösterip ayağa kalktılar. Neden? Çünkü bir teamül ortaya koyduk, bir teamül ortaya koyduk. 

Dedik ki; “Kalkalım, Ġzmirliye olan saygımızdan kalkalım.” 

MECLĠS BAġKANI: Doğru. 

ÖZGÜR HIZAL: Ve doğrusunu yapıyoruz. Kimsenin zorlamasıyla yapmıyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Hayır. 

ÖZGÜR HIZAL: Ama Yönetmeliğin hiçbir yerinde yazmıyor, “Meclis Üyesi ayağa kalkar.” demiyor. 

MECLĠS BAġKANI: Demiyor tabii ki. 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi siz, “Ben Yönetmeliğin gereğini yapıyorum; ama bugüne kadar yapmadım bu 

Yönetmeliğin gereğini. Yapmadım, duymadım, Yeterlilik Önergeleri verildiğinde biz bunları duymadık, 

gözden kaçırdık ya da ben o gün öyle istedim ve Yeterlilik Önergesini oylamadım.” deyip bugün 

oylarsanız, o zaman burada baĢka bir Ģey ararım Sayın BaĢkan ve ben bunun üzerine Ģunu söyledim, asla 

bir tehdit unsuru olarak kullanmadım. Yönetmeliğin Meclis Üyelerine vermiĢ olduğu hak ve 

hükümlülüklerden bahsettim. Asla ama asla bir Meclisi kilitleme, Meclisin çalıĢmasını engelleme gibi 

bir saikle hareket etmedim. Onu en iyi siz biliyorsunuz, bunu bu Ģekilde yapmadığımı Sayın BaĢkan. Bir 

AK Parti Grup BaĢkan Vekili olarak ve Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızla birlikte bu Meclisin her zaman 

önünü açmak için mücadele verdim. Bugünkü tartıĢmamızın temel nedeni de bu. “Bu Meclisin önünü 

açalım.” dedik. Yönetmeliğin neresinde yazar, Komisyon Üyesi ArkadaĢımız, bir Komisyon Üyesinin 

Önergenin görüĢülmesinde baĢta konuĢacak, sonda konuĢacak, neresinde yazar? Bir yerinde yazar mı? 

MECLĠS BAġKANI: Hiçbir yerinde yazmaz. 

ÖZGÜR HIZAL: Hiçbir yerinde yazmaz. Söz istedi mi Hukuk Komisyonu Üyesi ArkadaĢımız? Ġstedi. 

Verdiniz mi? Vermediniz.  

MECLĠS BAġKANI: Niye vermedim?  

ÖZGÜR HIZAL: Onu size sormak lazım. 

MECLĠS BAġKANI: Kifayeti müzakere Önergesi geldiği için vermedim, yani… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, iĢte sorun da problem de bu. Sorun da problem de bu.  

MECLĠS BAġKANI: “Niye vermedin?” diyor.  

ÖZGÜR HIZAL: Sorun da problem de bu Sayın BaĢkan. Üç buçuk yıldır bu Mecliste talep edilen 

Yeterlilik Önergelerinin hiçbirini oylamaz iken, oylamaz iken, görmezden gelir iken, duymazdan gelir 

iken bugün ne değiĢti de Yönetmelik aklınıza geldi? 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Gelsin Sayın BaĢkan, gelebilir. 

      MECLĠS BAġKANI: Üç buçuk yıldır bu Mecliste bir tane Grup BaĢkan Vekili Yeterlilik Önergesi 

vermedi. 

ÖZGÜR HIZAL: Grup Sözcülerine… 

MECLĠS BAġKANI: Hayır, yok öyle bir Ģey, vermedi… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, peki, peki, peki… 

MECLĠS BAġKANI: Bakın, tartıĢtığımızı söylemiyorum. 

ÖZGÜR HIZAL: Peki bir soru daha sorayım size o zaman. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Madem soruma cevap verdiniz… 

MECLĠS BAġKANI: Bakın… 
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ÖZGÜR HIZAL: Yeterlilik Önergesi… 

MECLĠS BAġKANI: Cumhuriyet Halk Partisi… Değerli ArkadaĢlar, bakın Özgür Bey, Cumhuriyet 

Halk Partisi‟nin Sayın Grup BaĢkan Vekili, Cumhuriyet Halk Partisi‟ni temsilen burada Grup BaĢkan 

Vekili olarak çıkıp, açık, net söz alarak… Elbette üç buçuk yılda ben çok duydum, yani… O ama aynı 

Ģey değil… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Onu aynı terekeye düĢürürseniz olmaz. 

ÖZGÜR HIZAL: Hafızanızı tazelemenizi isteriz. Siz Grup BaĢkan Vekilliği yaptığınız dönemde, aynı 

zamanda… 

MECLĠS BAġKANI: O geçti, unuttuk onları, yani… 

ÖZGÜR HIZAL: Hayır hayır, unutmadık, unutmadık, unutmadık. Niye unutalım, niye unutalım? 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) KarĢılıklı sohbete ben 

sokmuyorum arkadaĢlar. 

MECLĠS BAġKANI: Peki, ne yapalım arkadaĢlar? Tamam. 

ÖZGÜR HIZAL: Bugün, bugün gerçekten… 

MECLĠS BAġKANI: Tamam, ne yapalım? 

ÖZGÜR HIZAL: Bugün gerçekten eski Grup BaĢkan Vekili Sayın ÖZUSLU… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ArkadaĢlar bu iĢi… 

MECLĠS BAġKANI: Yok, bu olmadı ama, bu olmadı. 

ÖZGÜR HIZAL: Bu iĢi bugün usulü anlamda konuĢmamız lazım, konuĢmamız lazım. ġimdi Sayın 

BaĢkan, siz Grup BaĢkan Vekilliği yaptığınız dönemde, aynı zamanda bugün olduğu gibi Meclis BaĢkan 

Vekiliydiniz. 

MECLĠS BAġKANI: Doğru. 

ÖZGÜR HIZAL: Değil mi? Dönem dönem Meclis de yönettiniz. Dolayısıyla Meclisi yönettiğiniz 

dönemlerde, CHP Grubu adına Grup BaĢkan Vekilliği görevinizi üstlenemiyordunuz.  

MECLĠS BAġKANI: Evet. 

ÖZGÜR HIZAL: Kim üstleniyordu? Grup Sözcünüz Nilay Hanım üstleniyordu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ, evet, doğru. 

ÖZGÜR HIZAL: Defalarca kifayeti müzakere Önergesi verdi, sözlü.  

HÜSNÜ BOZTEPE: O da baĢka ama. 

MECLĠS BAġKANI: Nerede var? 

ÖZGÜR HIZAL: Hiçbiri… Bakın, tutanaklarda var bunlar. Hepsini görmezden geldiniz Sayın BaĢkan. 

Ne değiĢti? Gerçekten çok merak ediyorum ne değiĢti, ne değiĢti? Grup BaĢkan Vekili değiĢince 

teamülleri mi değiĢtiriyorsunuz?  

MECLĠS BAġKANI: Yok. 

ÖZGÜR HIZAL: Teamülleri mi değiĢtiriyorsunuz? Eğer değiĢecekse teamüller, en baĢa dönelim, 

sıfırdan bütün teamülleri rafa kaldıralım, her Ģeyi Yönetmeliğe göre yapalım. Ben de diyorum ki, 

Yönetmeliğe göre yaparsak, bütün Önergeler de Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımız, Grup BaĢkan 

Vekilleri olarak bizler, Meclis Üyesi olarak arkadaĢlarımız söz alma hakkı vardır, vardı, tamam. 

MECLĠS BAġKANI: Bu zaten bilinen bir Ģey ama, yani… 

ÖZGÜR HIZAL: Bilinen bir Ģey. Tamam yapacağız, bunu yapacağız o zaman Sayın BaĢkan‟ım. 

TeĢekkür ediyorum. (5 dakika 45 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar hani malum ilanını Ģeye gerek yok ki. Bu 

hak zaten var yahu, yani dolayısıyla Sayın HIZAL‟ın bahsettiği, Sayın AK Parti Grup BaĢkan Vekili‟nin 

bahsettiği hak zaten var. Dolayısıyla yani bu hakkın kullanılmamasını savunacak bir kimse de yok 

herhalde burada, bu Mecliste, böyle bir Ģey olamaz. Dolayısıyla benim söylediğim, benim söylediğim… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ArkadaĢlar, Gündeme 

devam edeceğim, Gündeme… Çünkü usul tartıĢmasını burada bırakalım. Ama Ģu olabilir; Grup BaĢkan 

Vekilleri daha sonra kendi aralarında bir araya gelirler, eğer usulle ilgili Ģey varsa söylerler. Evet, onlar 

konuĢulur. ġimdi Değerli ArkadaĢlar, iki maddeyi oyladık ama daha epeyce maddemiz var, daha epeyce 

maddemiz var. Evet, 3 Değerli ArkadaĢlar, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Söz vermenizi bekliyorum da ismimle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ, özür dilerim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: CHP Grup Sözcüsü olarak söz veriyorsanız… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ, buyurun.  
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NĠLAY KÖKKILINÇ: 3 ve… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, sadece 3‟ü oylamak istiyoruz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 29 dâhil… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ, Sayın KÖKKILINÇ… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyonlardan oybirliği ile geçmiĢ, Komisyonlardan geldiği Ģekliyle 

oylansın.  

MECLĠS BAġKANI: Nasıl efendim? 3 ve… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3 ve 29 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan… Tamam, bir dakika… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylansın diyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, 3 ve 29 Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın diye Sayın 

Cumhuriyet Halk Partisi Grup Sözcüsü‟nün teklifi… BaĢka bir görüĢ var mıdır?  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, ayrı ayrı oylamak istiyoruz. Sadece 3. madde oylansın, 4. maddede 

söz alacağız çünkü.    

MECLĠS BAġKANI: Peki, peki. Evet, 3. madde… 3. maddeyle ilgili söz…  

HAKAN YILDIZ: Hüsnü Bey söz talep ediyor. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE söz hakkı… Buyurun Sayın BOZTEPE. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Evet, Sayın BaĢkan, aslında bugün Meclis‟e girerken Basın Emekçisi 

ArkadaĢlarımıza söz vermiĢtik ama 19.30 gibi 19.20 geçe Meclis biter. Fakat orada da bir Ģey 

söylemiĢtik; “Bizden dolayı uzamaz ama muhtemelen Cumhuriyet Halk Partisi‟ndeki bazı 

arkadaĢlarımdan dolayı bu uzar.” diye. Aslında bugün bu demin bir saate yakındır tartıĢtığımız konu, 

çok kısa bir zaman içinde geçebilirdi. Hukuk Komisyonu ve diğer Komisyonlar Ģöyle bir karar da 

alabilirlerdi, ki zaten bu Önerge verilirken A isim değiĢsin de B isim konsun anlamında bir Önerge değil. 

Bu olabilirdi. Biz bunları çok yaptık geçmiĢ yıllarda. Atıyorum iĢte 6353 Sokak ya da 6353 Sokak değil 

de cadde diyelim, o caddeye bu isim verilebilirdi. Bu konuda demin Hıdır ArkadaĢımız da Nazım‟ın 

ismini söylerken çok içten ve onu Grupta da söylemiĢti. Onu dile getirdi hakikaten de siyaset yapması 

için değil, ki bu Grup Temsilcileri AK Parti Hükümeti döneminde Nazım HĠKMET‟in… GeçmiĢte bu 

Meclis‟te defalarca dile getirdim ben. Herhalde 3, 5, 10 kere de Nazım‟ın Ģiirlerini burada okumuĢ bir 

Grubun temsilcisiyim ben. Bu… ġöyle bir karar alınabilirdi. Hiç kimseyi de incitmeden Gündemde 

tutulabilirdi ya da isme layık bir cadde aranabilirdi, bu konuyla ilgili bir çalıĢma baĢlattık denilebilirdi. 

Ġnce nüanslar, ince dokunuĢlarla bu böyle olabilirdi. Fakat özellikle bu böyle yapılmadı ve direkt hiçbir 

gerekçe de konmadan… Çünkü ben direkt Komisyon Raporuna baktım, konmadan reddedilmesi tabii ki 

bu ülkenin büyük bir kesimini ya da % 50 kesimini ya da daha az ya da daha çoğunu bilemem onu üzer 

tabii ki. Tıpkı nasıl ki eğer ki burada bugün Nazım‟la ilgili bir konu gelseydi ve burada AK Parti 

çoğunluğu olsaydı Nazım HĠKMET‟in ismini reddetseydi, ben AK Parti Temsilcisi olarak üzülürdüm, 

incinirdim. Muhtemelen Cumhuriyet Halk Partisi‟nden de sahadan gelen arkadaĢlarımız var. Bugün 

kürsülerde oturuyorlar. Burada sıralarda oturuyorlar. Bu arkadaĢlarımız da muhtemelen incinmiĢtir. 

Bunu o yüzden bizim Grup BaĢkan Vekilimizle tekrar Komisyonlara yollayalım ve incitmeden bunu çok 

küçük nüanslarla, çok küçük dokunuĢlarla, rötuĢlarla bu halledilebilirdi. Demin Cumhuriyet Halk Partisi 

Grup BaĢkan Vekili söyledi, ilke kararı  doğrudur. Daha önce Aziz Bey döneminde de o ilke kararı 

alınmıĢtı ve daha sonra gene devam edildi. Orada Ģu vardı. ġu sokak ismi kalksın… Pardon. ġu Ģahıs 

ismi kalksın da, Ģu Ģahıs konsun anlamında o ilke kararı alınmıĢtı yoksa ama biz caddelere gene 

verebiliyorduk o isimleri. Yani nasıldı? Rakamlı olan sokaklar iĢte 6352, 6752, 1717. Yani mesela 

KarĢıyaka‟da 1717 Sokak biliyorsunuz, 1717 Sokak bizim çarĢı… 

MECLĠS BAġKANI:  Biliyorum.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Ama aynı zamanda KemalpaĢa Caddesi orası. Yani aslında iki ismi var hem 

KemalpaĢa Caddesi, hem 1717 Sokak. Buna benzer bir Ģeyler yapılabilirdi incitmeden. Bu tartıĢma da 

olmazdı. Biz de bunu sizden bekliyorduk. 3. madde ile ilgili de Komisyonlardan geldiği Ģekilde 

Grubumuzun aldığı karar neyse biz de ona uyacağız. Bu Ģekilde Gündemle ilgili de konuĢmuĢ oldum, 

teĢekkür ediyorum. (3 dakika 30 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Eğer 3 no‟lu Komisyon Raporu ile ilgili baĢka bir görüĢ 

yoksa 3 no’lu Komisyon Raporunu Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 4?  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, 4‟te de söz talebimiz olacak.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yani 4‟le 30 arasında yani 4‟le 29 arasındaki tüm maddeler Komisyonlardan 
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oybirliği ile değerlendirilmiĢ geldiği Ģekilde oylansın diyoruz Grup olarak.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan oybirliği… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Biz de söz alacak arkadaĢımız da yok.  

MECLĠS BAġKANI:  Pardon, Sayın KÖKKILINÇ bitti. Evet… 

ÖZGÜR HIZAL: Önergelerde, Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızın söz almayacağı ve oybirliği gerekçesini 

ortaya koymayacağı anlamına gelmiyor.  

MECLĠS BAġKANI: Anlamına gelmez, peki.  

ÖZGÜR HIZAL: Dolayısıyla bizim… 

MECLĠS BAġKANI: 4 no‟lu Komisyon Raporunu görüĢüyoruz.  

ÖZGÜR HIZAL: Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımız söz alacak.  

MECLĠS BAġKANI: 4 no‟lu Komisyon Raporu… Buyurun Sayın SEVĠL. 

BURÇĠN KEVSER SEVĠL: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis az önce Murat Bey isyan edercesine; “Daha 

ne açıklanacak bu Meclis‟te? Daha neyi açıklayacaksınız?” dedi ya, ben aslında onu açıklamak için 

Hukuk Komisyonu Üyesi olarak söz istedim. Yani onun izah ettiği gibi saiklerle ve sebeplerle değil, 

burada da eğer dikkat ederse biz Grup olarak nezaketi öncelediğimiz için ilk önce bizim Önergeyi veren 

Meclis Üyemiz konuĢtu ve biz zaten kabul oyu verdiğimiz için ben ilk baĢka neyi izah edeceğim, neyi 

kabul ettiğimi açıklayacağım, dolayısıyla ret veren CHP Grubu‟ndan bir Hukuk Komisyonu Üyesinin 

açıklama yapması gerekiyordu, ki Gamze Gül Hanım yaptı. Sonrasında Murat Bey‟in ifadelerindeki 

yanlıĢlıkları düzeltmek adına 3 yıldır Hukuk Komisyonu‟nda çalıĢan bir Meclis Üyesi olarak söz aldım.  

MECLĠS BAġKANI: Peki.  

BURÇĠN KEVSER SEVĠL: Gelelim 4. maddeye.  

MECLĠS BAġKANI: 4 no‟lu Komisyon Raporuna evet. 

BURÇĠN KEVSER SEVĠL: Buyurun, Ferhan ġENSOY, Erdal TOSUN, Fatma GĠRĠK isimleri yeniden 

isimlendirilecek sokaklara verilecek, cepte. Geliyoruz en önemli kısıma. Mevcut olan Gürdal TOSUN 

Sokağın ise plana uygun olarak yeniden isimlendirilmesi. Ne hikmetse oybirliğiyle geçmiĢ. Nerede ilke? 

Hangi ilke? Ben size 3 yıldır o ilkenin nasıl iĢletildiğini anlatacaktım. Evet, biz Hukuk Komisyonu 

olarak bir sokağın isminin değiĢtirilmesi noktasında olumsuz bir bakıĢ açısıyla yaklaĢıyoruz. Eğer teknik 

bir sebep varsa sokağın niteliği, nevisi değiĢtiyse, sokaksa bulvar olduysa, sokaksa cadde olduysa, bir 

değiĢiklik gerekiyorsa yapıyoruz ama biz aynı zamanda ne yapıyoruz biliyor musunuz Sayın BaĢkan? 

CĠMER‟den ya da HĠM‟e gelen veya bizim Meclis Üyelerimizin ya da vatandaĢlarımızın direkt 

Belediyeye ulaĢarak, orada belki yaĢadığı sokağa onlarca yıl emeği olmuĢ, belki buradaki isimler gibi 

kıymetli sanatçılardan oluĢan, belki de çok alakasız hayat gibi somut, soyut ne varsa verdiği talebini 

değerlendirmeye alıyoruz ve aslında Özgür Bey‟in de anlattığı gibi, az önce Hüsnü Bey‟in de anlattığı 

gibi Hıdır Bey bir değiĢiklik talep etmemiĢti. Uygun olan bir yere verilmesi. Bu yeni açılacak bir sokak 

olabilirdi, bulvar olabilirdi, kültür merkezi olabilirdi. Bizi dinlemedikleri için biz bunları 55 kez tekrar 

ediyoruz burada. Bunun 55 kez altını çizmek zorunda kalıyoruz. Neden? Hiç bilmiyorum gerçekten. 

Hıdır Bey‟in talebi sadece buydu. Biz Ģunu da çok yaptık ilçelerimizde. Ġlçelerin cazibe merkezleri 

vardır. Buraların numaraları vardır. Ama orası mesela bir isimle bilinir. Atıyorum iĢte buradaki 

isimlerden birini kullanayım. Orası Ferhan ġensoy Meydanı diye bilinir. Ama orasının ismi aslında orası 

değildir ve bu talep geldiğinde biz deriz ki; “Nezaketen en azından anı tabelasıyla yaĢatalım.” Ama 

Hukuk Komisyonunda bunların hiçbirisini biz tartıĢmadık. CHP Grubu‟nun duruĢu gayet netti. Biz de 

hem Meclis Üyemizin Önergesi… Zaten kimseyi ayırmıyoruz onun Önergesi bunun Önergesi diye, hem 

de Önergemiz olmasından dolayı olumlu oy kullandık. O zaman Murat Bey, bize 4. maddedeki ilkenin 

nasıl değiĢtiğini izâh ederse de çok mutlu oluruz, teĢekkürler. (3 dakika 33 saniye) 

HÜSNÜ BOZTEPE: BaĢkan‟ım, bu arada Meclis… 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Sayın Gamze Gül ÇAMUR buyurun, Gamze Hanım 

buyurun.  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyelerim. Burçin Hanım, 4. maddeyle ilgili 

söz aldı.  Ancak ben tam olarak ne demek istediğini anlayamadım. Çünkü Ģimdi burada teknik olarak bir 

sıkıntı yok çünkü yeniden adlandırma var. Gürdal TOSUN isminde eğer takılı kaldıysa orası da plana 

uygun olarak yeniden isimlendiriliyor yani yeniden aynı isim konulup konulmayacağını zaten konuĢtuk 

tekrar Gürdal TOSUN ismi mevcut plana göre tekrar oraya veriliyor. Yani burada herhangi bir 

değiĢiklik, oradaki sokağın adının değiĢtirilmesi yok. Zaten öyle olsaydı burada Gürdal Tosun Sokağın 

isminin Ģu Ģekilde değiĢtirilmesi derdi. Burada belki daha farklı algı yaratacak Ģekilde bir söylem 

geliĢmiĢ, cümle kurulmuĢ olabilir ama bu konunun zaten böyle olduğunu Burçin Hanım da biliyor. 
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Sadece 2. Önergedeki hassasiyetinden dolayı bir konuĢma yaptığını düĢünüyorum. TeĢekkür 

ediyorum. (1 dakika 15 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederiz. Buyurun Sayın YILDIZ. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, 4. maddedeki oybirliği konusunda söz aldım, buradaki isimlere 

baktığımız zaman… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

HAKAN YILDIZ: ġimdi geçmiĢ 4. maddeyle ilgili konuĢuyorum daha 5‟e gelmedik inĢallah orada da 

konuĢuruz.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

HAKAN YILDIZ: ġimdi 4. maddeden önceki maddelerde Grubumuza yapılan bir suçlama vardı.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Sayın YILDIZ, Sayın YILDIZ… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Sayın SEVĠL, Burçin Hanım… 

Değerli ArkadaĢlar, evet buyurun.  

HAKAN YILDIZ: ġimdi Sayın BaĢkan, biz verdiğimiz Önergede siyaset yapmakla suçlandık, 

verdiğimiz Önergelerde samimi olmamakla suçlandık. Eğer biz bir Önergede siyasi bir düĢünceyle 

hareket etseydik Ferhan ġENSOY ismi geldiğinde, ki rahmetle anıyorum kendisiyle bir dostluğum vardı 

benim Ģahsi olarak, hiçbir zaman aynı düĢünmedik. Hiçbir zaman dünya görüĢüm siyasi olarak bir 

olmadı ve bu anlamda bakıyor olsaydık bir siyasi karar olarak yaklaĢsaydık, bu isme de yaklaĢırdık ya 

da buradaki maddedeki tüm isimlerin kamuoyu tarafından bilinmiĢ Türk sanatına hizmetleri olmuĢ, bu 

anlamda değerli Ģahsiyetlerin ki, hepsi de vefat etmiĢ içlerinde… Bu anlamda Allah‟tan rahmet 

diliyorum. Biz Murat Bey‟in bahsettiği gibi ya da diğer Cumhuriyet Halk Partili Meclis Üyelerinin 

bahsettiği gibi bir kaygıyla, bir düĢünceyle Gündem oluĢturmak adına bir Önerge getirseydik bunlara da 

ret verirdik. Biz hiçbir zaman meselelere böyle yaklaĢmadık. Bu da esasında 4. madde bunun en somut 

örneği. ġimdi ilke kararları ile ilgili baktığımızda mesela biz 13/06/2022 tarihinde Çiğli‟den gelen Sayın 

Murat KARAYALÇIN ile ilgili sokak isminin değiĢtirilmesini oybirliği yaptık, bizzat sokağı değiĢtirdik. 

Peki,  Nilay Hanım çok iyi hatırlarlar o zaman Murat Bey de Hukuk Komisyonundaydı, ben de Hukuk 

Komisyonundaydım. Urla‟da bir Ģehidimizin ismi geldi ve bir sokak numarası vardı ve ilke kararı gereği 

biz ve Nilay Hanım sadece karĢı oy kullanarak yani AK Parti‟den 1, Cumhuriyet Halk Partisinden 1 kiĢi 

karĢı oy metni yazarak belki Meclis tarihi içerisinde Komisyon Raporlarında emsal bir durum olarak biz 

“Yahu bu Ģehit ismidir yaĢatılması gerekir, verilir noktasında koyduk.” Hayır, ilke kararı nedeniyle biz 

orada reddettik. Orada dönüp baktığınız zaman oradaki ilke kararlarını Çiğli‟den gelen Önergede 

aramadığınızda, oradaki ilke kararlarını biraz önce verdiğimiz örneklerde aramadığınızda o zaman bu 

ikilik siyaseti izah etmek zorundasınız. ġimdi Gruplardaki oybirliğinin çok demokratik bir tavır 

takındıklarından kaynaklı olduklarını artık bunu söylüyorlar. Yani… Çünkü gördüler ki Adalet ve 

Kalkınma Partisi ve Ġttifak Ortağımız Milliyetçi Hareket Partisiyle birlikte Ġzmir meselelerini siyaset 

yapmayıp kararları bütün iyi niyetimizle tartıĢıp oybirliği yaptığımızı, bunu her seferinde dile 

getirdiğimiz için herhalde yeni Grup BaĢkan Vekiliniz; “Ya bu siyaseten de biz gol yiyoruz. Bunun bir 

algısını değiĢtireyim biz bunu demokratik bir unsurmuĢ gibi sunalım.” gibi bir söyleme herhalde ihtiyaç 

duyuyorlar ama bu ihtiyacı duymanıza gerek yok. Biz sizin hangi kararlarda, nasıl hareket ettiğinizi çok 

daha iyi biliyoruz. Mesele o değil. Biz bugüne kadar Gruplara ve Komisyonlardaki tartıĢmalara objektif 

yaklaĢtık. Kaygı duyduğumuz tüm meseleler, karĢı çıktığımız tüm meseleler… Çok basit söyleyeyim; 

mesela yine Sayın Grup BaĢkan Vekilinizin geçmiĢte yaptığı konuĢmalarda; “AK Parti‟nin siyaseten 

karĢı çıktığını, nelere karĢı çıktığını, Ġzmir‟i niye engellediğini tek tek anlatacağım.” demiĢti ben daha 

hâlâ bekliyorum. Mesela Komisyonlardan gelip de Meclis‟te oybirliği yapmadığımız konuları lütfen tek 

tek getirsinler. Çünkü biz getirmeye baĢlayacağız. Mesela Ġstanbul‟daki arsaya karĢı çıktık, satılmadı. 

Bugün bu arsanın TMSF takasının ne kadar kıymetli bir unsur olduğunu zatıaliniz iyi biliyor. ĠĢte Adalet 

ve Kalkınma Partisi ve Milliyetçi Hareket Partisi olarak biz Ġzmir‟de karĢı çıktığımız tüm meseleler 

kentin geleceğini ilgilendiren meseleler. Biz kelimenin arkasına saklanmadık. Biraz önce geçen 1. 

maddede net bir Ģekilde tavrımızı koyduk. Biz neye karĢı olduğumuzu, hangi bakıĢla baktığımızı net 

ifade ediyoruz. KeĢke ben Cumhuriyet Halk Partili Hukuk Komisyonu Üyeleri ArkadaĢlarımdan 

hukuken uygun görmediklerine neden bu ismi 2. maddedeki ismi vermediklerini çok Ģeffafça, çok 

inandıkları Ģekilde, bizim biraz önce söylediğimiz gibi net bir ifadeyle ortaya koysalardı da biz de 

niyetlerini bilseydik. Koskoca Komisyon… Ġki yıl o Komisyonda ben de görev yaptım. Nasıl 

tartıĢtığımızı, nasıl konuĢtuğumuzu… Çok Değerli ArkadaĢlarımız var. Ben ilk kez ender görüyorum 

gerekçesiz bir oyçokluğu, gerekçesiz. Yani bunu aklım almadı Ģahsen. Getirsinler Ufuk Bey‟in 
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baĢkanlığında, Murat Bey‟in baĢkanlığında biz bu toplantıları çok yaptık. Hangi kararda biz 

gerekçesiz geçtik, kaç tane var? Çok merak ediyorum. Demek ki; siz siyaseten verdiğiniz, bakın biz 

değil, siz siyaseten verdiğiniz kararı metne bile yazmaktan çekinecek kadar örtülü siyaset yapıyorsunuz. 

Biz örtülü siyaset falan yapmıyoruz. Çok net söylüyoruz. KarĢı olduğumuz meselelerde netiz. KarĢı 

olsaydık 4. maddeyi oybirliği yapmazdık. Siyaseten baksaydık bu isimlere karĢı çıkardık. Biz öyle 

yaklaĢmadık ve asla da yaklaĢmayacağız. Bu ithamları da Grubumuz adına kabul etmemiz mümkün 

değildir, teĢekkür ederim. (5 dakika 31 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
SALONDAN: Oylayalım BaĢkan‟ım. 

MECLĠS BAġKANI: Bir dakika ġerif Bey söz mü istediniz? ġerif Bey söz mü istediniz? Buyurun 

ġerif Bey. 

ġERĠF SÜRÜCÜ: Meclis BaĢkan Vekilim, Çok Saygıdeğer Meclis Üyesi ArkadaĢlarım konu 4 

numaralı madde olunca Balçova, gerekçe de sorulduğu için söz aldım. Bizim bu isimler, bu isimler… 

Çetin Emeç Mahallesi yeni geliĢen bir mahallemiz. Burada daha önceki sokaklara uygun yani aynı 

mahallede sokaklara uygun isimler olsun diye bu isimler tercih edildi. ġöyle ki; o bölgede yani Çetin 

Emeç Mahallesi‟ndeki sokaklarımızın isimleri Ģöyle. Yani bu konan yeni sokakların haricindeki 

isimlerimiz de Ģöyle; Kemal SUNAL, Erol TAġ, Kerim TEKĠN, Sabri ALIġIK, Ayhan IġIK, Adile 

NAġĠT, Aykut BARAKLI, Yıldırım ÖNAL isimleri gibi o mahallede yani Çetin Emeç Mahallesi‟nde 

böyle isimlerle sokaklar konulmuĢ, bu isimlerde bunlara uygun halde olduğu için 8 yeni sokak oluĢmuĢ 

ondan dolayı konuldu isim… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Sorulduğu için söylüyorum. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Yok yok, yeni sokaklar. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Yahu isim yok. ġimdi… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… ġerif Bey buyurun.  

ġERĠF SÜRÜCÜ: ġimdi Hüsnü Bey‟in genel tarzı bu zaten daha önceki Ağustos Ayının 3. Meclisinde 

de aynı Ģeyi yaptı. “Haydi” dedik “Meclis Üyesi ArkadaĢımızdır eyvallah.” Ama bu kaçıncıdır artık yani 

lütfen.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

ġERĠF SÜRÜCÜ: Biz, biz yeni sokak ismi diyoruz. Ben rakam falan demedim ki, rakam yok demedim 

ki orada. Oradaki sokakların isimleri Ģunlar diye, bakın tekrar okuyorum. Hüsnü Bey, bir daha 

okuyorum, bir daha anlayın. Herhalde… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Hüsnü Bey, Hüsnü Bey… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
ġERĠF SÜRÜCÜ: Ben her konuĢtuğumda… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Tamam söz alıp düzeltirsiniz yahu, buyurun.  

ġERĠF SÜRÜCÜ: Ben her konuĢtuğumda… 

MECLĠS BAġKANI: ġerif Bey buyurun.  

ġERĠF SÜRÜCÜ: AK Partili ArkadaĢ bunu niye böyle yapıyor? Anlamıyorum yahu. Peki, arkadaĢ 

peki. (2 dakika 7 saniye)  

MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar, arkadaĢlar… Buyurun buyurun bitti mi? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Peki, Değerli ArkadaĢlar, 4 no‟lu Komisyon 

Raporunu… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli 

ArkadaĢlar, Sayın Meclis Üyeleri… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar, Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın 

SEVĠNÇ? 4 no’lu Komisyon Raporunu Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum;  kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 5?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 5 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle. 



 48 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 6 no’lu Komisyon 

Raporunu Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Komisyondan geldiği Ģekilde oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 7 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 8, Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 8 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 9 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 10 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 11 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 12 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 13. 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gündemde 14. maddeye geçiyor. Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 13 baĢlıkta bir hata yapılmıĢ herhalde.  

MECLĠS BAġKANI: Nasıl bir hata?  

SALONDAN: Var, var.  

MECLĠS BAġKANI: Var, 13 no‟lu Komisyon Raporu var Değerli ArkadaĢlar.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam, Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 13 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben tekrar toplu oylama isteyeyim. 14‟den 29 dâhil Komisyonlardan geldiği 

Ģekliyle oylansın.  

MECLĠS BAġKANI: 14 dâhil 29 dâhil Komisyon Raporlarını Komisyonlardan geldiği Ģekilde 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

HAKAN YILDIZ: Efendim, 15‟te söz talep edeceğiz.  

MECLĠS BAġKANI: 15 no‟lu Komisyon Raporunda söz talebi var. O zaman 14 no‟lu Komisyon 

Raporunu oylayalım. Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 14 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. 15, buyurun. Söz hakkınız var.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, 15. madde kentsel dönüĢüm alanlarımızı kapsayan bir madde. Burada 

malum biliyorsunuz ilgili yasa, kira yardımını ön görüyor. Ancak tabii ki bu kira yardımı Bakanlığın 

belirlediği yardım oranları içerisinde. Tabii bu yıllara sair olarak enflasyonla da düzenlenmesi de 

gerekiyor. Biz burada hem Bakanlığın belirlediği üst limiti aĢmamak hem de buradaki iyileĢtirmeyi 

sağlamak adına ve kentsel dönüĢümün önünde bir engel olmamak adına ve kentsel dönüĢümün 

hızlanması insanların kirada bekledikleri süreler maalesef uzuyor süreçler ve projeler bitmediği için biz 

bunu desteklemek adına bu maddede oybirliği yaptık. Bu desteği… Birtakım hatta kaygılarımız oldu 

Plan Bütçe Komisyonundaki ArkadaĢlarımız da burada. Onların da kaygıları oldu, onların da ilgili 

düzeltmelerle buradaki maddeyi oybirliği yapmıĢ bulunmaktayız. ġimdi biliyorsunuz, Sayın 
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CumhurbaĢkanımızın açıkladığı kentsel yenileme ve herkesin ev sahibi olmasıyla ilgili proje 

kapsamında Türkiye geneli 250 bin, Ġzmir‟de de 12 bin tane alt gelir grubu, belirli bir standartlarda 

insanların ev sahibi olmasının önünü açacak projeler baĢlıyor. Ümit ederim kaygılandığımız ama bir 

türlü ilerlemediğinizi düĢündüğümüz kooperatif modelinizden gol yemeden siz de aynı hızla eriĢir ve 

Ġzmirlinin yıllardır BüyükĢehir‟den bekleyip ama 10 yılda sadece 1600 tane konut yapabildiği ve 5 ayrı 

bölgede daha hâlâ ilerleme noktasında bir hareket görmediğimiz bu mahallelerde kira yardımlarımız 

uzamaz. Sürekli Ģekilde Belediyeye yeni bir yük gelmez. Çünkü bu yerini vermiĢ, terkini yapmıĢ evin 

bitmesini bekleyen insanlarla ilgili bir kapsamda. Ümit edelim… Bu iki yılda deprem de yaĢadık 

depremden ciddi Ģekilde zarar görmüĢ insanlarımız da var ve konut stoğumuzun ne kadar eski, ne kadar 

dayanıksız olduğunu da biliyoruz. Hem bizim Hükümetimiz olarak Ġzmir‟e getireceğimiz 12 bin 

konutla,  hem sizin bu devam eden projeler… Ümit ederim hızlanır ve bitimini görürüz. Bu anlamda 

tüm kullandığınız kredilerde yaptığınız, ĠZBETON‟a yaptığınız devirlerde bu anlamda getirdiğiniz tüm 

maddelerde Adalet ve Kalkınma Partisi ve Milliyetçi Hareket Partisi olarak oybirliği yaptık, yapmaya da 

devam edeceğiz. Ama bunu yaparken de sürecin takipçisi olmaya da devam edeceğiz. Bunu da 

Grubumuz adına bildirmek adına söz almıĢ bulunmaktayım. Tekrar Ġzmir‟e düĢen 12 bin konutun da 

Ġzmirli vatandaĢlarıma hayırlı olmasını temenni ederim. (2 dakika 22 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 15 no’lu 

Komisyon Raporunu Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 16 no‟lu Komisyon Raporu dâhil 29 no‟lu Komisyon Raporu dâhil… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 16, Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: 16 no‟lu Komisyon Raporu dâhil 29 no‟lu Komisyon Raporu dâhil demiĢtiniz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dedim ama yani, o zaman oylayın.  

MECLĠS BAġKANI: 15‟te söz aldılar. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylayın söyledim zaten.  

MECLĠS BAġKANI: 15‟te söz aldılar ama.   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylayın o zaman, yani.  

MECLĠS BAġKANI: 16 no‟lu Komisyon Raporu dâhil 29 no‟lu Komisyon Raporu dâhil? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, 16 no‟lu Komisyon Raporu dâhil 29 no‟lu Komisyon Raporu 

dâhil tüm Raporlarının Komisyonlarından geldiği…  

ÖZGÜR HIZAL: 16‟da söz alacağız.  

MECLĠS BAġKANI: Kaç? 

ÖZGÜR HIZAL: 16‟da söz alacağız. 

MECLĠS BAġKANI: 16‟da söz alacak. Peki, tamam anlaĢıldı. Buyurun.  
ÖZGÜR HIZAL: ġimdi 16. madde de yine oybirliği ile geçti. Neden oybirliği ile geçtiğini izah etmek 

istiyorum. Uluslararası Seramik Festivali ve Çömlek YarıĢması kapsamında Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Menemen Çömlekçiler Derneği arasında bir Protokol imzalandı. ġimdi Menemen‟de bir 

uluslararası Çömlek Festivali düzenlenecek. Menemen Belediyesi‟nin öncülüğünde de. Doğru bir 

uygulama. Doğru yapıldığında takdir ediyoruz ve oybirliği ile geçiriyoruz.  

SALONDAN: Hayırlı olsun.  

ÖZGÜR HIZAL: Hayırlı olsun.  

MECLĠS BAġKANI: Peki.  

ÖZGÜR HIZAL: YanlıĢ olduğunda da eleĢtiriyoruz. Hatalı olduğunda da eleĢtiriyoruz. ġimdi yine neyi 

eleĢtireceğim arkadaĢlar? Bayındır‟ın yıllarca devam eden Çiçek Festivaline, Bayındır Belediyesinin 

taleplerine rağmen bu Ģehri yöneten Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Ġzmirlilere yanlıĢ bilgi… Bakın 

yalan bilgi demiyorum, nezaket gösteriyorum. YanlıĢ bilgi vererek… Ben faturaları gösterdim çünkü.  

BÜLENT SÖZÜPEK: Yalan söylemez zaten, yalan söylemez.  

ÖZGÜR HIZAL: Yalan bilgi vererek, yalan söyleyerek, yalan söyleyerek Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanı Tunç SOYER burada herkesin gözünün içine bakarak yalan söyleyerek rakamları yanlıĢ 

söylemiĢtir ve destek vermemiĢtir. Neden? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: ġimdi Değerli ArkadaĢlar...  

ÖZGÜR HIZAL: Yalan söylemiĢtir arkadaĢlar, yalan söylemiĢtir, yalan söylemiĢtir.  Faturalar, 

Faturalar ortada, faturalar ortada… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 
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MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi Kıymetli ArkadaĢlar, Kıymetli ArkadaĢlar… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL, Sayın HIZAL. ArkadaĢlar, bir müsaade buyurur musunuz? 

BüyükĢehir Belediye… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Yalan söylemiĢtir arkadaĢlar. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, bir dakika.  

ÖZGÜR HIZAL: Yalan söylemiĢtir. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL, Sayın HIZAL bakın, burada…  

HÜSNÜ BOZTEPE: Ama baĢtan demedi özellikle… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, bakın… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ÖZAN PARLAR: Böyle bir teamül yok BaĢkan‟ım, teamülden bahsediyor arkadaĢ ama böyle bir 

teamül yok, yalanı söyleyen kendisi.  

MECLĠS BAġKANI: Bir müsaade buyurun yahu. Değerli ArkadaĢlar bakın… 

ÖZAN PARLAR: Ayıp yahu.  

MECLĠS BAġKANI: Buradan Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclisi‟nden bir partinin Grup BaĢkan 

Vekili, AK Parti‟nin Grup BaĢkan Vekili Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı‟na “Yalan söylüyor.” 

diyemez arkadaĢlar. ġimdi derse, bakın derse, derse yani o zaman bizim burada…  

ÖZGÜR HIZAL: BaĢkan‟ım, devam edeyim mi? Bitirdikten sonra konuĢursanız mutlu olacağım.  

MECLĠS BAġKANI: Bakın, bizim burada, bizim burada bu Meclis‟i suhuletle, sükûnetle ve teamüllere 

uygun olarak ve saygı ve hoĢgörü çerçevesinde istediğimiz o havada demokratik havada yürütülmesi 

mümkün olamaz. Bakın ArkadaĢlar, Sayın HIZAL Allah aĢkına.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, bir müsaade buyurursanız.  

MECLĠS BAġKANI: Ben sözümü bitireyim ama bakın.  

ÖZGÜR HIZAL: Ama benim sözümü kestiniz Sayın BaĢkan. 

MECLĠS BAġKANI: Ama kesmek mecburiyetindeyim.  

ÖZGÜR HIZAL: Neden kesmek mecburiyetindesiniz Sayın BaĢkan?  

MECLĠS BAġKANI: ġundan dolayı kesmek… Bakın hayır. 

ÖZGÜR HIZAL: Kesmek mecburiyetinde değilsiniz Sayın BaĢkan. Ne münasebet kesmek 

mecburiyetindeyim.  

MECLĠS BAġKANI: ġundan dolayı, Ģundan dolayı hayır… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, hayır ne münasebet.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar bakın… 

ÖZGÜR HIZAL: Hayır, Sayın BaĢkan.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar bakın… 

ÖZGÜR HIZAL: Kesmek mecburiyetinde bir Ģey… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL, Sayın HIZAL… 

ÖZGÜR HIZAL: Böyle bir Ģey olabilir mi yahu? 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL, Sayın HIZAL… 

ÖZGÜR HIZAL: Ben, benim konuĢtuğumu kesiyorsunuz. Kesmek mecburiyetindeyim diyorsunuz.  

MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar, Sayın HIZAL, Sayın HIZAL… 

ÖZGÜR HIZAL: Hayır, kabul etmiyorum Sayın BaĢkan‟ım. 

MECLĠS BAġKANI: Bakın Sayın HIZAL. ġunu söylemek istiyorum bakın, ben sizin, ben sizin bu 

Meclis‟in, Meclis‟in doğru bir Ģekilde, teamüllere uygun olarak ve bu Meclis‟in ruhuna uygun olarak bu 

Meclis‟teki Ģimdiye kadar yürütülen bütün bu proseslere, bu kurallara uygun olarak davranıĢlarınızın 

hatırı için sizin bir anlamda daha fazla bir bu konuda bir anlamda tırnak içinde söyleyeyim hata 

yapmanızı da engellemek için, size bir uyarı yapmak için bu sözünüzü kestim, yoksa sözünüzü tabii 

kullanacaksınız. Böyle bir Ģey değil ama siz de ne olur tekrar bir değerlendirin. Bakın buradan Meclis 

Kürsüsünden sesleniyorum. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanına “Yalancı, yalan söylüyor, yalan 

söylüyor.” diyerek sözünüzü devam ettirme iradesinde bulunmanızın ne size bir faydası olur, bakın 

olmaz, ayrıca ben Meclis‟i yöneten Meclis BaĢkan Vekili olarak buna tabii ki itiraz edeceğim, itiraz 

ederim. Eğer, eğer sizden bunu tekrar değerlendirmenizi rica ediyorum. Yani “YanlıĢ bilgi verilmiĢtir.” 

tavrı doğruydu. Niye oradan diğerine gittiniz, anlamıĢ değilim. Buyurun… (Salondan ses kayıtlarında 
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anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

HÜSNÜ BOZTEPE: BaĢkan‟ım susturmuyorsunuz onları. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, müsaade edecek misiniz?  

MECLĠS BAġKANI: Bakın Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, müsaade edecek misiniz? 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Hatibe, Hatibe ne gelirse gelsin. Diyelim ki diyelim ki… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan müsaade edecek misiniz?  

MECLĠS BAġKANI: Edeceğim ama Sayın BOZTEPE‟nin söylediğini söylüyorum. Bakın size… 

ÖZGÜR HIZAL: Ama yani bu konuĢmanın benim, Önergeyi… Bugün gerçekten bütün kurallar, 

teamüller ayaklar altında Sayın BaĢkan yani ben… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun peki, peki buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Ġnanılır gibi değil.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun Sayın HIZAL buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Bir tamamlayayım ondan sonra.  

MECLĠS BAġKANI: Tamamlayın tamamlayın sözünüzü sonradan biz devam ederiz buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi hangi Önergeyi konuĢuyorduk? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Anlamadım.  

MECLĠS BAġKANI: 16, 16. 

ÖZGÜR HIZAL: Çömlek, evet.  

MECLĠS BAġKANI: Önergeyle ilgisi yok ama 16‟yı konuĢuyoruz.  

ÖZGÜR HIZAL: Yok 16, evet Önerge‟den bahsediyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Çömlekçiler var.  

ÖZGÜR HIZAL: Bu Önergeye oybirliği verdik. Neden oybirliği verdiğimizi, doğru bir iĢ yaptığınızı 

ve bu doğru yaptığınız iĢleri desteklediğimizi ve takdir ettiğimizi söyledik. Ama, ama ben tabii burada 

konuĢurken gaza gelerek konuĢmam, ağzımdan çıkan kelimelere dikkat ederek konuĢurum, neyin nereye 

gideceğini de düĢünerek konuĢurum. Doğru olmayan ifade yalan ifadedir Sayın BaĢkan‟ım. Siz nasıl 

isimlendirirseniz isimlendirin. Doğru olmayan bir ifade yalan ifadedir. Yalan; “Doğru, gerçek olmayan, 

uydurma, asılsız. Aldatmak amacıyla gerçeğe aykırı olarak söylenen söz.” ġimdi ben bu Önergeden 

“Bunu doğru yaptınız.” dedik. “KeĢke bununla birlikte yarın, önümüzdeki yıl Bayındır‟da yapılacak 

olan Çiçek Festivali‟nde de aynı tutumu ortaya koyun.” dedik. O günde eleĢtirdik, dedik ki; “Neden aynı 

tutumu ortaya koymadınız?” O gün Sayın BaĢkan, bir ifade kullandı. “Stantların ücreti 1-2 milyondu.”  

gibi bir rakam söyledi. 2 milyon gibi bir rakam söyledi. Stantların bedeli Ģu anda önümde arkadaĢlar ve 

bunun yarısını Bayındır Belediyesi istedi.  

ÖZAN PARLAR: BaĢkan‟ım, Önergeyle ilgili… 

ÖZGÜR HIZAL: ArkadaĢlar bir saniye, bir saniye Önergeyle ilgili konuĢuyorum ya.  

MECLĠS BAġKANI: Lütfen.  

ÖZGÜR HIZAL: Sizin hata yapmanızı önlemek için söylüyorum. 720 bin TL arkadaĢlar, 720 bin TL. 

ġimdi Sayın BaĢkan,  eğer, eğer bunun böyle olduğunu bilerek, bilerek o kürsüde o rakamı dile 

getirdiyse az önce söylediğim ifadeyi devam ettiriyorum. Ama Sayın BaĢkan‟a yanlıĢ ve yalan bir bilgi 

verip, Sayın BaĢkan‟ın o kürsüde yanlıĢ ve yalan bir bilgi vermesini bu Meclise ve Ġzmirlilere 

söylemesine neden oldularsa, onlar yalancıdır. 

MECLĠS BAġKANI: Evet.  

ÖZGÜR HIZAL: Saygılar sunuyorum. (7 dakika 53 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Ģimdi oylayacağım 16 no‟lu Komisyon Raporunu. 16 no’lu 

Komisyon Raporunu Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler,  etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Fakat bir hususu dile getirmem gerekir. ġimdi Sayın HIZAL, söze 

baĢlarken Sayın SOYER‟e, Sayın SOYER‟e; “YanlıĢ söylüyor.” dedi. “Özellikle bunu söylüyorum, 

yalan demiyorum.” dedi, “yanlıĢ söylüyorum.” dedi. ġimdi kayıtlar burada. Dolayısıyla oradaki o ilk 

cümleyi kurarken kendinden emin ve bilerek bunu söylüyordu. Ama sonra bunu aldı yalan olarak ve 

daha da taĢıyarak  “yalan söylüyor.” noktasına getirdi. Benim itirazım bu. “YanlıĢ söylüyor.” Evet, bir 

eleĢtiridir, “YanlıĢ söylüyor.” bir eleĢtiridir. YanlıĢ da olabilir ayrıca. Rakam velev ki yanlıĢtır, yanlıĢ 

bilgi gitmiĢtir, yanlıĢ da olabilir itirazım da yok ona. Ama zaten bugüne kadar ki bütün Ģeye 

baktığımızda burada en… Gerçekten ağır eleĢtirilerde… Ağır eleĢtiri de vardır onu da biliyorum, onlar 

yapıldı buralarda, kimsenin gıkı çıkmadı, Sayın BaĢkan‟ın da gıkı çıkmadı. Ama Ģimdi yalan söylüyor 

baĢka bir Ģeye tekabül eder, o açıdan ben müdahale ettim, o açıdan müdahale ettim. Kendisine… 
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Herhangi bir Hatibe, Değerli ArkadaĢlar bakın, herhangi bir Hatibe hele hele Grup BaĢkan Vekili 

gibi bir düzeyde olan bir Hatibe, bir yerden bir baskı bir… Diyelim ki, Meclis içindeki o Meclis‟in 

normal akıĢı içinde müdahaleler olduğunda eğer o insicamını bozup tavrını değiĢtiriyorsa bu olmaz ki. 

Olur mu? BüyükĢehir Belediye BaĢkanına bu söylenmez. Evet, bununda kayıtlara geçmesi için özellikle 

söyledim. 17, Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ?  

HÜSNÜ BOZTEPE: 16‟yı oylatmadık ama.  

MECLĠS BAġKANI: Nasıl? 

HÜSNÜ BOZTEPE: 16‟yı oylatmadık. 

MECLĠS BAġKANI: 16‟yı oyladım.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Yok yok çömlek... 

MECLĠS BAġKANI: Oyladım… 

HAKAN YILDIZ: Oyladı, oyladı. 

MECLĠS BAġKANI: 16‟yı oyladım, oyladım.  

HAKAN YILDIZ: Oyladınız Sayın BaĢkan. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 17 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 18?  

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 18 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 19?  

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun, 19 no‟lu Komisyon Raporunda söz hakkı istiyorlar.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, bu 19. maddeye baktığımızda Ġzmir‟in çok değerli vakıfları var. 

Esasında bunların her biri, esasında fikir olarak farklı olur ama amaçları ve niyetleri temiz ve iyi niyetli 

çalıĢma grupları. Mesela Atlas Sağlık Vakfını biliyoruz. 9 Eylül‟de 2016‟da ayrılmıĢ tıp mezunu olmuĢ, 

tıp öğrencilerinin kurduğu bir vakıf. Yine, Bornova Anadolu Lisesi Eğitim Vakfı burada, ki daha önce 

geçmiĢ dönem baĢkanlığını yapmıĢ Ağabeylerimiz de burada Meclis Üyeliği yapıyor bildiğim kadarıyla, 

bunlar değerli. ĠĢte bu vakıflara baktığınız zaman Adalet ve Kalkınma Partisi siyaset yapmıyor. ĠĢte bu 

vakıflar, hangi fikirde olursa olsunlar, amaçları, kuruluĢ amaçları topluma hizmet etmek oldukları için 

oybirliği yapıyoruz. Bu vakıfların her biri, öncelikle Ġzmir‟e, sonra Ege‟ye sonra ülkemize hizmet 

etmek, çocuklar yetiĢtirmek, bunlarla ilgili çalıĢmalara katkı koymak adına kendi alanlarında kurulmuĢ 

vakıflar. ĠĢte bu yüzden biz siyaseti doğru çerçevede yapmaya çalıĢıyoruz. Bu da Adalet ve Kalkınma 

Partisi‟nin ve Milliyetçi Hareket Partisi‟nin neye evet neye hayır dediğinin somut örneğidir. Biz boĢu 

boĢuna hayır demiyoruz. Bu vakıfların her biri Ġzmir‟e hizmet etmiĢ değerli vakıflardır. Bunlarla olan 

Protokolleri desteklemeye her zaman devam edeceğimizi ama bizim içeriğinde gizli gündemi olan, 

bazen biraz incelediğimizde net fotoğrafı olan giriĢimlerle ilgili de Protokollere de “hayır” demeye 

devam edeceğimizi de belirterek neden oybirliği verdiğimizi açıklamıĢ bulunuyorum, teĢekkür ederim. 

(1 dakika 24 saniye) 
MECLĠS BAġKANI: Peki, çok teĢekkür ederim. 20 no‟lu Komisyon Raporunu Komisyondan geldiği 

Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 21? 

HÜSNÜ BOZTEPE: 19 BaĢkan‟ım. 

MECLĠS BAġKANI: Özür dilerim 19. 20?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 19 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 20 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 21 no’lu Komisyon Raporunu 
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Komisyondan geldiği Ģekilde Meclisin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir, 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 22, Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 22 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 23 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 24? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 24 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 25?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 25 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 26? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 26 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyonlarından geldiği Ģeklide oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 27? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 27 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 28? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 28 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 29? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 29 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 30? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 30. maddede bir düzeltme yapılması gerekiyor. Komisyon Raporunda Sosyal 

Projeler Dairesi BaĢkanlığı olarak geçmiĢ sehven bu Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı olarak 

düzelecek, düzeltilmiĢ haliyle Komisyondan geldiği Ģekliyle. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 30 no’lu Komisyon Raporunu 

“Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı tarafından ödenmesi oybirliğiyle uygun bulunmuştur.” 

Ģeklinde değiĢtirilerek Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 31? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 31 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 32? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 32 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 33? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 33 no’lu Komisyon Raporunu 

Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 34? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 34 no’lu Komisyon Raporunu 
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Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. 

 

IV. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin Mazeretlerinin GörüĢülmesi. 

Mazeretlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

 

V. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

MECLĠS BAġKANI: Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri olmadığına…  

SALONDAN: Var BaĢkan‟ım, var. 

MECLĠS BAġKANI: Tamam, özür dilerim. Evet, önce siz… Hakan Bey size bir Ģey söyleyeyim önce. 

HAKAN ġĠMġEK: Buyurun, buyurun. 

MECLĠS BAġKANI: Bu istemiĢ olduğunuz rapor cep telefonunuza iletildi. 

HAKAN ġĠMġEK: 630 sayfa olarak geldi BaĢkan‟ım. 

MECLĠS BAġKANI: Geldi değil mi? Peki. 

HAKAN ġĠMġEK: Gördüm, gördüm.  

MECLĠS BAġKANI: Ġyi günlerde okuyun onu. Buyurun. 

HAKAN ġĠMġEK: Merak etmeyin. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis, Çok Değerli Ġzmirliler sabrınızı fazla zorlamak 

istemiyorum ama epey sıkıldı Meclis Üyeleri. Bizi izleyenler var mı onu da bilmiyorum ama Pazartesi 

akĢamı… 

HAKAN YILDIZ: Yoktur izleyen… 

HAKAN ġĠMġEK: Sizlere, Ġzmirliye bir esnafımızın faturalarından bahsetmiĢtim ve bunları yolda 

gelirken bana attığı için alelacele telefondan göstermiĢtim. Bunu Ģimdi detaylı olarak size ve Ġzmirliye 

açıklamak istiyorum. Gösterdiğim çamaĢırhanesi olan küçük esnafın iki tane ĠZSU faturası. Bir tanesi 

Temmuz faturası 8 bin 437 lira, 199 metreküp olarak kullandığını ifade etmiĢtim. Ağustos faturası 19 

bin 858 lira 261 metreküp olarak su tüketimini ifade etmiĢtim. Bunun karĢılığında da aynen Ģunu 

söylemiĢtim; BüyükĢehir Belediyesi Meclisi‟nde zaman zaman Ģöyle konuĢmalar geçti. Evet, biz de bu 

fiyat artıĢlarını istemiyoruz ama yaĢadığımız ekonomik zorluklar, karĢılaĢtığımız maliyet artıĢları, 

akaryakıt fiyatları, döviz kurları, elektrik fiyatları gibi bu artıĢlardan kaynaklı Kurumu ve hizmetin 

devamlılığını korumak için bu artıĢları yapmak zorundayız ifadeleriyle defalarca burada karĢılaĢtım. 

Ġzmirli de sürekli bunları dinledi. Ben bu kardeĢimizin göndermiĢ olduğu Haziran, Temmuz ve Ağustos 

faturalarının dönemlerine ait elektrik faturalarını da istedim arkadaĢlar. Öyle ya, Temmuz ayında 8 bin 

487 lira ödeyen bir esnaf, eğer Ağustos ayında 19 bin 858 ödüyorsa bunun karĢılığında dövizin çok 

artmıĢ olması lazım, sizin temel ifadelerinize göre. Elektrik fiyatlarının çok artmıĢ olması lazım. Buna 

mukabil akaryakıt fiyatlarının çok artmıĢ olması lazım. Bir Ģeyi daha unutmadan ifade edeyim; 

hukukçular da bilir. Burada teknik bir hata var. 1 Eylül‟de okuyarak kullanmadığı suyun faturasını zamlı 

tarifeden ödetmiĢ oluyorsunuz. Aslında tarife 1 Eylül‟den geçerliyse, 1 Eylül‟den sonra kullandığı suyun 

faturasını Ekim faturasında ödemesi gerekirdi. Burada Ağustos ayında tükettiği suyun faturasını 1 

Eylül‟de okuyarak zamlı tarifeyle 19 bin lira olarak tahsil ediyorsunuz. ġimdi gelelim öteki faturalara. 

Bu esnafımızın Temmuz ayındaki elektrik faturası. Tekrar check edeyim de yanlıĢ olmasın, evet 27 

Temmuz 2022 son ödeme tarihi. 34 bin 114 lira elektrik faturası. Ağustos ayı faturası. ġimdi bu yıkadığı 

Ģeyi kurulayacak, ütüleyecek 34 bin lira da elektrik faturası ödedi. 8 bin 800 lira da su faturası ödemiĢti 

Temmuz ayında Ġzmirliler iyi dinleyin. Peki, Ağustos ayında 19 bin 800 küsur lira su parası ödeyen bu 

küçük esnafımız 30 bin 673 lira da elektrik parası ödüyor. Faturaları da burada. Yani elektrik de bir artıĢ 

olmamıĢ. Zam Ocak‟ta yapmıĢ, ġubat‟ta yapmıĢ Murat Bey çok manidar bir Ģey. Yani siz her ay 

katlayarak gidiyorsunuz, burada 2 ayda bir Ģey yok. Peki, daha ilginç bir Ģey söyleyeyim, Ģuralara bir 

yerlere... Ben biliyorsunuz iĢte konuĢurken not alamadığım için unutmamak için Ģuralara bir not aldım. 

Peki, 1 Haziran‟da uluslararası petrol fiyatı kaç paraydı? Hani akaryakıt artıyor diyoruz ya. BüyükĢehir 

bunu söylüyor ya. 1 Haziran‟da uluslararası petrol fiyatı; 120 Dolar, 1 Temmuz‟da 113 Dolar, 1 

Ağustos‟ta 98 Dolar, 1 Eylül‟de 99 Dolar, Ģu an itibarıyla 95 Dolar. 92‟ydi sabah, 95 oldu. Yani arada 

gidip geliyor. Peki, Ģimdi bu rakam beyinlerimizi karıĢtırabilir. Ama Ġzmirliye net olarak Ģunu 

söylüyorum; 19 bin 858 lirayı 261 metreküpe böldüğünüzde karĢınıza çıkan rakam Ģu bulunduğumuz 
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coğrafyayı bırakın, Avrupa Coğrafyası‟ndan dâhi daha yüksek bir metreküp bedelini karĢınıza 

çıkarıyor. 76 lira 84 kuruĢ bir esnafımız, Ġzmirli esnafımız, ticaret yapan küçük esnafımız, 1 metreküp 

suya, ĠZSU‟ya fatura olarak ödüyor, 76 lira 84 kuruĢ. Bugünkü döviz kuru‟yla… Onları da çıkardım, 

hani döviz çok artmıĢ olabilir diye. 1 Haziran‟da döviz kur‟u Dolar 16,44, Euro 17,62. Temmuz‟da 

16,74, Euro 17,50. Ağustos‟ta 17,95-18,39, Eylül‟de 18,21 ve 18,25. Bu rakamı 19 bin 858 lirayı 261‟e 

böldüğünüzde 76 lira 84 kuruĢ çıkıyor, 0,84 kuruĢ. Bu da bugünkü döviz kuruyla 4 Euro 16 Cent bölü 

metreküp olarak, döviz olarak birebir karĢınıza çıkıyor. Peki, ben ne yaptım? Bugün itibarıyla 

Almanya‟daki bir dostumun evindeki su faturasını istedim, iĢ yerindekini de istedim. O faturayı da size 

göstereyim. Biz Almanya‟yı geçmiĢiz BüyükĢehir olarak. Avrupa‟nın Sevgili Ġzmirliler en pahalı suyunu 

kullanıyorsunuz. Rakam burada. Almanca bilenler beni… Benim çok telaffuzum yok Wasser… yazıyor. 

2,387024 Cent. 2 Euro 387024 Cent olarak burada Enerji Mes Teknik Firmasının Almanya‟daki faturası. 

Sevgili Ġzmirliler iĢte Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi oradaki Avrupa‟nın lokomotifi, ekonomik lokomotifi 

olan Almanya‟nın yaĢayan insanları ve ekonomik paydaları yüksek olan, seviyeleri yüksek olan, 

vatandaĢlık seviyeleri, ekonomik gelirleri yüksek olan orada yaĢayan insanların ödediği metreküp fiyatı 

2,38. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi sınırları içerisinde yaĢayan esnafın ödediği, TL‟yi de geçtim size, 

döviz olarak çevirdim 4,16 Euro olarak ödüyorsunuz. Siz bu durumdan Ġzmir esnafı memnunsanız 

buyurun devam edin ama memnun değilseniz tepkinizi koymanız gerekir. ĠĢte ben Pazartesi akĢamı; 

“Gerçekleri söyleyelim, gerçekleri konuĢalım.” derken ben bunları ifade etmek istemiĢtim. Daha da 

fazlası var ama sabrınızı da zorlamak istemiyorum. Bunların hiçbirisinden cevap alamadım. VatandaĢ da 

zaten dilekçelerini gönderiyor, onlara da cevap gelmiyor. Ama siz 4 Euro 16 Cent olarak esnaf 

kardeĢlerime sesleniyorum; bu faturaları ödemeye devam edecekseniz hiç Merkezi Hükümet‟e öyle 

direkt saldırmayın. %100‟ünü en azından Merkezi Hükümet‟e ve yönetenlerine göndermeyin. Fırsattan 

durum çıkaran Yerel Yönetimlerin çıkardığı fiyatlar burada. Bu 3 ay içerisinde hiçbir ekonomik veride 

artıĢ olmamasına rağmen her ay su faturana kat ve kat ücret farkı geliyorsa, bunu en iyi değerlendirecek 

olan Ġzmir‟de yaĢayan sevgili vatandaĢlarımızdır, çok teĢekkür ediyorum sabrınız için.  

MECLĠS BAġKANI: Peki, çok teĢekkür ederim.  

HAKAN ġĠMġEK: Ġsteyenlere bu belgeleri verebilirim. (9 dakika 49 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: ġerif Bey buyurun. Açık galiba, açık açık. Buyurun. 

ġERĠF SÜRÜCÜ: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi kapandı. 

ġERĠF SÜRÜCÜ: Çok Saygıdeğer Meclis Üyesi ArkadaĢlarım. Ben Esnaf Komisyonu olarak söz almıĢ 

bulunuyorum. Fakat ona geçmeden önce uzun yıllar bu Meclis‟te görev yapan bir arkadaĢınız olarak 

Meclis‟in seviyesinin ne kadar düĢtüğünü hakikaten üzülerek izliyorum. AK Parti Grup BaĢkanı 

ArkadaĢımız Belediye BaĢkanımıza kalkacak “yalancı” diyecek ve siz Meclis‟i yöneten Meclis BaĢkan 

Vekilimiz olarak da onu kınamayacaksınız. Siz… Ben Ağustos Ayının 3. Meclisinde hatırlayın bir 

konuĢma yaptım. Dedim ki; “Meclis BaĢkan Vekillerimiz AK Parti‟ye o kadar iltimas geçiyor ki, artık 

bu raddelere geliyor iĢte.” O açıdan bunu üzülerek söylüyorum, bir Belediye BaĢkanımızı yalancılıkla 

itham edemezsiniz. Kınıyorum arkadaĢ. Bu bir. Ġkincisi; Sayın BaĢkan içinde bulunduğumuz hafta Ahi 

Evran Haftası. Esnafın Bayramı, esnafın kuĢak… KuĢak töreni. Bu 12 Eylül ile 18 Eylül, bu yıl için 12 

Eylül ile 18 Eylül‟de kutlanıyor. Ben esnafımızın Ahi Evran Haftasını canıgönülden kutluyorum ve 

esnaf teĢkilatının Ġzmir‟deki BaĢkanı olan Sayın Zekeriya MUTLU‟nun da bu Meclis‟e sevgi ve 

saygısını iletmemi kendisi rica etmiĢti. Bakın Ahi Evran o dönemde esnafa ne demiĢ? Ne öğüt de 

bulunmuĢ? “Harama bakma, haram yeme,  haram içme, doğru, sabırlı,  dayanıklı ol, yalan söyleme, 

büyüklerden önce söze başlama,  kimseyi kandırma, kanaatkâr ol, dünya malına tamah etme, yanlış 

ölçme, eksik tartma,  kuvvetli ve üstün durumdayken, kuvvetli durumda iken affetmesini bil, 

hidayetliykense yumuşak davranmasını bil ve kendin muhtaç iken bile başkalarına verecek kadar cömert 

ol” demiĢ Ahi Evran. Bu anlayıĢla esnaflık yapan 250 bine yakın Ġzmir‟de esnafımız var tüm esnafın 

Ahilik Haftası‟nı kutluyor ve saygılar sunuyorum. (2 dakika 38 saniye)  

MECLĠS BAġKANI: Değerli Meclis Üyeleri, ġerif SÜRÜCÜ‟nün biraz önce söylediği noktayı 

herhalde kayıtlara bakarsa görecektir. Meclis‟i yöneten Meclis BaĢkan Vekili olarak Sayın HIZAL‟a bu 

kürsüden gereken ne söylenmesi varsa söylemiĢimdir. Kabul etmediğimi bunu reddettiğimi, bunun… 

Sert bir Ģekilde bunu reddettiğimizi buradan açık açık beyan etmiĢimdir. Evet, belki kınama cümlesini 

kullanmamıĢ olabilirim. Doğrudur ama kayıtlara bakabilir, Meclis bittikten sonra tekrar dinlemek 

isterse, dinleyebilir. Buradan Tunç SOYER‟e, Tunç SOYER‟e herhangi bir Ģekilde uzatılan yanlıĢ bir 

söze karĢı nasıl tepki verdiğimiz kayıtlarda duruyor orada, o duruyor. Sonra bunu yine daha önce kendisi 
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bir konuĢmasında bahsettiği Ģekilde bana izafe ederek bir iltimas olarak göstermiĢti. Bunu da o gün 

de reddetmiĢtim, Ģimdi de reddediyorum. Böyle bir Ģey yok. Ben Meclis‟i doğru düzgün yönetmeye 

çalıĢıyorum. Meclis‟i demokratik teamüllere göre yönetmeye çalıĢıyorum. Bana verilen bu Meclis‟in 

bana verdiği görevi yapmaya çalıĢıyorum. ġerif Bey‟in kendi düĢünceleri kendisini bağlar. Tabii ki 

bunları vaaz etmeye devam edebilir. Burada bir sıkıntı yok. Ama Sayın SOYER‟le ilgili itirazımızı, 

tavrımızı beyan etmediğimizi söyleme… Bununla ilgili herhangi bir tepki koymadığımızı söylemesi bu 

ciddi bir haksızlıktır. Haksızlık değilse de, daha fazla bununla ilgili baĢka yorum yapmak istemiyorum. 

O açıdan Meclis kayıtları ortada. Ġsteyen arkadaĢlarımız onlara kendisi dâhil onlara bakabilir. Evet,  

Değerli ArkadaĢlar, zor bir Meclis‟i bitirdik, zor bir Meclis‟i bitirdik. 

 

VI. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

MECLĠS BAġKANI: Üçüncü BirleĢim, Üçüncü BirleĢim 16 Eylül Cuma saat: 18.00‟da yine bu 

salonda yapılacaktır ve Meclis‟i kapatıyorum, teĢekkür ederim.  
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